
DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Expedient núm. Òrgan col·legiat

PLN/2025/3 El ple

Tipus de convocatòria:
Ordinària

Data:
31 / de març / 2025

Durada:
Des de les 18:31 fins a les 20:47

Lloc:
Sala de Plens

Presidida per:
Montserrat Capdevila Cañadas

Secretari:
Míriam Tenas Camps

Nom i Cognoms Assisteix

Bernat Calvo Català SÍ

Hector Carlos Travesa Gómez SÍ

Isabel Sunyer Marfà SÍ

Isidre Viñas Llebot SÍ

Joaquin Juan Capdevila Colominas SÍ

Joan Boba Duran SÍ

Joan Garachana Martin SÍ

Juan Francisco Fragoso Escribano SÍ

Montserrat Capdevila Cañadas SÍ

Maria Del Mar Rodríguez Mena SÍ

Maria Mercè Juan Loshuertos NO

Maria Montserrat Cervantes Codina SÍ
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Mariona Pasqual Villahoz SÍ

Raul Tornay Quintanilla SÍ

Sergi Blanco Mora SÍ

Susana Andrea Lopez Rico SÍ

Xavier Collet Diví SÍ

Una  vegada  verificada  per  Secretaria  la  constitució  vàlida  de  l’òrgan,  la 
Presidència obre la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos 
en l’ordre del dia.

Sra. alcaldessa.- Benvinguts al Ple de març. Per començar, farem un minut de 
silenci, sobretot per donar l'execució del protocol de dol de feminicidis, donaré la 
paraula  a  la  regidora  Mariona  Pasqual.  Però  el  mateix  minut  de  silenci  també, 
doncs, m'agradaria fer un petit recordatori del traspàs recentment de l'exregidor 
d’aquest consistori,  en Manuel Cruz Garcia. Va ser regidor del 2011 al 2015. La 
seva trajectòria, com he dit, va començar el 2011 i anava de número 3 per CiU. Va 
obtenir l'acta de regidor i va gestionar les carteres d’Obres i Serveis i va tenir la 
cinquena  tinença  d’alcaldia.  Com  que  tenia  serveis,  en  aquest  cas  l'alcalde 
Armengol,  també li  va delegar  la  presidència de la Companyia d’Aigües fins al  
2013,  no  fins  al  final  del  mandat,  en  el  qual,  al  2013  va  recuperar  aquesta 
presidència el  mateix alcalde Armengol.  Des d’aquí,  doncs,  el  condol  a la seva 
família. No sé si hi algú que vol dir alguna cosa? Doncs quedaria aquí fet, i ara 
faríem el minut de silenci després de la regidora Pasqual fagi lectura del protocol. 

Sra.  Mariona  Pasqual.-  Gràcies,  alcaldessa.  Iniciem el  Ple  de  març  de  2025 
donant  compliment  a  la  moció  per  condemnar  i  mostrar  el  nostre  condol  pels 
assassinats de violència masclista a Catalunya que vam aprovar el 2020 en aquest 
Ple. El dijous 6 de març, una veïna de 35 anys de Blanes, a la comarca de la Selva,  
ha estat assassinada per la seva parella, un home. Ella és la primera víctima per 
violència masclista aquest 2025 a Catalunya. Pel que fa al 2024, el nombre total de 
feminicis  van  ser  18,  corresponents  a  15  dones,  assassinades  per  violència 
masclista i 3 infants. Des de que es van començar a recollir dades oficials el 2012, 
hi  ha  hagut  149  feminicis  a  Catalunya,  dels  quals  9  corresponen  a  infants  i 
adolescents assassinades en el marc de violències masclistes. El nombre de fills i 
filles que han quedat orfes per violència masclista va ser de 12 al 2024 i gairebé un 
centenar la darrera dècada. Aquest 2025 és d’un nen. Bé, doncs, recordem que 
davant de qualsevol indici o situació de violència masclista el telèfon 900 900 120 
pot  trucar  tothom,  una  trucada  pot  salvar  una  vida.  Aquesta  línia  és  gratuïta, 
confidencial, no deixa rastre i opera les 24 hores del dia i tots  els  dies  de 
l'any,  en  múltiples  idiomes.  Ofereix  atenció  psicològica  directa,  fa  un  primer 
assessorament jurídic i fa derivació si així se sol·licita a serveis especialitzats. Per 
tant, des del consistori, oferim el més sentit condol i escalf a l'entorn més proper 
de la dona assassinada per violència masclista. Aquests feminicidis i infanticidis 
vulneren els drets humans més essencials, erradicar aquestes violències masclistes 
és qüestió de país.  Per això,  condemnem totes les formes i  expressions de les 
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violències masclistes i fem una crida a sumar esforços des de tots els àmbits per 
acabar amb les violències masclistes en totes les seves formes. 

En aquest moment es guarda un minut de silenci.

Sra.  alcaldessa.-  Gràcies.  Seguirà  la  regidora  Mariona  Pasqual,  llegint  la 
declaració institucional del manifest del 8 de març, que és el Dia Internacional de 
les Dones. 

Sra. Mariona Pasqual.- Gràcies de nou, alcaldessa. El 8 de març és la jornada per 
reivindicar la força del moviment feminista com a motor de canvi i transformació 
social. Celebrem els avenços aconseguits gràcies a la lluita col·lectiva de tantes 
dones al llarg de la història, però també posem de manifest, les desigualtats que 
encara persisteixen i  alerten de risc  de retrocessos  davant  l’auge de discursos 
antifeministes.  El  feminisme ha estat una eina clau per construir  societats més 
justes i equitatives, ha permès guanyar drets fonamentals en l'àmbit laboral, social 
i  polític,  com la millora dels  drets  sexuals  i  reproductius,  o  la  visibilització  i  el  
reconeixement del treball de les cures. Tot i això, encara hi ha reptes importants a 
superar:  la  bretxa  salarial,  la  feminització  de  la  pobresa,  la  manca  de 
corresponsabilitat en les tasques domèstiques i de les cures, la baixa presència a 
dones en els espais de poder, i les múltiples formes de violència masclista que 
continuen  presents  arreu  del  món.  Les  mobilitzacions  feministes  han  estat 
essencials per a aconseguir canvis legislatius i socials, però encara ens queda camí 
per a recórrer. És preocupant l'augment del neomasclisme, que amb nous discursos 
i estratègies, intenta deslegitimar el feminisme i frenar els avenços aconseguits. 
Això  és  especialment  preocupant  entre  els  joves,  com  demostren  els  darrers 
estudis sociopolítics que evidencien que una part important de població masculina 
jove considera que el feminisme ha anat massa lluny. A més, en molts llocs del 
món, especialment en els contextos de conflicte bèl·lic,  les dones pateixen una 
doble opressió: la violència de guerra i la violència patriarcal. Per això avui també 
volem  expressar  la  nostra  solidaritat  amb  les  dones  que  viuen  en  aquestes 
situacions i reivindicar la necessitat de protegir els seus drets i escoltar les seves 
veus. Per avançar cap a una societat més justa i igualitària, cal el compromís de 
totes les administracions i  la col·laboració amb els col·lectius feministes i  altres 
moviments socials. La igualtat de gènere no només és un dret fonamental, sinó 
també una eina imprescindible per construir un futur més democràtic, inclusiu per 
a tothom. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. 

Aprovació de l'acta de la sessió anterior núm. 2 de data 24 de febrer 
de 2025

Fa v o r a b Tipus de votació: Nominal

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 937970800

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

XN
ER

ZX
C

J4
Q

G
TZ

53
AG

R
W

X4
R

Z2
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
rg

en
to

na
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 3
 d

e 
66

 



B) ACTIVITAT DE CONTROL

Donar comptes actes JGL núm. 2 de 3/2/2025 i núm. 3 de 17/2/2025

Donar compte dels Decrets del 7 de febrer al 13 març 2025

Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així ho requereixen del 6 
de febrer al 13 de març de 2025

l e A favor: 16, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A
f a v o 
r

Bernat Calvo Català, Hector Carlos Travesa Gómez, Isabel 
Sunyer Marfà, Isidre Viñas Llebot, Joaquin Juan Capdevila 
Colominas, Joan Boba Duran, Joan Garachana Martin, Juan 
Francisco  Fragoso  Escribano,  Montserrat  Capdevila 
Cañadas, Maria Del Mar Rodríguez Mena, Maria Montserrat 
Cervantes Codina, Mariona Pasqual Villahoz, Raul Tornay 
Quintanilla, Sergi Blanco Mora, Susana Andrea Lopez Rico, 
Xavier Collet Diví

El Ple Corporatiu va quedar-ne assabentat

El Ple Corporatiu va quedar-ne assabentat

Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així 
ho requereixen del 6 de febrer al 13 de març de 2025

De conformitat amb allò previst a la legalitat  vigent,  dec donar compte al  Ple 
Corporatiu dels següents Decrets d’Alcaldia:

- Decret  núm.  322/2025  de  data  13  de  febrer  de  2025  ,  relatiu  a  la 
modificació de l’estructura organitzativa de l’Ajuntament d’Argentona.

- Decret  núm.  357/2025  de  data  17  de  febrer  de  2025  ,  relatiu  a  la 
delegació en el regidor municipal Sr. Joaquim Capdevila Colominas, l’autorització 
del matrimoni civil promogut a l’expedient núm. 20241011/011519.

- Decret núm. 364/2025 de data 18 de febrer de 2025  , relatiu a la designa 
dels  membres  de  la  comissió  d’investigació  del  Protocol  per  la  prevenció  i 
l’abordatge de l’assetjament laboral d’Argentona.

- Decret núm. 373/2025 de data 20 de febrer de 2025  , relatiu a la designa 
d’advocats en el procediment relatiu a l’expedient 8/0016673/24 del Ministerio de 
Trabajo y Economia Social.

- Decret núm. 384/2025 de data 20 de febrer de 2025  , relatiu a l’Acord de 
col·laboració per a la formació pràctica en centres de treball per a la 
realització  de  les  pràctiques  d’un  alumne  del  CENTRE  POLITÈCNIC  VILLAR  de 
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A) PART RESOLUTIVA

Barcelona.

- Decret núm. 399/2025 de data 21 de febrer de 2025  , relatiu a l’Acord de 
col·laboració per a la formació pràctica en centres de treball per a la realització de 
les  pràctiques  de  l’alumna  del  Màster  en  Direcció  de  Gestió  Pública  de  la 
Universidad Internacional de la Rioja (UNIR).

- Decret núm. 401/2025 de data 21 de febrer de 2025  , relatiu a l’Acord de 
col·laboració per a la formació pràctica en centres de treball per a la realització de 
les  pràctiques  de  l’alumna  del  Grau  en  Màrqueting  i  Comunitats  Digitals  del 
Centre Universitari Tecnocampus.

- Decret  núm.  438/2025  de  data  25  de  febrer  de  2025  ,  relatiu  a  la 
modificació de crèdits núm. 2/2025 del vigent pressupost municipal, per un import 
de 106.459,14 euros.

- Decret  núm.  443/2025  de  data  25  de  febrer  de  2025  ,  relatiu  a  la 
modificació dels membres del Consell de Mitjans de Comunicació.

- Decret núm. 447/2025 de data 3 de març de 2025  , relatiu a la delegació 
en  la  regidora  municipal  Sra.  Montserrat  Cervantes  Codina,  l’autorització  del 
matrimoni civil promogut a l’expedient núm. 20250129/009907.

- Decret     núm.     456/2025     de     data     5     de     març     de     2025  , relatiu al nomenament 
com a funcionària  interina per  acumulació  de tasques,  una administrativa del 
grup C1, des del dia 17 de març i fins el 16 de desembre de 2025.

- Decret     núm.     464/2025     de     data     6     de     març     de     2025  , relatiu al nomenament 
del Sr. Xavier Collet i Diví, primer tinent d’alcalde, alcalde accidental des del dia 
21 al 23 de març de 2025.

- Decret núm. 478/2025 de data 11 de març de 2025  , relatiu a la delegació 
en  la  regidora  municipal  Sra.  Mariona  Pasqual  Villahoz,  l’autorització  del 
matrimoni civil promogut a l’expedient núm. 20241216/008644 – MG.

- Decret  núm.  491/2025  de  data  12  de  març  de  2025  ,  relatiu  a  la 
modificació de crèdits núm. 3/2025 del vigent pressupost municipal, per un import 
total de 2.375.493,56€.

- Decret núm. 505/2025 de data 13 de març de 2025  , relatiu a l’aprovació 
de Pla de Contractació de l’Ajuntament d’Argentona per a l’any 2025.

El Ple Corporatiu va quedar-ne assabentat

Sra. alcaldessa.- Doncs passaríem, tal com hem acordat amb junta de portaveus, 
hi  ha 3 expedients de benestar animal,  sortien saltejats dins l'ordre, llavors els 
farem tots junts. Dono la paraula a la regidora Mariona Pasqual. 

BENESTAR ANIMAL - Proposta d’imposició de sanció per infracció greu 
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- Exp. 2024
/4382

Fa v  o  r a 
b l e

Tipus de votació: Nominal

A favor: 13, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 0

A
f a v o r

Bernat  Calvo  Català,  Hector  Carlos  Travesa  Gómez, 
Joaquin Juan Capdevila Colominas, Joan Garachana Martin, 
Juan  Francisco  Fragoso  Escribano,  Montserrat  Capdevila 
Cañadas, Maria Del Mar Rodríguez Mena, Maria Montserrat 
Cervantes Codina, Mariona Pasqual Villahoz, Raul Tornay 
Quintanilla, Sergi Blanco Mora, Susana Andrea Lopez Rico, 
Xavier Collet Diví

Abstencion
s

Isabel Sunyer Marfà, Isidre Viñas Llebot, Joan Boba Duran

Fets i fonaments de dret:

BENESTAR     ANIMAL     -     Proposta d’imposició     de     sanció     per     infracció     greu     -     Exp.       
2024/4382  

En data  29 d’octubre de 2024,  la  coordinadora  de serveis  jurídics  i  projectes 
estratègics  emet  informe  jurídic  que  es  transcriu  a  continuació,  prèviament 
anonimitzat:

“.../... Antecedents

INFORME JURÍDIC

En dates 18, 19 i 23 d’octubre la policia local va anar a la finca de Can Raimi 
número 158 perquè s’havia rebut avís  de l’existència de dos gossos  de raça 
perillosa, presumptament abandonats per la seva propietària, ja que es trobaven 
sols, sense menjar ni aigua.

Des de l’Ajuntament en data 23 de d’octubre de 2024 es va contactar amb la Sra. 
Eulàlia G. F., propietària dels animals.

En data 25 d’octubre de 2024 la policia local ha emès minuta policial segons la 
qual els gossos estan sols sense menjar i aigua i s’escapen a la finca veïna i al 
carrer.  Es  tracta  de  dos  gossos  de  raça  Rottweiller,  per  tant  considerada 
potencialment perillosa. Segons els agents no presenten actituds agressives. La 
propietària no es vol fer càrrec dels mateixos i la persona que convivia amb els 
animals està privada de llibertat.

Segons l’acta de denúncia al no fer-se càrrec ningú dels animals, existeix un risc 
per la seva integritat física.

Les instal·lacions que alberguen els gossos potencialment perillosos no tenen les 
característiques necessàries per contenir-los dins, ja que els gossos han accedit a 
la finca veïna i a la via pública, en vàries ocasions, comportant un risc veïnal.

La  finca  on  es  troben  els  animals  es  propietat  de  la  societat:  Caret  Capital 
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Management I, S.L., la qual té la possessió de la mateixa.

No consta que la propietària disposi de llicència ni  d’assegurança per la 
tinença de gossos potencialment perillosos.

Consideracions jurídiques 

Legislació aplicable

- Llei 7/2023, de 28 de març de protecció dels drets i el benestar dels animals.

- Decret Legislatiu 2/2008, de 15 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei de protecció dels animals.

- Llei 10/1999, de 30 de juliol, sobre la tinença de gossos considerats 
potencialment perillosos.

- Decret  170/1992,  d’11  de  juny,  sobre  mesures  en  matèria  de  gossos 
considerats potencialment perillosos.

- Llei  50/1999,  de  23  de  desembre,  de  tinença  d’animals  potencialment 
perillosos (estatal)

- Real  Decret  507/1999,  de  23  de  desembre,  sobre  el  règim jurídic  de  la 
tinença d’animals potencialment perillosos (estatal)

- Llei  39/2015,  d’1  d’octubre  de  procediment  administratiu  de  les 
administracions públiques.

- Ordenança  reguladora  de  la  tinença  d’animals  dins  del  terme  municipal 
d’Argentona.

Segons l'art. 3 del Decret 170/2002 d’11 de juny, sobre mesures en matèria de 
gossos considerats potencialment perillosos, és obligatòria l'obtenció de llicència 
per la tinença de gossos potencialment perillosos. No consta que la interessada 
disposi de la mateixa.

D’acord amb l’art. 64 de la LPACAP que disposa el contingut mínim de l'acord 
d’iniciació  de l’expedient sancionador i  dels antecedents que consten  a 
l’expedient es desprèn que:

a) Persona responsable: Segons l’article 69 de la llei 7/2023, de 28 de 
març de  protecció  dels  drets  i  el  benestar  dels  animals,  són  subjectes 
responsables  les  persones  físiques  o  jurídiques  que  incorrin  en  les  accions  o 
omissions  tipificades  com  a  infracció  en  aquesta  Llei,  sense  perjudici  de  les 
responsabilitats que els puguin correspondre en l'àmbit civil o penal. En el cas 
que ens ocupa, la responsable de les infraccions comeses és la Sra. Eulàlia G. F., 
propietària dels animals.

b)Fets:  S’ha comprovat que la Sra. Eulàlia G. F. ha abandonat els gossos en 
condicions de risc.

Segons l’article 74 k) de la llei 7/2023, de 28 de març de protecció dels drets i el  
benestar  dels  animals,  constitueix  infracció  greu  l'abandonament  d’un  o  més 
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animals. No es considera una falta greu, sinó lleu, la falta de comunicació de la 
pèrdua o sostracció d’un animal; per contra, es considera una infracció greu no 
recollir l'animal de les residències o altres establiments similars en què s'hagi 
recollit, i l'abandonament de l'animal en condicions de risc.

Deixar dos animals sols sense menjar ni aigua es considera un abandonament en 
condicions de risc.

c)Mesures cautelars: No se n’han adoptat.

d) Instructor  i  secretari:  procedirà  nomenar  instructor/a  i  secretari/a,  i 
informar  al  presumpte  infractor  que  pot  recusar,  en  qualsevol  moment  del 
procediment, tant l’instructor/a com el secretari/a de l’expedient, en els termes i 
amb les condicions que es desprenen dels arts. 23 i 24 de la LRJSP.

e)Òrgan competent: L’art. 80 de la Llei 7/2023, de 28 de març de protecció 
dels drets i el benestar dels animals, estableix que l'òrgan competent per la 
imposició de les  sancions  establertes  per  la  comissió  de  les  infraccions 
tipificades  en  aquesta  llei,  és  l’Alcaldia/òrgan  competent.  En  aquest  cas,  per 
delegació i d’acord amb el cartipàs correspon la incoació a la Junta de govern 
local i la imposició de les sancions al Ple municipal.

f)Sanció:  Per  aplicació  de  l’article  76  de  la  Llei  7/2023,  de  28  de  març  de 
protecció dels drets i el benestar dels animals, es sancionaran amb advertència o 
multa  de 500 a 10.000€ les  lleus,  de 10.001€ fins  a  50.000€ les  greus  i  de 
50.001€ fins a 200.000€ les molt greus.

L’article 77 preveu com a mesures accessòries:

a) La intervenció de l'animal i la seva transmissió a un centre de protecció animal 
o al que determini l'autoritat competent.

f)  La inhabilitació per exercir activitats relacionades amb animals,  i  la tinença 
d’animals, per un període màxim de cinc anys per a les infraccions greus i de cinc 
a deu anys per a les molt greus.

D’acord  amb  l’article  78,  en  la  imposició  de  les  sancions  s'han  de  tenir  en 
compte,  per  graduar  la  quantia  de  les  multes  i  la  imposició  de  les  sancions 
accessòries, els criteris següents:

a)El perjudici causat a l'animal.

b)El grau de culpabilitat o l'existència d’intencionalitat, imprudència o negligència.

c) La  transcendència  social  o  sanitària  de  la  infracció  comesa  o  la  seva 
repercussió sobre el medi natural.

d)L'ànim  de  lucre  il·lícit  i  la  quantia  del  benefici  obtingut  o  previst  amb  la 
comissió de la infracció.

e)La continuïtat o persistència en la conducta infractora.

f) La negativa o l'obstrucció a l'accés a les instal·lacions o a facilitar la informació 
requerida per la Inspecció.
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g)El  cessament  de  l'activitat  infractora  prèviament  o  durant  la  tramitació  de 
l'expedient sancionador.

h) La violència exercida contra animals en presència de persones menors d’edat 
o vulnerables, així com de persones amb discapacitat psíquica, o la seva difusió a 
través de qualsevol mitjà de comunicació social.

 D’acord amb l’art. 85 de la LPACAP, procedirà informar a la persona interessada 
que si l’infractor reconeix la seva responsabilitat, es pot resoldre el procediment 
amb la  imposició  de la sanció que escaigui.  Quan la  sanció  tingui  únicament 
caràcter pecuniari,  l'òrgan competent per resoldre el procediment ha d’aplicar 
reduccions  de,  almenys,  el  20% sobre l'import  de la  sanció  proposada,  i  són 
acumulables entre si. Les reduccions esmentades han d’estar determinades a la 
notificació d’iniciació del procediment i la seva efectivitat està condicionada al 
desistiment o la renúncia de qualsevol acció o recurs en via administrativa contra 
la sanció.

L’art. 82 de la LPACAP disposa que:

“1.  Un cop instruïts  els  procediments,  i  immediatament  abans de redactar  la 
proposta de resolució, s'han de posar de manifest als interessats o, si s'escau, 
als seus representants, per a la qual cosa s'han de tenir en compte les limitacions 
previstes si s'escau a la Llei 19/2013, de 9 de desembre. (...)

2. Els interessats, en un termini no inferior a deu dies ni superior a quinze, poden 
al·legar i presentar els documents i les justificacions que considerin pertinents.

3. Si abans del venciment del termini els interessats manifesten la seva decisió 
de no efectuar al·legacions ni aportar nous documents o justificacions, el tràmit 
es considera realitzat.

4. Es pot prescindir del tràmit d’audiència quan no figurin en el procediment ni 
siguin tinguts en compte en la resolució altres fets ni altres al·legacions i proves 
que les adduïdes per la persona interessada.”

El  procediment  a  seguir  serà  l’ordinari  previst  a  la  legislació  de procediment 
administratiu  comú i  règim jurídic.  Del  decret  d’incoació  es donarà  audiència 
durant deu dies a la persona interessada per tal que pugui formular al·legacions, 
i, si s’escau, presentar proves. A la vista de les al·legacions formulades i de la 
pràctica de proves, l’instructor formularà la corresponent proposta de resolució 
de la qual  es donarà audiència a la persona interessada.  En cas que no se’n 
formulin, el decret d’incoació es considerarà proposta de resolució, d’acord amb 
l’art. 64.2.f) LPACAP.

Conclusions

A criteri de qui subscriu, procedeix per acord de l’òrgan competent es resolgui:

Primer.- Requerir a la Sra. Eulàlia G. F. perquè en el termini de 10 dies acrediti 
que  disposa  de  llicència  i  d’inscripció  en  el  Registre  municipal  d’Animals 
Perillosos  dels  seus  gossos  de  raça  potencialment  perillosa  i  sol•liciti  la 
preceptiva llicència municipal per la tinença d’aquest tipus d’animal, en el cas 
que  no  la  tingui  així  com  que  acrediti  la  contractació  de  l’assegurança  de 
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responsabilitat civil obligatòria.

Segon.-  Incoar  procediment  sancionador  contra  la  Sra.  Eulàlia  G.  F.  com  a 
propietària dels dos gossos, per la comissió d’una infracció greu consistent en 
l’abandonament dels animals en condicions de risc el dia 18 d’octubre de 2024 a 
Can Raimi número 158.

Aquests fets poden constituir una infracció greu d’acord amb l’article 74 k) de la 
llei 7
/2023, de 28 de març de protecció dels drets i el benestar dels animals d’acord 
amb el que s’ha exposat i són sancionables amb multa de 10.001€.

Tercer.- Advertir a la interessada que d’acord amb l’article 77 de l’esmentada 
llei,  l’òrgan  competent  pot  adoptar  la  mesura  accessòria  d’intervenció  dels 
animals i la seva transmissió a un centre de protecció animal o al que determini 
l'autoritat  competent  essent  de  càrrec  de  la  propietària  les  despeses  que 
s’originin pel manteniment de l’animal durant la seva estada al centre.

També se l’adverteix de la possibilitat d’inhabilitar-la per a la tinença d’animals 
per un període màxim de cinc anys per a les infraccions greus.

Quart.-  Nomenar  instructora  del  mateix  a  la  Sra.  Youssra  Louahidi  Akouh  i 
secretària, la Sra. Glòria Piera Juan, o les persones que les substitueixin en cas 
d’impossibilitat accidental.

Cinquè.-  Informar  a  la  presumpte  infractora  que  pot  recusar,  en  qualsevol 
moment del procediment, tant l’instructor/a com el/la secretari/a de l’expedient, 
en els termes i amb les condicions que es desprenen dels arts.  23 i 24 de la 
LRJSP.

Sisè.-  Atorgar tràmit d’audiència durant deu dies per tal que pugui presentar 
al·legacions, o els documents i informacions que es vulgui valer per combatre la 
responsabilitat  que se li  atribueix de manera presumpta en la comissió de la 
infracció  així com de la possibilitat de proposar prova definint aquelles 
mesures que es proposen per fer-la efectiva.

Setè.- Informar a la persona interessada que de conformitat amb l’article 85.3 de 
la Llei  39/2015, de 1 de octubre,  del  Procediment Administratiu  Comú de les 
Administracions  Públiques  estableix  el  presumpte  responsable  pot  reconèixer 
voluntàriament  la  seva  responsabilitat,  i  en  aquest  cas  es  podrà  resoldre  el 
procediment amb la imposició de la sanció que procedeixi.

En el cas en que es reconegui la responsabilitat en la comissió de les infraccions 
l’òrgan competent per resoldre el  procediment aplicarà una reducció del  20% 
sobre l’import de la sanció proposada resultant un import de 8000,80€.

El pagament voluntari, en qualsevol moment anterior a la resolució, implica la 
finalització del procediment i una reducció del 20% sobre l’import de la sanció 
proposada resultant un import a pagar de 8000,80€.

Les reduccions anteriorment exposades poden ser acumulables entre si, quedant 
un import a pagar de 6000,60€ i ambdues resten condicionades al desistiment o 
renúncia de qualsevol acció o recurs en via administrativa contra la sanció de 
manera  que,  en  cas  que  s’exerceixin  les  accions  esmentades,  s’exigirà  el 

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 937970800

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

XN
ER

ZX
C

J4
Q

G
TZ

53
AG

R
W

X4
R

Z2
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
rg

en
to

na
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 1
0 

de
 6

6 



pagament de l’import de la part bonificada

En cas  d’optar  per  una de les  reduccions  o  les  dues,  s’haurà  de  procedir  al 
pagament  en  el  termini  de  10  dies  a  comptar  des  de  l’endemà de  rebre  la 
notificació  en  el  següent  compte  bancari  (fent  constar  NIF  del  presumpte 
infractor i número d’expedient: STE-ME 2024/4382):

CAIXABANK – Núm. de compte ES67-2100-0354-1102-0004-1207

Vuitè.- Notificar la resolució a la persona interessada tot advertint-la que en cas 
de no efectuar al·legacions aquesta resolució esdevindrà proposta de resolució 
definitiva i es procedirà a resoldre l’expedient.

Novè.-  Notificar  el  nomenament  a  l'instructor  i  la  secretària  de 

l'expedient La qual cosa informo als efectes adients.”

En data 18 de novembre de 2024, per acord de la Junta de Govern Local, s’incoa 
expedient  sancionador  contra  la  Sra.  Eulàlia  G.  F.,  de  conformitat  amb  els 
antecedents de la present resolució com a autora presumptament responsable 
d’una infracció greu consistent en l’abandonament dels animals en condicions de 
risc el dia 18 d’octubre de 2024 a Can Raimi número 158. La notificació de la 
resolució es publica al BOE en data 20 de gener de 2025.

No s’ha presentat a dia d’avui cap al·legació.

En data 7 de febrer de 2025, la instructora de l’expedient eleva la tramitació al 
Ple Municipal.

Vista la proposta de resolució PR/2025/172 de 12 / de març / 2025.

Resolució:

Primer - Imposar a la Sra. Eulàlia G. F. amb DNI 39****14-X, una sanció en el 
seu greu mínim de 10.001 € per una infracció greu d’acord amb l’article 74 k) de 
la llei 7/2023, de 28 de març de protecció dels drets i el benestar dels animals 
consistent  en  l’abandonament  dels  animals  en  condicions  de  risc  el  dia  18 
d’octubre de 2024 a Can Raimi número 158.

Segon - Per a efectuar el pagament en període voluntari de la sanció a què fa 
referència aquesta proposta, l'interessat podrà efectuar l’ingrés en els següents 
terminis:

- Les que siguin notificades de l’1 al 15 de cada mes des de la data de recepció 
de  la  notificació,  fins  el  20  del  mes  posterior  i  si  aquest  no  fos  hàbil,  fins 
l’immediat hàbil següent.

- Les que siguin notificades entre el 16 i últim de cada mes, des de la data de 
recepció de la notificació fins el dia 5 del segon mes posterior i si aquest no fos 
hàbil, fins l’immediat hàbil següent. 

Transcorreguts els esmentats terminis sense haver-se fet efectiu el pagament, es 
durà a terme el seu cobrament amb els recàrrecs previstos a l’article 28 de la Llei  
General Tributària.
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Relació de bancs on podeu fer l’ingrés:

CAIXABANK – Núm. de compte ES67-2100-0354-1102-0004-1207

A l’hora de fer l’ingrés, heu d’especificar en el concepte el número d’expedient 
que trobareu en l’encapçalament de la present resolució.

Si vençuts els terminis indicats, no s'ha satisfet el deute, aquest s'exigirà en via 
de constrenyiment d’acord amb el que estableixen els articles 70 i següents del 
Reglament

General de Recaptació, aprovat pel Reial Decret 939/2005, de 29 de juliol.

Tercer.-  Notificar  la  present  resolució  a  la  persona  interessada  i  als  Serveis 
d’Intervenció, Tresoreria-Comptabilitat d’aquest ajuntament.

INTERVENCIONS:

Sra. Mariona Pasqual.-  Moltes gràcies,  alcaldessa.  Doncs bé,  ens trobem dos 
sancionadors,  els  explicaré  una  mica  junts,  perquè  tenen  casuístiques  bastant 
similars. En un cas eren dos gossos que anaven per... doncs, que s'escapaven i que 
corrien pel carrer, i  que llavors després quan es va trobar la propietària es van 
veure que també, el lloc, bueno, gossos GPP, que són els potencialment perillosos, i 
que després, a part, quan es va veure d’on venien, les instal·lacions no eren les 
idònies com havien d’estar aquests gossos. Per tant, es fa una sanció tant per no 
tenir els GPP amb tota la reglamentació ni les condicions. I, per altra banda, també 
trobem una altra, per Sant Jaume De Traià, que també eren dos gossos, també, 
però després quan també van indagar d’on venien, n'hi havia quatre més. És a dir, 
ens trobem un total de 6 gossos que no complien els requisits, tampoc. Estaven 
sense lligar i a una parcel·la i en estat de salubritat deficient. I per tant també, 
certes  anomalies  a  nivell  d’higiene.  Per  tant,  se  sancionen  per  aquestes  dues 
accions. No sé si hi ha algun dubte o... ho he resumit així, però per no entrar amb 
molt detall, però és això, temes de GPP i sobretot després de benestar del propi 
animal. 

Sra.  alcaldessa.-  Sí?  Passaríem a fer  la  votació.  La primera és de l'expedient 
4382.  En  aquí  el  que  votem és  imposar  una  ascensió,  en  aquest  cas  per  una 
infecció greu, que és per als dos gossos aquests GPP. 

BENESTAR ANIMAL - Proposta d’imposició de sanció per infracció 
greu i molt greu - Exp. 2024/2413

Fa v o  r a 
b l e

Tipus de votació: Nominal

A favor: 13, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 0
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A
f a v o r

Bernat  Calvo  Català,  Hector  Carlos  Travesa  Gómez, 
Joaquin Juan Capdevila Colominas, Joan Garachana Martin, 
Juan  Francisco  Fragoso  Escribano,  Montserrat  Capdevila 
Cañadas, Maria Del Mar Rodríguez Mena, Maria Montserrat 
Cervantes Codina, Mariona Pasqual Villahoz, Raul Tornay 
Quintanilla, Sergi Blanco Mora, Susana Andrea Lopez Rico, 
Xavier Collet Diví

Ab s t e 
n  ci  o n 
s

Isabel Sunyer Marfà, Isidre Viñas Llebot, Joan Boba Duran

Fets i fonaments de dret:

BENESTAR     ANIMAL     -     Proposta     d’imposició     de     sanció     per     infracció     greu     i     molt       
greu     -     Exp.     2024      
/2413  

En data 9 de setembre de 2024, la instructora de l’expedient emet informe jurídic 
que es transcriu íntegrament a continuació, prèviament anonimitzat:

“.../...

Expedient número: 2024/2413

Procediment:  Procediment  sancionador  per  infraccions  de  la 
normativa sobre la tinença d’animals perillosos

INFORME JURÍDIC

En base a l’informe tècnic de la tècnica de medi ambient de data 9 d’agost de 
2024, així com els altres documents que consten a l’expedient, s’emet el següent 
informe jurídic en relació al procediment sancionador.

I. Antecedents de fet

Primer.- En data 21 de maig del 2024 l'Àrea Bàsica Maresme del Cos d’Agents 
Rurals  fa  trasllat  d’un  informe  d’incidència  i  informe  d’agents  rurals  (GENTR 
2021-5962) en relació amb una Finca Rústica amb gossos sense lligar i parcel·la 
en estat de salubritat deficient a Sant Jaume de Traià dins del terme municipal 
d’Argentona.

Segon.-  L’informe d’incidència entrat per registre és en relació a un veí  que 
truca per informar de l’existència de quatre gossos no lligats, tractant-se d’un fet 
habitual  donat que els propietaris  no fan res.  Els hi  comunica a més que els 
gossos són pitbull i que han matat a un gat d’una colònia.

Tercer.-  L’informe dels agents rurals amb número d’identificació 21-426-24 de 
data 20 d’abril  de 2024 en relació  a la inspecció de la  parcel·la  rústica amb 
presencia de gossos conté el següent:

“El 20 d’abril de 2024, es rep l’avís, mitjançant el telèfon 112, de quatre gossos 
de  raça  pit-bull  sense control que acaben  de matar un gat  d’una colònia, 
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explicant a més que és un fet habitual. Per aquest motiu, la unitat P-217 del Cos 
d’Agents Rurals es dirigeix a una zona de petits horts, barraques i abandonament 
de residus de tot tipus, situada en el paratge de Sant Jaume de Traià, dins el 
terme municipal d’Argentona.

Diverses indagacions permeten localitzar dos gossos que transiten lliurement per 
la zona i finalment el recinte d’on procedeixen. Es tracta de la parcel·la rústica 
178 del  polígon  3 del  terme municipal  d’Argentona,  situada  a la  coordenada 
X.451813; Y. 4600487.

Es realitza una inspecció dels animals i del recinte que els allotja, 
en presència de la persona que diu ser propietari tant del terreny 
com dels animals,  que s’identifica  mitjançant el DNI com a José Luís M. D., 
amb document d’identitat espanyol número 38.

****19-S i domiciliat en el xxxxxxxx, amb telèfon de contacte xxxxxx. D’aquesta 
actuació es determina que:

Condicions de l’allotjament:

La finca té el seu perímetre envoltat per una tanca metàl·lica, tot i això, hi ha 
punts on aquesta tanca no ajusta i és per on els gossos poden sortir a la zona 
pública sense control.

L'INTERIOR  DE  LA  PARCEL·LA  PRESENTA  UN  ESTAT  DE 
DEIXADESA  I  INSALUBRITAT,  AMB  ACUMULACIÓ  DE 
RESIDUS DE DIVERSA TIPOLOGIA, CARAVANES EN ESTAT 
DE  SEMI  ABANDONAMENT  I  INFRAESTRUCTURES 
PRECÀRIES.

En total hi ha la presència de sis (6) gossos, dos dels quals estan lligats i els 
altres quatre corren lliurement per l’espai, on hi ha zones d’ombra i altres on toca 
el sol. Hi ha la presència d’una caseta de gos d’aixopluc individual. En general,  
les instal·lacions no reuneixen les condicions mínimes sanitàries i de benestar 
animal.

Condicions dels gossos:

Dels  sis  cànids  inspeccionats,  només un  de raça  Pit-bull  disposa  de microxip 
identificador. La persona que en diu ser responsable i propietari no disposa de 
documentació en paper de cap d’ells, ni d’assegurança de responsabilitat civil, ni 
de llicència de tinença de gos potencialment perillós.

Cap dels animals presenta ferides, paràsits ni malalties evidents. El pes corporal 
sembla adequat a la seva raça. L’estat higiènic estaria dins de la normalitat.

La  lectura  del  microxip  dona  com  a  resultat:  978101083650731.  Segons  el 
registre ANICOM, el  propietari  d’aquest gos seria Carlos G.  G.,  domiciliat  a la 
xxxxxxxx, per tant, aquestes dades no coincideixen amb les qui diu ser propietari 
del cànid.

Finalment, el senyor José Luis M. D. manifesta voluntàriament que ha 
comprat filferro per tal d’ajustar la tanca perquè els gossos no puguin sortir 
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lliurement  de  la  finca.  També diu que no disposa de recursos 
necessaris per a identificar i documentar els animals, tal com la 
legislació actual requereix.

Els  agents  rurals  actuants  informen  el  senyor  referenciat  de  l'obligatorietat 
d’identificar  mitjançant  xip  i  registrar  al  cens  municipal  tots  els  gossos  que 
estiguin sota la seva responsabilitat, així com actualitzar qualsevol documentació 
obsoleta que pugui tenir. Així mateix, li ordenen la millora de les condicions de 
benestar de l'allotjament dels animals.”

Quart.- En data 9 d’agost de 2024, la tècnica de medi ambient emet informe en 
el que conclou el següent:

“Conclusions:

Donat que en el seu informe Agents Rurals no manifesten haver vist a la zona 
cap gat mort. Donat que avui dia, llevat d’error o omissió, no hi ha cap constaria 
de  cap denúncia  presentada  en  referència  a  la  mort  de  cap  gat  a  la  zona 
indicada.

Per tot el que s'ha exposat aquesta tècnica no entrarà en aquesta qüestió per 
manca de proves fefaents que puguin aclarir el fet.

En referència als sis cànids inspeccionats, davant els agents actuants la 
persona que  en diu ser responsable i propietària admet no 
disposar de documentació en paper  de  cap  d’ells,  ni 
d’assegurança de responsabilitat civil, ni de llicència de tinença 
de gos potencialment perillós.

Durant les seves actuacions els agents manifesten que han 
localitzat dos gossos que transiten lliurement per la zona caso que fa 
que puguin localitzar el recinte d’on procedeixen.

D’acord amb l’article 29 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim Jurídic del 
Sector  Públic les sancions corresponents a cada classe d’infracció es graduen 
tenint en compte criteris de proporcionalitat.

Per  tot  el  que  s’ha  exposat  i  atès  que  no  s’aprecia  la  concurrència  de  cap 
circumstància agreujant, aquesta tècnica proposa:

a) Imposar una sanció en el seu grau minin de 14.424,36 € per una 
infracció molt greu de la Llei 50/1999, de 23  de diciembre, sobre el Régimen 
Jurídico de la Tenencia de Animales Potencialmente Peligrosos, per la tinença de 
sis  gossos considerats  potencialment perillós sense la llicència administrativa 
corresponent.

b) Imposar una sanció en el seu grau minin de  601,04 €  per una infracció 
greu de la Llei  50/1999, de  23 de diciembre, sobre el  Régimen Jurídico de la 
Tenencia  de  Animales  Potencialmente  Peligrosos,  per  no  haver  adoptat  les 
mesures necessàries per a evitar l’escapoliment de dos dels seus gossos que 
van ser localitzats transitant lliurement fora del recinte d’on procedeixen.

Als anteriors antecedents de fet li són d’aplicació els següents.
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II. Fonaments jurídics

Primer.- La normativa aplicable al present procediment és la següent:

· Llei  39/2015  d’1  d’octubre  de  Procediment  Administratiu  Comú  de  les 
Administracions Públiques.

· Llei  40/2015,  de  1  d’octubre,  de  Règim Jurídic  del  Sector  Públic  -  Llei 
7/1985 de 2 d’abril reguladora de Bases de Règim Local.

· Llei  26/2010,  de  3  d’agost,  de  règim  jurídic  i  de  procediment  de  les 
administracions públiques de Catalunya.

· Llei  10/1999,  de  30  de  juliol,  sobre  la  tinença  de  gossos  considerats 
potencialment perillosos.

· Llei  50/1999,  de 23  de  desembre,  sobre  el  règim jurídic  de la  tinença 
d’animals potencialment perillosos.

· Ordenança reguladora de la tinença d’animals dins del terme municipal 
d’Argentona.

Segon.- Presumptes infraccions comeses

L’article 3 de la Llei 50/1999, de 23 de desembre, sobre el règim jurídic de la 
tinença d’animals potencialment perillosos estableix que la tinença de qualsevol 
animal  classificat  com  a  potencialment  perillós  a  l’empara  d’aquesta  llei, 
requereix l’obtenció prèvia d’una llicència administrativa, que ha de ser atorgada 
per l’Ajuntament del municipi de residència del sol·licitant.

D’acord amb el que s’acaba d’exposar, l’article 13.1. de la mateixa llei conté una 
classificació de les infraccions i sancions, establint com a infracció molt greu tenir 
gossos o animals potencialment perillosos sense llicència.

A més,  el  mateix  article 13 en el  seu apartat  segon estableix  les infraccions 
administratives considerades greus, entre les quals es troben les següents:

a) Deixar anar un animal potencialment perillós o no haver adoptat les 
mesures necessàries per evitar que s’escapi o s’extraviï.

D’acord amb l’informe dels agents rurals en la inspecció realitzada “en referència 
als sis cànids inspeccionats, davant els agents actuants la persona que en diu ser 
responsable i  propietària admet no disposar de documentació en paper de cap 
d’ells, ni d’assegurança de  responsabilitat civil, ni de llicència de tinença de gos 
potencialment perillós.”

I a més afegeixen en el mateix informe “els agents manifesten que han localitzat 
dos gossos que transiten lliurement per la zona caso que fa que puguin localitzar 
el recinte d’on procedeixen.”

És per això que d’acord amb el que s’acaba d’exposar i d’acord amb l’informe de 
la tècnica de medi ambient ens trobem davant de la comissió d’una infracció 
molt greu i d’una infracció greu senyalades anteriorment.
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Tercer.- Persones presumptament responsables

L’article 13.8 de la Llei 50/1999, de 23 de desembre, sobre el règim jurídic de la 
tinença d’animals potencialment perillosos estableix el següent en relació a les 
persones  responsables de les infraccions: “Es consideren responsables de les 
infraccions els qui per  acció o omissió hagin participat en la comissió de les 
infraccions, el propietari o el tenidor dels animals o, si s'escau, el titular de 
l'establiment, el local o el mitjà de transport en què es  produeixin els fets i, en 
aquest últim supòsit, a més a més, l'encarregat del transport.”

Dels fets exposats en resulta presumptament responsable el Sr. José Luís M. D. 
amb DNI 38****19S i domiciliat al xxxxxxxx, com a propietari dels animals i del 
terreny on es troben els mateixos.

En aquest mateix sentit es manifesta en l’informe de la tècnica de medi ambient 
de data 9 d’agost de 2024 en base a l’informe dels agents rurals.

Quart.- Tipificació de les infraccions

Pel  que fa a les sancions que corresponen per  la  comissió  de les infraccions 
exposades anteriorment en el present informe, i d’acord amb el que es proposa a 
l’informe de la tècnica de medi ambient de data 9 d’agost de 2024, es tipifiquen 
les sancions de la següent manera:

a) Imposar una sanció en el seu grau minin de 14.424,36 € per una infracció 
molt greu de la Llei 50/1999, de 23 de diciembre, sobre el Régimen Jurídico de la 
Tenencia de Animales Potencialmente Peligrosos, per la tinença de  sis gossos 
considerats potencialment perillós sense la llicència administrativa corresponent.

b) Imposar una sanció en el seu grau minin de  601,04 €  per una infracció 
greu de la Llei  50/1999, de  23 de diciembre, sobre el  Régimen Jurídico de la 
Tenencia  de  Animales  Potencialmente  Peligrosos,  per  no  haver  adoptat  les 
mesures necessàries per a evitar l’escapoliment de dos dels seus gossos que 
van ser localitzats transitant lliurement fora del recinte d’on procedeixen.

D’acord amb l’article 29 de la Llei 40/2015, de 1 d’octubre, de Règim Jurídic del 
Sector  Públic les sancions corresponents a cada classe d’infracció es graduen 
tenint en compte criteris de proporcionalitat.

Cinquè.- Òrgan competent

L’article 13.7 de la Llei 50/1999 de 23 de desembre sobre el règim jurídic de la 
tinença d’animals perillosos estableix en relació a la potestat sancionadora que 
aquesta correspon  als  òrgans  de  les  comunitats  autònomes  i  municipals 
competents en cada cas.

L’article 50 de la Ordenança reguladora de la tinença d’animals dins del terme 
municipal  d’Argentona  estableix  el  següent  en  relació  a  la  competència  per 
imposar sancions administratives “la imposició de les sancions establertes per la 
comissió de les infraccions tipificades en la Llei 10/1999, de 30 de juliol, sobre la 
tinença de gossos considerats potencialment perillosos, i la Ley 50/1999, de 23 de 
diciembre, sobre el Régimen Jurídico de la Tenencia de Animales Potencialmente 
Peligrosos, correspondrà a l’Alcalde/essa pel que fa a les infraccions lleus, 
i al Ple de l’Ajuntament pel que fa a les infraccions greus i molt greus, i 
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sense perjudici de la delegació que pugui efectuar.”

Per  tant,  la  competència  per  incoar  el  procediment  sancionador  per  les 
infraccions greu i molt greu correspondrà al Ple de l’Ajuntament.

Sisè.- Mesures provisionals

D’acord  amb l’informe de la  tècnica  de medi  ambient  no s’imposen mesures 
provisionals.

III. Conclusions

PRIMERA.- En vista dels antecedents de fet i fonaments de dret exposats en el 
present informe i tenint en compte el que manifesta l’informe tècnic de data 9 
d’agost de 2024, es conclou que procedeix la incoació del procediment 
sancionador per la comissió de la infracció mot greu consistent en la 
tinença de sis gossos considerats  potencialment perillós sense la 
llicència administrativa corresponent , i per la
comissió  de  la  infracció  greu  consistent  en  no  haver  adoptat  les  mesures 
necessàries per a evitar l’escapoliment de dos dels seus gossos que van ser 
localitzats transitant lliurement fora del recinte d’on procedeixen.

SEGONA.- La responsabilitat de les infraccions comeses, recau, d’acord amb la 
normativa  i  d’acord  amb l’informe de la  tècnica  de medi  ambient  de  data  9 
d’agost de 2024 en el Sr. José Luís M. D. com a propietari dels animals i del 
terreny on es troben els mateixos.

TERCERA.- Pel que fa a la tipificació de les infraccions comeses, i d’acord amb 
les conclusions de l’informe de la tècnica de medi ambient,  podria suposar la 
imposició de les sancions següents:

a) Una sanció en el seu grau minin de  14.424,36 €  per una infracció molt 
greu de la Llei 50/1999, de 23 de diciembre, sobre el Régimen Jurídico de la 
Tenencia de Animales  Potencialmente Peligrosos, per la tinença de  sis 
gossos considerats potencialment  perillós sense la llicència administrativa 
corresponent.

b) Una sanció en el seu grau minin de 601,04 € per una infracció greu de la 
Llei 50

/1999, de 23 de diciembre, sobre el Régimen Jurídico de la Tenencia de Animales 
Potencialmente Peligrosos, per no haver adoptat les mesures necessàries per a 
evitar l’escapoliment de dos dels seus gossos que van ser localitzats transitant 
lliurement fora del recinte d’on procedeixen.

QUARTA.- S’haurà de nomenar instructor/a del procediment d’acord amb la 
normativa.

CINQUENA.-  S’haurà d’atorgar un termini de 10 dies d’audiència a la persona 
interessada,  per  a  que  formuli  les  al·legacions  que  consideri  oportunes,  amb 
l’advertiment que en el cas de no efectuar al·legacions, el present decret serà 
considerat proposta de resolució als efectes previstos a l’article 64.2 f) de la Llei  
39/2015, d’1 d’octubre, de procediment administratiu comú.

SISENA.- Informar a la interessada que de conformitat amb l’article 85 de la 
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Llei 39
/2015, d’1 d’octubre, de procediment administratiu comú de les administracions 
públiques del següent:

- El  reconeixement  de  responsabilitat  per  part  de  l’infractor  suposarà  la 
finalització del procediment amb la imposició de la sanció que correspongui.

- En tenir la sanció únicament caràcter pecuniari, el pagament voluntari pel 
presumpte responsable, en qualsevol moment anterior a la resolució, implicarà la 
finalització del procediment, sense necessitat de nova resolució, excepte en el 
relatiu  a la  reposició  de  la  situació  alterada  o  a  la  determinació  de  la 
indemnització pels danys i perjudicis causats per la comissió de la infracció, si 
s’hagués incoat.

- Tant pel reconeixement de la responsabilitat com pel pagament voluntari, 
es preveu una reducció en ambdós casos del 20% sobre l'import de la sanció 
proposada (essent acumulables entre sí (40%).

SETENA.-  Comunicar  a la part  interessada que el  termini  màxim per dictar  i 
notificar la resolució del present procediment és de sis mesos des de la data de 
l’acord d’incoació, d’acord amb el que estableix l’article 21 de la Llei 39/2015, d’1 
d’octubre, de procediment administratiu comú de les administracions públiques. 
Transcorregut el termini esmentat sense que us hagi estat notificada la resolució 
expressa, el procediment s’ entendrà caducat. La caducitat no comporta per si 
mateixa la prescripció de la infracció ni de l’acció de l’Administració per incoar un 
nou procediment.

Aquest és el meu criteri, el qual sotmeto a qualsevol altre millor fonamentat en 
dret.”

En data 30 de setembre de 2024, per acord del Ple Municipal,  s’incoa 
expedient  sancionador  contra  el  Sr**. Jose  Luis  M.D.**,  de conformitat  amb els 
antecedents de la present resolució com a autor presumptament responsable d’una 
infracció  mot  greu  consistent  en  la  tinença  de sis  gossos  considerats 
potencialment perillós sense la llicència administrativa corresponent  ,  i 
d’una infracció greu consistent en no haver adoptat les mesures necessàries per 
a evitar l’escapoliment de dos dels seus gossos  que  van  ser  localitzats 
transitant lliurement fora del recinte d’on procedeixen. La notificació de la resolució 
es publica al BOE en data 20 de desembre de 2024.

No s’ha presentat a dia d’avui cap al·legació.

En data 7 de febrer de 2025, la instructora de l’expedient eleva la tramitació al 
Ple Municipal.

Vista la proposta de resolució PR/2025/225 de 14 / de març / 2025.

Resolució:

Primer - Imposar al Sr**. Jose Luis M.D** amb DNI 38****19S Una sanció en el 
seu grau minin de 14.424,36 € per una infracció molt greu de la Llei 50/1999, de 
23  de  diciembre,  sobre  el  Régimen  Jurídico  de  la  Tenencia  de  Animales 
Potencialmente  Peligrosos,  per  la  tinença  de  sis  gossos  considerats 
potencialment perillós sense la llicència administrativa corresponent, i una sanció 
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en el seu grau minin de 601,04 € per una infracció greu de la Llei 50/1999, de 
23  de  diciembre,  sobre  el  Régimen  Jurídico  de la  Tenencia  de  Animales 
Potencialmente Peligrosos, per no haver adoptat les mesures necessàries per a 
evitar l’escapoliment de dos dels seus gossos que van ser localitzats transitant 
lliurement fora del recinte d’on procedeixen.

Segon - Per a efectuar el pagament en període voluntari de la sanció a què fa 
referència aquesta proposta, l'interessat podrà efectuar l’ingrés en els següents 
terminis:

- Les que siguin notificades de l’1 al 15 de cada mes des de la data de recepció 
de  la  notificació,  fins  el  20  del  mes  posterior  i  si  aquest  no  fos  hàbil,  fins 
l’immediat hàbil següent.

- Les que siguin notificades entre el 16 i últim de cada mes, des de la data de 
recepció de la notificació fins el dia 5 del segon mes posterior i si aquest no fos 
hàbil, fins l’immediat hàbil següent.

Transcorreguts els esmentats terminis sense haver-se fet efectiu el pagament, es 
durà a terme el seu cobrament amb els recàrrecs previstos a l’article 28 de la Llei  
General Tributària.

Relació de bancs on podeu fer l’ingrés:

CAIXABANK – Núm. de compte ES67-2100-0354-1102-0004-1207

A l’hora de fer l’ingrés, heu  d’especificar en el concepte el número 
d’expedient que trobareu en l’encapçalament de la present resolució.

Si vençuts els terminis indicats, no s'ha satisfet el deute, aquest s'exigirà en 
via de constrenyiment d’acord amb el que estableixen els articles 70 i següents 
del Reglament

General de Recaptació, aprovat pel Reial Decret 939/2005, de 29 de juliol.

Tercer.- Notificar la present resolució a la persona interessada i als Serveis 
d’Intervenció, Tresoreria-Comptabilitat d’aquest ajuntament.

BENESTAR ANIMAL - SANCIONADOR – Arxiu - Exp. 2023/4378

Fa v  o  r a 
b l e

Tipus de votació: Nominal

A favor: 13, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 0

A
f a v o r

Bernat  Calvo  Català,  Hector  Carlos  Travesa  Gómez, 
Joaquin  Juan  Capdevila  Colominas,  Joan  Garachana 
Martin,  Juan  Francisco  Fragoso  Escribano,  Montserrat 
Capdevila Cañadas, Maria Del Mar Rodríguez Mena, Maria 
Montserrat Cervantes Codina, Mariona Pasqual Villahoz, 
Raul  Tornay  Quintanilla,  Sergi  Blanco  Mora,  Susana 
Andrea Lopez Rico, Xavier Collet Diví

Ab s t e Isabel Sunyer Marfà, Isidre Viñas Llebot, Joan Boba Duran
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n  ci  o n 
s

Fets i fonaments de dret:

BENESTAR         ANIMAL         –         SANCIONADOR         –         Arxiu         -         Exp.         2023/4378      

En data 27 de maig de 2024, per acord del  Ple Corporatiu celebrat en sessió 
ordinària,  s’incoa expedient sancionador i s’atorga un termini d’audiència de 
deu dies, a la Sra**. M

Antonia C.M.,** com a autora presumptament responsable d’una infracció molt 
greu prevista a l’article 13 de la Llei 50/1999 sobre Règim Jurídic de la Tinença 
d’Animals Potencialment Perillosos, consistent en tenir un gos considerat com a 
potencialment perillós sense tenir la llicència corresponent i d’una infracció 
greu prevista a l’article
13.2  d)  de  la  Llei  50/1999  sobre  Règim  Jurídic  de  la  Tinença  d’Animals 
Potencialment Perillosos, consistent en portar un gos potencialment perillós en 
llocs públics sense morrió. La resolució es notifica en data 5 de juliol de 2024.

En data 12 de febrer de 2025, la instructora de l’expedient emet informe jurídic 
que es transcriu a continuació, prèviament anonimitzat:

“.../...

Número expedient: 2024/4378

Procediment:  Procediment sancionador per infracció de la normativa 
de benestar animal
INFORME JURÍDIC

Antecedents de fet

Primer.- Per acord del Ple de la Corporació, en sessió celebrada en data 27 de 
maig de 2024 es va incoar procediment sancionador contra la Sra. M. Antonia 
C.M. per les comissió d’una infracció molt greu per tenir un gos potencialment 
perillós sense llicència i per la comissió d’una infracció greu consistent en portar 
un gos potencialment perillós en llocs públics sense morrió.

En el mateix acord se li  informa de la possibilitat d’acollir-se a les reduccions 
contemplades a l’article 85 de la Llei  39/2015, d’1 d’octubre, de procediment 
administratiu comú de les administracions públiques.

Segon.- En data 10 de juliol de 2024, dins del termini voluntari i acollint-se a les 
reduccions, la Sra. M. Antonia C.M. ha efectuat el pagament de la sanció.

Als anteriors antecedents de fet, els hi són d’aplicació les següents,

Consideracions jurídiques

D’acord  amb  el  que  disposa  l’art.  85.3  de  la  llei  39/2015  d’1  d’octubre  de 
Procediment comú de les Administracions Públiques, el pagament voluntari per 
part del presumpte responsable, en qualsevol  moment anterior a la resolució, 
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implicarà la finalització del procediment.

Conclusions

En  vista  dels  antecedents  de  fet  i  les  consideracions  jurídiques  del  present 
informe així com la documentació consultada a l’expedient, s’informa el següent:

Primer.- Finalitzar el procediment i arxivar l’expedient sancionador 
atès que un cop fet el pagament voluntari de la sanció i el reconeixement de la 
responsabilitat procedeix la finalització del procediment, de conformitat amb el 
que disposa l’article
85.2 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de procediment administratiu comú de les 
administracions públiques.

Segon.- Notificar la present resolució als interessats.

Aquest és el meu criteri, el qual sotmeto a qualsevol altre millor fonamentat en 

dret.” Vista la proposta de resolució PR/2025/166 de 12 / de març / 2025.

Resolució:

Primer.-  Donar per finalitzades les actuacions administratives corresponents a 
l'expedient  sancionador  número 2023/4378,  en  relació  a  una  infracció  molt 
greu prevista a l’article 13 de la Llei 50/1999 sobre Règim Jurídic de la Tinença 
d’Animals Potencialment Perillosos, consistent en tenir un gos considerat com a 
potencialment perillós sense tenir la llicència corresponent i a una infracció 
greu prevista a l’article
13.2  d)  de  la  Llei  50/1999  sobre  Règim  Jurídic  de  la  Tinença  d’Animals 
Potencialment Perillosos, consistent en portar un gos potencialment perillós en 
llocs públics sense morrió, de conformitat amb la part expositiva de la present 
resolució.

Segon.-  Notificar  aquesta  resolució  als  interessats  i  a  serveis  territorials,  als 
efectes d’incoar els expedients preceptius que resultin pertinents.

Modificació de la plantilla i la relació de Llocs de Treball

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 8, En contra: 7, Abstencions: 1, Absents: 0

A favor Joaquin  Juan  Capdevila  Colominas,  Joan  Garachana 
Martin, Montserrat  Capdevila  Cañadas,  Maria 
Montserrat  Cervantes  Codina,  Mariona  Pasqual 
Villahoz,  Sergi  Blanco  Mora,  Susana  Andrea  Lopez 
Rico, Xavier Collet Diví

En contra Hector  Carlos  Travesa  Gómez,  Isabel  Sunyer  Marfà, 
Isidre Viñas Llebot,  Joan Boba Duran,  Juan Francisco 
Fragoso  Escribano,  Maria  Del  Mar  Rodríguez  Mena, 
Raul Tornay Quintanilla
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Abstencion
s

Bernat Calvo Català

Fets i fonaments de dret:

Modificació     de     la     plantilla     i     la     relació     de     Llocs     de     Treball      

El Ple Corporatiu de de data 4 d’octubre de 2021 va aprovar la convalidació de la 
Relació de llocs de treball aprovada per acord de Ple de data 18 de desembre de 
2017 i en sessió celebrada en data 23 de desembre de 2025, va aprovar  la 
plantilla  de  personal per a l’exercici 2025, publicada al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona en data 5 de febrer de 2025.

La  potestat  de  creació,  modificació  i/o  supressió  de  llocs  de  treball  es  troba 
limitada pels  principis  generals  d’objectivitat,  eficàcia  i  servei  als  interessos 
generals i als específics d’igualat, mèrits i capacitat que ha de presidir la selecció 
del personal al servei de les administracions públiques, segons el que estableix 
l’article 23 i 103.3 de la Constitució Espanyola, així com el disposat a l’article 55 
del TRLEBEP.

Vistes les providències d’alcaldia de data 4 de febrer i 6 de març de 2025 obrant 
a l’expedient en la que es sol·licita al departament de recursos humans que inici  
els tràmits per la modificació de la plantilla de personal i la relació de llocs de 
treball  per  tal  d’incloure  la  plaça  reservada  a  personal  eventual  prevista  a 
l’Annex I de pressupost.

Vist l’informe favorable d’intervenció de data 19 de febrer de 2025 l’informe de 
secretaria de data 3 de març de 2025 i els informes de recursos humans de data 
18 de febrer i 19 de març de 2025.

La modificació de plantilla i de la relació de llocs de treball correspon al Ple de 
l’Ajuntament, en virtut del que disposa l’article 22 de la LRBRL.

Vista la proposta de resolució PR/2025/339 de 20 / de març / 2025.

Resolució:

Primer.- Aprovar la modificació de la relació de llocs de treball de l’Ajuntament 
d’Argentona d’acord amb el quadre adjunt, que inclou el lloc de treball de “càrrec 
de  confiança  transversal  a  l’àrea  de  serveis  personals”  reservat  a  personal 
eventual.

Segon.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de  plantilla  del  personal  de 
l’Ajuntament d’Argentona aprovada per acord de Ple de data 23 de desembre de 
2025,  creant  una plaça  de  personal  eventual  a  temps  parcial  (37,5% de  la 
jornada ordinària) prevista a l’annex I de pressupost aprovat pel Ple Corporatiu 
en sessió de data 23 de desembre de 2024 i de conformitat amb la procidència 
d’alcaldia de data 4 de febrer de 2025.

ANNEX VI - PLANTILLA DE 
PERSONAL EVENTUAL
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DENOMINACIÓ DE LA PLAÇA Jornad
a 
complet
a

Temps 
parcial

To
t 
al

Vaca
n ts

Assessor/a de serveis personals 1 1

De  conformitat  amb l’article  126  del  Reial  Decret  Legislatiu  781/1986  de  18 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de les Disposicions vigents en matèria de 
Règim Local, aquest punt se sotmet a informació pública pel termini de 15 dies, 
a comptar des del dia següent al de publicació del present anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província de Barcelona.

Durant aquest termini qualsevol persona interessada el podrà examinar en les 
dependències municipals i formular les al·legacions i reclamacions que consideri 
convenients. Si no es presenten al·legacions durant aquest període, s’entendrà 
elevat  a  definitiu  l’acord  d’aprovació  inicial  i  la  modificació  es  considerarà 
aprovada.

Tercera.-  En el cas que durant el termini d’informació pública no es presentin 
al·legacions, la modificació resultarà aprovada definitivament.

Quarta.- Publicar semestralment a la seu electrònica i en el Butlletí Oficial de la 
Província  de  Barcelona  el  número  de  llocs  de  treball  reservats  a  personal 
eventual.

Cinquena.-  L’alcaldia  informarà  al  ple,  trimestralment,  del  compliment  del 
previst a l’article 104.bis LRBRL, per la qual cosa, caldria que en les sessions 
plenàries de juny,  setembre, desembre i  març de cada anualitat  – mentre es 
mantingui  el  càrrec-  s’inclogui  en l'ordre  del  dia,  en la  part  de fiscalització  i  
control dels òrgans de govern de la Corporació, un punt relatiu a la informació a 
subministrar  al  Ple  del  compliment  d’allò  previst  a  l'article  104.bis  de la  Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, sobre el personal 
eventual al servei de la Corporació.

Sisena.- Publicar els presents acords en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i a la seu electrònica 
municipal.

Setena.-  Comunicar  aquest  acord  als  representants  dels  treballadors  i  a  la 
l’Administració General de l’Estat i de la Comunitat Autònoma d’acord amb el que 
disposa l’article 127 del Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text refós de les Disposicions Legals vigents en matèria de Règim 
Local -TRRL-.

INTERVENCIONS:

Sra. alcaldessa.- Aquest punt és la modificació de la plantilla i relació de llocs de 
treball. En aquí, una mica, doncs, donant execució a lo que ja es va aprovar en el 
pressupost,  lo  que  es  porta  és  modificar  la  relació  als  llocs  de  treball,  creant 
aquesta plaça eventual a temps parcial, que ha d’estar, doncs, a exposició pública 
15 dies, del càrrec de confiança. No sé si hi ha alguna qüestió. Sí? Fran. 
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Sr. Francisco Fragoso.  -  Sí,  gracias, Sra. alcaldesa. No, si  nos podría explicar, 
porque al menos en lo que he encontrado de documentación para poder leer, no lo 
he sabido ver. La persona de cargo de confianza, más o menos, a que es a lo que 
se va a dedicar? 

Sra. alcaldessa.- En aquest cas és d’alcaldia i regidories que jo tinc delegades 
farà tot un tema de funció a nivell de, entre ocupació, pla de barris i una mica 
elaborar  tot  un  projecte  que  necessitem  per  si  s'acaben  i  buscar  noves 
subvencions. Sí? Sra. Sunyer? 

Sra. Isabel Sunyer.- No, des d’Unitat també volíem fer el nostre... aportació de 
que  realment  no  sabem  o  no  sabíem,  ara  ens  ho  acaba  d’explicar.  Sí  que  li  
demanaríem  que  una  cosa  tan  important  com  posar  una  persona  més  a 
l'Ajuntament, tot i que és un càrrec de confiança, doncs que això ens ho hauria 
pogut explicar abans, només, res més. 

Sra. alcaldessa.- Quan va haver-hi l'aprovació del pressupost es va aportar, l'únic 
que faltava, doncs, era fer, un cop estigués aprovat el pressupost, que això anava 
amb el pressupost i amb la plantilla de personal. Jo crec que sí que es va explicar, 
perquè eren tots els que anaven nous, ni algun més que també es va anar creant,  
de plaça.

Sra. Isabel Sunyer.- Perdoni, a la informació l'únic que ens deia escrit que aniria 
a serveis generals, però no sabíem 

Sra. alcaldessa.- Sí, és servei generals, 

Sra. Isabel Sunyer.- Però no sabíem quines serien les feines en concret, per la 
que se li demanava. Només és això. Ens hagués agradat una explicació. 

Sra. alcaldessa.- Doncs està posat. Sra. Mar Rodríguez.

Sra. Mar Rodríguez.- Jo volia fer un esment. Em comenta que anirà pla de barri, 
però pla de barri no penja de serveis personals, no? Penja d’urbanisme.

Sra.  alcaldessa.-  Bueno,  hi  ha  un  tema d’ocupació,  i  tot  un  tema que  s'està 
portant, en aquest cas des de recursos humans, i que sabem doncs de que aquesta 
subvenció s'acabarà i s'han de buscar noves maneres, i, bueno, una de les coses és 
que pugui buscar aquestes subvencions. 

Sra. Mar Rodríguez.- D’acord. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Passarem a la votació. 

Expedient 1258/2025. Aprovació el  reconeixement extrajudicial  de 
crèdit

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 16, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A favor Bernat Calvo Català, Hector Carlos Travesa Gómez, Isabel 
Sunyer Marfà, Isidre  Viñas Llebot, Joaquin  Juan  Capdevila 
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Colominas, Joan Boba Duran, Joan  Garachana Martin, Juan 
Francisco Fragoso Escribano, Montserrat Capdevila  Cañadas, 
Maria Del Mar Rodríguez Mena, Maria Montserrat Cervantes 
Codina,  Mariona Pasqual Villahoz, Raul Tornay Quintanilla, 
Sergi Blanco Mora, Susana  Andrea Lopez Rico, Xavier Collet 
Diví

Fets i fonaments de dret:

Aprovació el reconeixement         extrajudicial de         crèdit      

Antecedents

Vista la Resolució d’Alcaldia de data 25 de març de 2025, en la qual es resol  
continuar amb el procediment de reconeixement de les obligacions mitjançant 
l’aprovació  d’un  reconeixement  extrajudicial  de  crèdit  (REC),  així  com  els 
informes  existents  a  l’esmentat  expedient,  procedeix  iniciar  la  tramitació  del 
reconeixement extrajudicial de crèdit d’aquestes obligacions.

L’aprovació  del  REC en cap cas  esmena els defectes de l’expedient.  La seva 
finalitat és únicament la imputació en el pressupost corrent de les obligacions 
derivades  de  despeses  compromeses  indegudament,  sense  perjudici  de  que 
s’hagin  d’exigir  les  responsabilitats  corresponents  per  haver-se  realitzat 
despeses sense consignació pressupostària i/o sense cobertura contractual.

Fonaments de dret

1. Base 21 de les Bases d’execució del pressupost vigent.

Vista la proposta de resolució PR/2025/357 de 21 / de març / 2025.

Resolució:

Únic.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents obligacions:

NÚM EXPEDIENT NÚM RELACIÓ IMPORT

1258/2025 R/2025/5 49.681,36 €

INTERVENCIONS:

Sra. alcaldessa.-  Aquest  tema és un tema per  aprovar  aquestes factures que 
encara van sorgint, que cada vegada són menys, del tema de l'extrajudicial de 
crèdits. En aquí es porta a aprovar un total de 49.681,36 €, de factures, doncs, que 
encara no estan amb el procediment que toca de contractació. Hi ha el lloguer, tant 
de la biblioteca que tenim, com el local del General Llauder. Hi ha unes licitacions 
que en breu, doncs, estaran també solucionades, que és tema de cementiri i de 
neteja de patis. I uns altres, doncs, de que l'any passat va quedar el pressupost 
una  mica  just  amb un  tema d’uns  quadre  de  llums  de  festes  i  uns  temes  de 
seguretat. I el tema informàtic, doncs, que també a poc a poc, anem regularitzant. 
Si hi ha alguna pregunta? Passaríem a la seva votació.
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Modificació puntual del Pla d’ordenació urbanística municipal 
(POUM) – Regulació  de  piscines  d’ús  particular  i  prorrogar  la 
suspensió  de  tramitació  de  llicències  urbanístiques  d’obres  de 
piscines

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 10, En contra: 3, Abstencions: 3, Absents: 0

A favor Bernat Calvo Català, Joaquin  Juan  Capdevila  Colominas, 
Joan Garachana  Martin, Montserrat  Capdevila  Cañadas, 
Maria Del Mar Rodríguez Mena,  Maria Montserrat 
Cervantes Codina, Mariona Pasqual Villahoz, Sergi 
Blanco Mora, Susana Andrea Lopez Rico, Xavier Collet Diví

En contra Hector Carlos Travesa Gómez, Juan Francisco Fragoso 
Escribano, Raul Tornay Quintanilla

Abstencion
s

Isabel Sunyer Marfà, Isidre Viñas Llebot, Joan Boba Duran

Fets i fonaments de dret:

Modificació puntual del Pla d’ordenació urbanística municipal 
(POUM) – Regulació  de  piscines  d’ús  particular  i  prorrogar  la 
suspensió  de  tramitació  de  llicències  urbanístiques  d’obres  de 
piscines.

Primer  -  El  planejament  territorial  vigent  al  municipi  d’Argentona  és  el  Pla 
territorial metropolità de Barcelona, aprovat definitivament en data 20 d’abril de 
2010 i publicat en el DOGC el 12 de maig de 2010.

Segon  -  El  planejament  general  vigent  és  el  Pla  d’ordenació  urbanística 
municipal  d’Argentona,  aprovat  definitivament  per  la  Comissió  Territorial 
d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de Barcelona el 7 d’agost de 2020, amb acord 
de conformitat al Text refós de 21 de desembre de 2020, i publicació al DOGC de 
data 24 de febrer de 2021.

Tercer -  En data 25 de març de 2024, en sessió celebrada pel Ple Corporatiu 
s’acorda suspendre pel termini d’un any la tramitació de llicències urbanístiques 
d’obres de construcció, rehabilitació i reforma de piscines d’ús particular, fonts 
ornamentals,  estanys,  llacs artificials i  altres elements d’ús estètic  o  lúdic  de 
l’aigua  d’acord  amb el que  disposa  l’article  73  del  DL/2010,  amb l’objectiu 
d’estudiar la reforma o desenvolupament de la normativa urbanística en aquesta 
matèria  al  terme  d’Argentona,  pel  període  d’un  any  extensible  a  dos  en  els 
supòsits previstos a l’article 74 del DL 1/2010, de 3 d’agost, TRLUC, aprovant així 
mateix, el plànol de delimitació de l’àmbit subjecte a la suspensió de llicències.

En el punt tercer del  mateix acord,  s’estableix que la suspensió començarà a 
comptar en el termini d’un any des de l’endemà de la publicació d’aquest acord 
en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona.

Quart -  L’acord de suspensió va ser publicat al Butlletí Oficial de la Província 
(BOPB) de Barcelona en data 2 d’abril de 2024.
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Cinquè - Consta a l’expedient la proposta de regulació de les piscines particular i 
elements d’aigua redactat i signat per l’arquitecte municipal en data 11 de març 
de 2025.

Sisè - En data 11 de març de 2025, l’arquitecte municipal emet informe tècnic 
en relació a la modificació puntual del POUM per a la regulació de les piscines 
d’ús particular, que s’adjunta a la present proposta.

Setè – En data 12 de març de 2025, l’assessora jurídica de Serveis Territorials 
emet informe jurídic favorable per a la modificació puntual del POUM – regulació 
de piscines d’ús particular, que s’adjunta a la present proposta.

Vuitè – En data 13 de març de 2025, la secretària de la corporació emet informe 
jurídic amb consideracions, que s’adjunta a la present proposta.

Novè – En data 14 de març de 2025, l’assessora jurídica de Serveis Territorials 
emet informe jurídic,  relatiu a prorrogar la suspensió per una durada màxima 
d’un  any,  la  tramitació  de  llicències  urbanístiques  d’obres  de  construcció, 
rehabilitació  i  reforma de piscines d’ús particular,  fonts ornamentals,  estanys, 
llacs artificials i altres elements d’ús estètic o lúdic de l’aigua.

Desè – En data 14 de març de 2025, la secretària de la corporació emet informe 
jurídic amb consideracions, relatiu a la vigència de l’acord plenari de data 25 de 
març de 2024, que s’adjunta a la present proposta.

Vista la proposta de resolució PR/2025/238 de 17 / de març / 2025.

Resolució:

Primer  -  Aprovar  inicialment  la  proposta  de  modificació  puntual  del  Pla 
d’ordenació urbanística municipal d’Argentona (POUM), de regulació de piscines 
d’ús particular al municipi.

Segon - Sotmetre la modificació puntual a informació pública durant un termini 
d’un mes  a  comptar  des  de  la  seva  publicació  mitjançant  edictes  al  tauler 
d’anuncis del Ajuntament, en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, en 
un  diari  de  premsa  periòdica  de  més  divulgació  en  l’àmbit  municipal  o 
supramunicipal  i  a  la  web  municipal, a  l’efecte  de  presentació  de  les 
corresponents  reclamacions  i/o  al·legacions,  d’acord amb  l’establert  en  els 
articles 8, 85, 96 i 99 del TRLU i els articles 23 i 107 de la Llei d’urbanisme.

Tercer -  Prorrogar per una durada màxima d’un any, l’acord de la suspensió, 
adoptat en sessió del Ple de data 25 de març de 2024, la tramitació de llicències 
urbanístiques  d’obres  de  construcció,  rehabilitació  i  reforma  de  piscines  d’ús 
particular,  fonts  ornamentals,  estanys,  llacs  artificials  i  altres  elements  d’ús 
estètic  o  lúdic  de  l’aigua,  no  compatibles  amb  les  condicions  d’ordenació 
previstes amb la nova regulació que suposa la modificació del règim urbanístic, 
de  conformitat  amb el  previst  a  l’article  73.2  Decret  Legislatiu  1/2010,  de  3 
d’agost,  mitjançant  el  qual  s’aprova  el  Text  Refós  de  la  Llei  d’Urbanisme,  i  
l’article  103.4  del  Decret  305/2006,  de  18  de  juliol,  pel  qual  s’aprova  el 
Reglament de la Llei d’urbanisme,

Quart- Notificar  els  presents  acords,  a  les  persones  interessades  en  els 
procediments de tramitació d’atorgament de llicències urbanístiques d’obres de 
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construcció,  rehabilitació  i reforma de  piscines d’ús particular,  ja iniciats, de 
conformitat amb l’article
104.1) del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la 
Llei d’urbanisme.

Documents annexos:

 Annex 1. 250310 - IT Ap inicial

 Annex 2. Informe jurídic modificació POUM

 Annex 3. INFORME DE SECRETARIA 2025-0001 [Informe de secretaria]

 Annex 4. INFORME DE SECRETARIA 2025-0002 [INFORME DE 
SECRETARIA- PRORROGA LLICÈNCIES]

INTERVENCIONS:

Sra. alcaldessa.- Ara passaré la paraula al regidor Xavier Collet, referent a una 
modificació del POUM per regular les piscines d’ús particular i prorrogar la seva 
suspensió de la tramitació de llicències. 

Sr. Xavier Collet.- Gràcies, alcaldessa. A veure, ara fa un any vam portar en el Ple 
del mes de març també, la suspensió de llicències per regular la construcció de 
piscines en el terme d’Argentona. El que ens proposàvem en aquell moment, que 
era, tots recordeu, uns moments molt crítics per l’escassetat d’aigua, la sequera, i  
tota  la  pressió  que  això  ens  va  comportar  a  tots,  el  que  buscàvem en  aquell 
moment és aturar les llicències per construcció de piscines i poder-ho regular d’una 
manera més clara, més eficient en la situació que a poc a poc, doncs, anem tots 
assumint de canvi climàtic. Vam suspendre la concessió de llicències, de manera 
que durant un any, de manera que durant aquest any poguéssim presentar una 
modificació  puntual  del  POUM  per  regular  aquestes  piscines.  Això  és  el  que 
presentem  avui,  una  modificació  puntual.  Avui  proposem  l’aprovació  inicial 
d’aquesta modificació  i  el  que fem és regular l’ús de les piscines en el  POUM. 
Actualment,  en  el  POUM  aprovat  les  piscines  estan  regulades  de  forma  molt 
genèrica, només es regulen piscines en sòl urbà, i no hi ha cap regulació, perdó, es 
regulen en sòl urbà, i amb tipologies de cases aïllades i qualsevol altra tipologia 
d’edificacions, i amb sòl no urbà, això no queda regulat. A més a més, també, en 
aquesta  regulació  que  proposem,  aquesta  modificació,  proposem  regular 
instal·lacions i construccions que estan vinculades a l'ús de l'aigua de forma lúdica,  
que potser n'hi ha poques o no n'hi ha, però que si es dongués al cas, també les  
regularíem. Llavors, el que proposem, suposo que s'han llegit la modificació que 
proposem i la modificació dels articles, el que proposem és autoritzar les piscines 
que  compleixen  amb  unes  certes  condicions.  Condicions  de  tamany,  tant  de 
superfície de l'aigua, com de volum de l'aigua. Proposem piscines que no siguin 
piscines  grans,  que  no  siguin  piscines  d’un  ús  més  esportiu,  sinó  que  siguin 
piscines de bany i, per tant, unes dimensions molt més raonables. També regulem 
que aquestes piscines estiguin a una certa distància dels límits de les parcel·les o 
dels límits de la propietat. I també regulem que aquestes piscines puguin, hagin de 
detenir uns sistemes de control de la gestió de l'aigua, una doble escomesa i que 
tinguin també sistemes de recirculació de l'aigua per fer-ne un millor ús i estalvi. I,  
finalment, també regulem, com us deia, aquests usos més lúdics que hi puguin 
haver-hi  amb sòl  no urbanitzable,  usos lúdics  que puguin  utilitzar  l'aigua i  que 
també  necessiten  que  hi  hagi  un  cert,  una  certa  regulació  sobre  aquestes 
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instal·lacions. Amb aquesta modificació inicial, el que fem és, com dic, aprovar-ho 
inicialment, exposar-ho públicament durant el termini d’un mes, si no m'equivoco, i 
després faríem l’aprovació provisional i aniria a urbanisme. Durant aquest temps es 
prorroga també aquesta suspensió de llicències, la que vam aprovar ara fa un any, 
es prorroga, però en aquest cas a l’haver estat aprovada aquesta normativa de 
forma inicial,  es  podran donar llicències ja  de piscines mentre  compleixin  amb 
aquesta  nova  ordenació  que  en  principi  aprovarem  avui.  I,  per  tant,  algunes 
llicències  que  van  quedar  aturades  per  aquesta  suspensió,  si  compleixen  amb 
aquesta  normativa,  es  podran  donar  a  partir  d’ara  ja.  No  sé  si  hi  ha  alguna 
pregunta més. 

Sr. Isidre Viñas.- Intervenció fora de micro.

Sra. alcaldessa.- Sr. Viñas, un moment, és que hi havia paraules. Un momentet, 
si us plau, ara l'apunto. Sr. Travesa. 

Sr.  Héctor  Travesa.-  Moltes  gràcies,  Sra.  alcaldessa.  A  veure,  la  normativa 
aquesta que s'està proposant, des del nostre grup entenem que té una manca de 
coherència, perquè s'està indicant de que les piscines que siguin en construcció, 
les típiques que coneixem, i les piscines que siguin desmuntables, se li estableix la 
mateixa normativa. No té gaire lògica, això. Després, el tema de la doble escomesa 
tampoc té lògica.  No hi  ha una llei  estatal  que ho avali.  El  fet  de tindre doble 
escomesa, hem d’entendre de què una piscina, quan tu la tens plena, en principi 
no hauria  de consumir-se l'aigua.  Però si  fiquem doble escomesa,  tindrem una 
escomesa  pagant,  el  propietari  estarà  pagant  una  escomesa  que  no  farà  ús, 
evidentment, i aquesta escomesa és... Entenem que és un doble, doble taxa per al  
propietari, perquè aquella persona que té la il·lusió de tindre una piscina a casa 
seva pagarà per lo que és taxes de construccions, pagarà taxes d’obres, pagarà 
l'increment d’IBI per tindre la piscina, i pagarà per una escomesa addicional que no 
farà  servir.  Aquesta  escomesa  addicional,  hem  d’entendre,  de  que,  si  jo,  per 
exemple, vull fer veure que realment no tinc una pèrdua a la piscina, puc agafar 
una manguera, agafar l’escomesa de la meva vivenda i puc carregar la piscina. I no 
té molt de sentit. Lo que sí que us proposo és de que es pot imposar un doble 
sistema de medició dins la pròpia vivenda, que tingui un ramal específic per la 
piscina. Això sí.  Tal com ho esteu plantejant, no té coherència. Després, hi han 
habitatges  que  per  tipologia  constructiva  tenen  un  cert  volum,  uns  metres 
quadrats, que pot ser interessant de que la piscina sobrepassi els límits que heu 
imposat aquí, en aquesta normativa, que són 20 m². Imaginem una casa que té 
una superfície de 400, 500 metres, perquè la normativa ho permet, i ens trobem 
que li  fiquem un charco de 20 m². Expulsarem aquest possible client, o aquest 
possible propietari d’un immoble, que sigui un propietari amb un poder adquisitiu 
alt, l'expulsarem del nostre poble. Se n'anirà un altre poble. Ho heu valorat, això? 
No sé. No sé si em deixo algun punt. Moltes gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sí, després suposo que aniran contestant. Dono la paraula al Sr. 
Viñas.

Sr. Isidre Viñas.- Ja ho ha dit, és lo de la doble escomesa. I després només una 
tonteria,  si  ha  de  complir  amb la  normativa  actual,  però  també  l'anterior.  Les 
llicències que ara es demanin. S’ha de complir les dues o no. És un aclariment. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Blanco. 
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Sr.  Sergi  Blanco.-  Bé,  dir  que,  en  relació  a  la  doble  escomesa,  penso  que 
actualment sempre es poden debatre les qüestions, sempre es poden millorar, però 
és que no és un assumpte de voler o no voler, en aquest cas, ni de llei estatal, la 
Sra.  secretària  ho  dirà,  en  el  seu  cas,  hi  ha  llei  especial  i  concreta.  Tenim un 
reclamant, que és el reclamant de servei d’abastament d’aigua potable, aprovat 
per aquest Plenari, de 5 de febrer de l'any 99, on tenim dos articles bàsics, i no 
hem d’entrar en els articles. L'article 21 del reglament diu que si hi ha més un 
servei a una vivenda, un habitatge per cada servei cal una escomesa. I més en 
concret, l'article 31, ens concreta i ens diu que si hi ha una piscina, directament cal 
una escomesa independent. I a més ens dona llum i ens diu que si la piscina i, per 
tant,  estem  parlant  de  una  piscina  molt  petita,  té  a  partir  de  5  m³  d’aigua, 
l’escomesa obligatòries. Per tant, jo entenc que, en ares al principi de legalitat, 
hem de fer aquesta modificació del  POUM, i  justament el  que hem de tenir  en 
compte és que aquest reclamant d’abastament d’aigua que hem estat aplicant fins 
ara. Una vegada més, tots estem aprenent, jo el primer, vull dir, la sequera ens 
està fent aflorar tota la normativa en matèria d’aigua, però el que estem fent aquí  
és donar compliment al reglament. Això és tot. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Bé, el tema de l’escomesa ha quedat clar. Sobre el 
que  deia  el  Sr.  Viñas,  sí  que  han  de  complir  l'anterior,  el  que  passa  que  la 
normativa anterior, tot això no es regulava, per tant, bàsicament el que s'ha de 
complir és... 

Sr. Isidre Viñas.- Com les distàncies.

Sr. Xavier Collet.- Val, sí, en algun cas, com la distància, sí. D’acord. Sobre el que 
comentava  el  regidor  Travesa,  sí,  jo  crec  que  ha  entès  bé  la  idea  d’aquesta 
modificació, i és que no tothom pot fer el que vulgui, per molts diners que tingui, 
per molt gran que sigui la seva finca. I amb la situació que estem, jo em pregunto 
que vostè què defensa, perquè amb la situació que estem de sequera, ara potser ja 
no ens en recordem, però aviat la tornarem a tenir sobre una altra vegada, amb la 
situació de sequera que estem de manca d’aigua, vostè proposa que alguna finca 
que té molts metres quadrats de terreny ha de tenir tota la piscina tan gran com 
vulgui? Doncs no, aquesta normativa va al revés de tot això que vostè diu. I algú 
que vulgui fer-se una piscina molt gran, doncs aquí a Argentona no la podrà fer. I si 
decideix per això anar amb un altre municipi, escolti’m, segur que hi haurà algú 
amb  més  consciència  ecològica  i  més  solidaritat,  que  li  encantarà  venir  a 
Argentona,  encara  que  tingui  una  piscina  més  petita.  És  això  el  que  intentem 
regulant aquí. Que no per tenir més diners es pot fer tot. Que no per tenir una finca 
més gran pot ser una piscina molt gran. Això depèn de la situació amb què estem. I 
l'aigua és un bé comú, és un bé públic, és un bé escàs, i és un bé que hem de  
vigilar tots per conservar-lo. I aquí no s'hi va a la dir, jo no puc fer el que vulgui  
dintre de casa meva. Gràcies, Sr. Travesa. 

Sra. alcaldessa.- No sé si hi ha alguna qüestió més. Digui Sr. Travesa. 

Sr. Héctor Travesa.- Em sap greu de que es posi en aquest to, però no és una 
qüestió de... Jo crec que aquí no és una qüestió de diners, és una qüestió de que la 
gent  té  de  tindre  el  dret.  Si  té  la  capacitat  de  pagar,  o  sigui,  evidentment, 
evidentment. Al final, lo que estem proposant és una dictadura. És clar, home. Les 
normatives, ja venim amb una normativa establerta. I, a demés, si es fixa ara, ara 
el tema de l'aigua... Quan va haver-hi el problema de la sequera, algú es va riure, 
dels meus comentaris. Jo estava superpreocupat. En el grup de, en lo que són el 
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consell  d’Aigües  d’Argentona,  qui  més  segueix  l'evolució  de  l'estat,  dels 
embassalsaments de les aigües de Catalunya, sens dubte soc jo. I ara, actualment,  
estem a un 60% de reserves, val? Tampoc em vingui a donar lliçons de res d’això. 
Em sap supergreu, perquè es posa amb una postura a l'ofensiva quan no hauria de 
ser. I fixis una altra cosa i li repeteixo, quina lògica té posar piscines desmuntables 
amb una escomesa independent? Expliqui-m'ho, si us plau.

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Bé, jo, és que he estat a punt de no intervenir, perquè m'ha 
semblat perfecte la intervenció del Sr. Collet en el sentit de per què és fa aquesta 
normativa i el sentit de justícia social que té al darrere. Però, clar, quan he sentit 
que algú pot tenir el dret a tenir una piscina, pues no. No és un dret, és un privilegi. 
I llavors, aquí m'agradaria... No, no, sí, i si paga, no, però és que, si no, podrien dir  
que si algú li falta un ronyó, el pot comprar, perquè té diners per comprar-lo. 

Sr. Héctor Travesa.- No té res a veure. 

Sra.  alcaldessa.-  No,  són  privilegis.  Som  privilegis.  Però,  clar,  estem  dient, 
pagant,  pagant,  tiene derecho.  No,  estic  dient  el  que acaba de dir  el  Sr.  Fran 
Fragoso, que no s'ha sentit que és pagant es té dret. 

Sr. Francisco Fragoso.- No, no.

Sra. alcaldessa.- No, pagant no sempre es té dret. Per mi, i és la meva opinió 
personal, i espero que me la respectin. Tenir una piscina, con la que está cayendo, 
nunca mejor dicho, ara mateix és un privilegi. I en un futur serà un privilegi, perquè 
no només hem de pensar en la societat que tenim ara, sinó en la societat que hem 
de deixar pel  futur,  pels nostres fills.  Per tant,  ja sé que soc molt pesada,  que 
parlem amb responsabilitat,  i  no podem dir que tenir una piscina de 20 m², un 
charco, per mi no és un charco, però tenir una piscina de 20 m² sigui un privilegi, 
sigui un dret, és un privilegi, ho sento, és la meva manera de pensar. Per tant,  
votaré favor, evidentment. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.-  Sí, gracias, Sra. alcaldesa. Lo primero que no se digan 
palabras que yo no he dicho en mi boca. Yo he dicho que pagando los impuestos, si 
yo  no  me  puedo  hacer  una  piscina,  tranquila,  que  no  me  la  haré,  pero  si  he 
ahorrado todo mi vida y ahora pagando mis impuestos, cumpliendo todo, quién me 
niega mía que no me puedo hacer una piscina? Hay cosas que no la entiendo de 
verdad. Sr. Collet, es verdad lo que ha dicho mi compañero, el Sr. Héctor, a veces 
las  formas,  y  última vez  cada  vez  más hacia  nosotros,  pero  que me da igual. 
Nosotros no somos yo creo nadie para decir a nadie cómo se tiene que hacer algo 
en su casa. Yo siempre lo que he dicho, cumpliendo, aparte, no siempre se tienen 
que llenar las piscinas de agua. Ahora últimamente están saliendo empresa que se 
llenan de agua de la playa del mar, salinas. O sea, las últimas piscinas que se están 
haciendo,  muchas  de  ellas  son  asín.  Porque?  Porque  la  gente  sí  que  es  muy 
consciente. Y también le puedo decir, una piscina puede tener 10 m de largo por 4 
de ancho, pero de profundidad sabe lo que hace una piscina? Al menos las que yo 
estoy  viendo  que  se  están  construyendo,  80  cm,  70  cm.  La  gente  quiere  una 
piscina para jugar, pasarlo bien, no van a hacer natación, para eso ya hay otros 
sitios. Algún día si tenemos que hacer otra piscina, o cuando se haga la piscina 
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cubierta tampoco la podremos hacer? Por esa regla de tres. Yo creo que no es… Yo 
creo que aquí en Argentona tiene que ser bienvenido todo tipo de personas. O sea,  
todo tipo. Lo que no podemos es, por los que quieran pagar, por los que no. No, yo  
creo que ahí nos estamos equivocando. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Viñas?

Sr. Isidre Viñas.- Sr. Blanco, jo, a veure, és per un tema que potser hi ha algun 
malentès,  però  aquesta  normativa  de  la  que  parla,  segur  que  quan  parla 
d’escomeses es refereix a comptadors diferents? Que no es refereix a lo millor a 
sectoritzacions? Perquè és que jo serà la primera vegada de la meva vida que veig 
que en una casa se li facin posar dos comptadors perquè hi ha una piscina. No estic 
dient que no tinguis raó, eh? El que em sembla tan estrany, que no sigui que sigui  
una mala interpretació de l'article. Ho dic perquè no té sentit que en una casa 
particular tinguis que tenir dos comptadors perquè tens una piscina. Això no té cap 
ni peus. Que potser hi ha algun error d’interpretació, res més.

Sra. alcaldessa.- Sr. Blanco. 

Sr.  Sergi  Blanco.-  Bé,  Sr.  Viñas,  jo  no  soc  tècnic  com  vostè.  Si  jurista  i 
simplement no he interpretat, només he llegit l'article. Jo entenc, que crec que no 
és el lloc per debatre-ho, eh, jo entenc que l'article 21, si que parla clarament, i 
breument l'hi llegiré, ho dic perquè sempre tot està obert a interpretació i jo no 
seré aquí el que dirà com s'ha d’interpretar un article. L'article 21, val, parla, en el  
seu  segon apartat,  que  en  el  cas  de  sistemes  conjuntes  que  calefacció,  aigua 
calenta, dispositius per a regs, jardins, neteja, comunitària, etc., caldrà subscriure 
una pòlissa general  de subministrament,  independent de la resta de l’immoble. 
Això habilita una miqueta al fet de fer una segona alta i una segona escomesa. I 
l'article 31 sí que tracta concretament, i el títol és escomeses per piscines i regs de 
jardins. I diu, per l'emplenat de les piscines de volum superior, 5 m³ i per regs de 
jardins, de superfícies superiores a 100 m2 de jardins, directament de la xarxa de 
distribució, es requerirà la instal·lació d’una escomesa independent. A partir d’aquí, 
jo he parlat de les...  Jo he parlat...  Acabo, eh? He parlat d’escomeses, jo no he 
parat de comptadors, jo he parlat de la necessitat de doble escomesa. 

Sr. Isidre Viñas.- Però és que aquí és que aquí és on hi ha la confusió. 

Sr. Sergi Blanco.- Sí, sí, no, no? 

Sr. Isidre Viñas.- És que és el que li deia. És molt diferent. 

Sra. alcaldessa.- El torn de paraula, si us plau.

Sr. Sergi Blanco.- Jo no he portat a confusió. Jo he parat de les necessitats de les 
escomeses. I també hi ha acords del consell i del propi reglament que s'entén, que 
pel millor control, i per això també s'aprova l'esperit de la llei, és important tindre 
el comptador independent d’aigua, per control de la piscina. Sinó, no tenia raó de 
ser la doble escomesa. 

Sr. Isidre Viñas.-  Perdona, una cosa és que després del comptador tinguis dos 
claus.  Una  per  la  casa  i  una  per  la  piscina.  Això,  ho  interpreteu  com a  doble 
escomesa? 
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Sr. Sergi Blanco.- Bé, jo ara... 

Sr. Isidre Viñas.- Perquè això sí, però això ja es fa, això ja és habitual. 

Sr. Sergi Blanco.- No, no està sent habitual, eh? Jo parlo de la casuística, a partir 
d’aquesta norma del 99 i  la pràctica sí  que hem vist per acords de consell,  de 
diferents  exercicis,  que  es  parlava  a  partir  de  l'any  99  que  s'aprova  aquesta 
normativa, de doble escomesa i de doble comptador. El que passa és que no s’ha 
portat  a  la  pràctica.  Però  això  ara,  amb  aquesta  modificació  que  fem,  estem 
apostant  i  defensant  aquesta  postura,  que  entenem  que  queda  recolzada  per 
aquests articles que he esmentat.

Sr. Isidre Viñas.- I no valdria la pena fer la consulta? 

Sr. Sergi Blanco.- La consulta? La podem fer. Sempre es pot fer.

Sr. Isidre Viñas.- A algun organisme, a la Generalitat, no sé... 

Sra. alcaldessa.- Hi ha ara un termini d’audiència, que es pot fer. 

Sr.  Isidre Viñas.-  Més que res,  perquè entenem tots,  lo que significa que un 
particular tinguin que pagar dos comptadors perquè té una piscina? No té massa 
sentit. 

Sr. Sergi Blanco.- Som tots conscients, el que passa és que ve... Ja li dic que ens 
hem basat en la normativa i com que no s'ha aplicat, ja li dic, com que no s’ha 
aplicat,  no  hi  ha  casuística  ni  pràctica,  per  tant,  li  torno  a  dir,  no  he  fet  una 
interpretació, he llegit l'article. A partir d’aquí, es pot treballar, i tant.

Sr. Isidre Viñas.- Però és una normativa per tot Catalunya. Per tant, en principi 
s'hauria d’entendre que tothom l’ha d’aplicar.

Sr. Sergi Blanco.- No, no, aquesta normativa, Sr. Viñas, ja li facilitaré, eh?

Sr. Isidre Viñas.- Ah, és només per Argentona?

Sr. Sergi Blanco.- És el reglament municipal. Aprovat l'any 99 pel Plenari.

Sra. alcaldessa.- Sí, mirem de no fer debats. 

Sr. Sergi Blanco.- Sr. Viñas, que en podem parlar i interpretar.

Sra. alcaldessa.- Sr. Boba.

Sr. Joan Boba.-Jo pregunto, les piscines que ja estan instal·lades, se les requerirà 
un nou comptador? 

Sra. alcaldessa.- Ens ho estudiarem, però s'hauria de fer? Perquè ja fa molts anys 
que hi ha el reglament i no s'ha aplicat. És així, però anem a fer-ho bé. No sé si hi  
ha més torns de paraules, el Sr. Collet. 

Sr. Xavier Collet.- Per acabar de contestar als regidors del PP, i em serveix també 
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per afegir una cosa que m'he deixat abans, a veure, aquí estem regulant i, per 
tant, no estem prohibint a ningú. Parla del PP com si sembla que anem a prohibir 
que es puguin fer piscines, i ara aquí ningú podrà fer-se piscines. No, el que fem és  
regular-ho. I això de dir que perquè regulem, això sembla una dictadura, ho trobo 
molt  fora  de  lloc.  I  que  per  què  regulem algú  es  pugui  preguntar  que  qui  és 
l'administració, per dir-me lo que he de fer jo a casa meva, també em sembla fora 
de lloc, perquè estem aquí per això, per regular i per veure què és el que, cap on 
volem caminar com a societat, no perquè cada vegada ho faci el que vulgui, sinó 
perquè  ens  posem d’acord  d’aquesta  manera,  de  forma democràtica,  aprovant 
lleis, aprovant reglaments, aprovant ordenances, i fent tota la tramitació i amb la 
transparència  que  calgui.  Això  és  la  democràcia.  Per  tant,  no  entenc  aquestes 
paraules que han dit. Aprofito perquè és veritat que amb aquesta ordenació no ho 
arreglarem tot, i fent aquesta modificació del POUM, hem constatat que fa falta fer 
una ordenança que ajusti  una mica més tot el que és el consum i la gestió de 
l'aigua. Aquí es regula la construcció de piscines, però caldrà també veure com 
podem regular l’ús que se’n fa, de l'aigua, la seva gestió, i com millorar, que entre 
tots  puguem anar  fent  aquest  estalvi  amb  l'aigua.  Per  tant,  ens  emplacem  el 
govern, a veure si podem tirar endavant aquesta ordenança, entre totes les altres 
coses que tenim pendents, però que serien important poguer-ho fer aviat. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sr. Travesa. 

Sr. Héctor Travesa.-  Des de, a veure, quan el regidor Blanco ha comentat el 
tema de que feia falta una escomesa d’aigua per piscines i regs, jo interpreto i vull  
entendre que són per terrenys que estan fora, que no tenen un habitatge dins. 
Com ho interpreta el reglament aquest? D’on te ve, això? Expliqui-m'ho, perquè hi 
ha terrenys que evidentment no tenen construcció pròpiament, però sí que es vol 
posar  una  piscina  i  necessiten  una  escomesa.  Aquí,  com  ho,  què  hi  diu,  el  
reglament?

Sr. Sergi Blanco.-  Sí,  aquí  el  reglament és molt taxatiu. Parla de pluralitat de 
pòlisses en un immoble. Si és un immoble, és un habitatge, si no seria una finca, i  
s'entendrà una pòlissa de subministrament per cada habitatge. I a l'article 31... 
Aquest és el 21, eh? I l'article 31, relacionat evidentment amb el 21, perquè s'ha 
d’interpretar que és un habitatge, escomeses per piscines i regs de jardins, per 
tant, els jardins d’una casa. La piscina podria estar en una finca, però el jardí és 
una casa. Per tant, i torno a dir, no crec que és foro per debatre-ho, eh? L'article 31 
i el 21 entenc, aquí sí que no hi ha dubte, que és d’habitatges. I amb l'esperit de la  
llei i amb la situació que tenim, que molt bé que sàpiga que estem al 61% o 82% 
d’embasaments, però no sé si sabem tots en quin estat estem, que estem amb 
l'estat d’alerta, que encara estem amb situació de sequera del 2020, amb estat 
d’alerta, que això tampoc no sé si ho sabíem tots.  Penso que amb el que hem 
après, amb l'auditoria hidràulica, i amb el pla de sequera i amb tot el que s'ha fet, 
trobo  ponderada  la  mesura,  en  aquest  cas,  evidentment,  l’interès  general  per 
sobre  de l'individual,  però  insisteixo,  i  si  no hauríem de...  Això ja  el  que digui  
l'alcaldessa,  hauríem de  parar  i  preguntar-li  a  la  Sra.  secretària  què  interpreta 
d’aquests  dos  articles.  Però  trobo  que  no  és  el  moment,  més  que  res  perquè 
entenc que aquesta modificació de POUM que es planteja, entre altres normatives, 
també  es  basa  en  aquest  reglament,  i  el  reglament  és  claríssim  que  parla 
d’habitatge. I si parla d’escomesa individual per la piscina, també queda clar que 
és necessari un comptador, perquè sinó, quin control tens del consum d’aquesta 
piscina, que també li va bé a l'usuari, que si l'usuari té una fuita, que vostè ho sap, 
com a conseller de la companyia d’aigües, que hi ha moltes fuites provocades per 
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les piscines, al tindre el comptador, ho coneixerà perfectament. I aprofito per dir 
que, com a conseller de la companyia d’aigües ho sap, i tots representants també, 
que estan representats a la companyia d’aigües, aquest reglament és del  99, i 
juntament  amb  els  estatuts  de  la  companyia,  estan  subjectes  a  revisió  i 
actualització per a la Junta General. Però ja li dic, i això ho decidirem entre tots,  
amb el  context  que  estem,  i  jo  entenc  que  encara  serà  més  restrictiu  aquest 
reglament. Per tant, si ja ho era el 99, imagini’s el 2025. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Sí, seré muy breve, Sra. alcaldesa, gracias. Es solo una 
pregunta y lo veo bien. O sea, yo lo que estoy diciendo, que tengan que haber dos 
escomeses, una para la piscina y otra para la casa, hasta ese punto lo veo bien. Yo 
lo que no veo bien es que haya dos contadores. Dos IVA, dos impuestos. Para una 
misma casa,  Sra.  secretaria,  yo  no lo  sé,  eso  es  legal  en  una  casa  tener  dos 
contadores de agua a un mismo nombre? Es legal? Ahora los de la luz nos dicen 
que una para un tipo de luz y otra para otro, dos contadores. Es mi pregunta. 

Sra. secretària.- Bé, gràcies. D’entrada entenc que sí, en el benentès que és un 
servei municipal que es regula, per tant, l'Ajuntament és qui marca les condicions 
de funcionament del servei, en aquest cas, es presta a través de la companyia 
d’aigües, i és veritat que hi ha aquest reglament que és del 99. És evident que 
potser li faria falta treure-li una mica la pols i posar-lo al dia. No obstant, sí que em 
consta  que  tots  els  tècnics  municipals  no  han  exposat  cap  dubte  en  el  sentit 
d’interpretar que calia aquesta doble escomesa. I si llavors hi ha hagut algun tema 
de doble comptador, a mi no m'ha arribat cap dubte, és veritat. També és veritat 
que des de la saquera cap aquí es va tirar d’aquest reglament del 99 i ja es venia 
exigint, si no recordo malament, corregirà el regidor Collet, ja es venia exigint a les 
piscines  noves  que  es  fiqués  aquesta  doble  escomesa  i  s'hi  imposava  doble 
comptador. Si no tinc malentès, a les darreres que es havia fet. Però en tot cas,  
prenc nota, ja m'ho he puntat, i demà parlaré amb els serveis municipals a veure si  
hi ha alguna rectificació que haguem de fer. I en tot cas també, ja acabo, aquest 
planejament  l’aprovarà  la  Generalitat.  Per  tant,  a  part  que  ara  hi  hagi  aquest 
termini  d’exposició  d’un mes que tenim per  poder-ne parlar,  després  vindrà  la 
provisional  i  anirà  cap  a  la  Generalitat,  que  si  veiés  alguna  cosa  irregular,  
evidentment ens ho faria canviar. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Bernat Calvo. 

Sr. Bernat Calvo.- Moltes gràcies. Volia preguntar al respecte al tema aquest, és 
que ha sortit aquí el tema de que com que el reglament és de l'any 99, si s'obligarà  
a piscines fetes, a partir de l'any 99 aquí, volia saber si això es pot interpretar com 
a tal, i si estem parlant d’obligar de fer noves escomeses posant els comptadors a 
aquestes piscines de forma retroactiva, si això implica fer una obra, si estava... No? 
No implica fer cap obra, això. 

Sra. alcaldessa.- A veure si la Sra. secretària ens ho aclareix, perquè crec que no 
es pot fer això. 

Sra.  secretària.-  Em  sap  greu,  perquè  no  venia  preparada  per  aquestes 
preguntes, no he parlat amb els arquitectes municipals, però en tot cas jo entenc 
que no es pot aplicar retroactivament. Els que estan fets, estan fets, és com si ara  
diem a partir d’aquesta casa, planta baixa més dos, no. Els que estan fets ja estan 
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fets, si algú fa una reforma de la piscina segurament sí, però els que ja estiguin 
fets, allà es quedaran. 

Sr. Bernat Calvo.- Moltes gràcies, secretària, Míriam, perquè una mica del debat 
m'havia quedat el dubte, perquè s'havia dit una manera i dic ostres, que no estigui  
entenent malament, perquè clar, les conseqüències... A part de que posaria molt 
en dubte que es pogués fer això, d’aquesta manera, però m'havia sobtat una mica, 
em quedo més tranquil, sabent això, gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Digui, Sr. Travesa. 

Sr.  Héctor Travesa.-  Moltes gràcies,  Sra.  alcaldessa.  Una única pregunta que 
m'ha quedat en el tintero és quant costa una escomesa d’aigua? 

Sra. alcaldessa.- Home, vostè és conseller, hauria de saber-ho més que jo.

Sr. Héctor Travesa.- 1200 €.

Sra. alcaldessa.- Doncs aquestes són les tarifes que hi ha posades. 

Sr. Héctor Travesa.- 1200 €, dues escomeses, 2400. 

Sra. alcaldessa.- Sí, són aquestes, les que hi ha. 

Sr. Héctor Travesa.- Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- No sé si hi ha alguna qüestió més? Doncs passaríem a aprovar 
aquesta aprovació inicial d’aquesta modificació per regular les piscines. Si poden 
baixar la veu, si us plau? I després això estarà a informació pública del termini d’un 
mes. Per tant, tots aquells dubtes que hi hagin, qui pugui, doncs, els podrà fer 
arribar i seran contestats. I amb això també hi haurà la pròrroga, en aquest cas, 
per una durada màxima d’un any d’aquest acord de suspensió. 

STE OB ABSIS 2024 4428 – Obres Públiques – Aprovació 
avantprojecte digitalització de la xarxa d’abastament municipal.

Fa v  o  r a 
b l e

Tipus de votació: Nominal

A favor: 16, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A
f a v o 
r

Bernat Calvo Català, Hector Carlos Travesa Gómez, Isabel 
Sunyer  Marfà,  Isidre Viñas Llebot,  Joaquin Juan Capdevila 
Colominas, Joan Boba Duran, Joan Garachana Martin, Juan 
Francisco  Fragoso  Escribano,  Montserrat  Capdevila 
Cañadas, Maria Del Mar Rodríguez Mena, Maria Montserrat 
Cervantes  Codina,  Mariona  Pasqual  Villahoz,  Raul  Tornay 
Quintanilla, Sergi Blanco Mora, Susana Andrea Lopez Rico, 
Xavier Collet Diví

Fets i fonaments de dret:

STE     OB     ABSIS     2024     4428     –     Obres     Públiques     –     Aprovació   
avantprojecte     digitalització de la xarxa d’abastament municipal  
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En  data  12  de  Juliol  de  2024,  per  resolució  1502,  es  posa  de  manifest  la 
necessitat de contractar el servei de redacció de l’avantprojecte de digitalització 
de la  xarxa d’abastament municipal,  per  la qual  cosa es publica  al  perfil  del  
contractant la documentació relativa a la contractació.

En  data  2  d’Agost  de  2024,  s’adjudica  el  contracte  menor  de  redacció  de 
l’avantprojecte de digitalització de la xarxa d’abastament municipal a l’empresa 
AVENTEC, SL per un import de 13.685,10 € sense IVA (16.558,97 € IVA inclòs).

En data 28 d’octubre de 2024, AIGÜES VIC ENGINYERIA I TECNOLOGIA SL amb 
CIF
B10721355,  presenta  al  registre  general  d’entrada  municipal  número GENTR-
2024-  12660,  l’avantprojecte  de  digitalització  de  la  xarxa  d’abastament 
municipal.

En  data  11  de  novembre  de  2024,  l’enginyer  municipal  emet  informe  tècnic 
favorable a l’aprovació de l’avantprojecte presentat que s’adjunta a la present 
proposta, i emet diligència en data 16 de desembre de 2024, on fa constar el 
pressupost del mateix, següent:

“...

INVERSIÓ

PEC IVA 
(21%)

TOTAL Fas 
e

GIS I MODEL HIDRÀULIC 36.500,00 
€

7.665,00 
€

44.165,00 
€

1

SECTORITZACIÓ 15.000,00 
€

3.150,00 
€

18.150,00 
€

2

TELELECTURA 1.081.175,
00
€

227.046,7
5
€

1.308.221,
75
€

3

PLATATAFORMA D’EXPLOTACIÓ 
DE DADES

53.200,00 
€

11 . 172 
,00
€

64.372,00 
€

4

TELECONTROL I SCADA 15.000,00 
€

3.150,00 
€

18.150,00 
€

2

Total cost d’inversió 1.200.875,
00
€

252.183,7
5
€

1.453.058,
75
€

COST ANUAL RECURRENT

PEC IVA 
(21%)

TOTAL Fas 
e

GIS I MODEL HIDRÀULIC 3.000,00 
€

630,00 € 3.630,00 
€

1

SECTORITZACIÓ - € - € - € 2
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TELELECTURA - € - € - € 3

PLATATAFORMA D’EXPLOTACIÓ
DE DADES

8.100,00 
€

1 . 701 , 
00
€

9.801,00 
€

4

TELECONTROL I SCADA - € - € - € 2

Total cost recurrent 11 . 100 
,00
€

2 . 331 , 
00
€

13 . 431 
,00
€

En data  5 de  març  de  2025,  l’assessora  jurídica  de  Serveis  Territorials  emet 
informe jurídic favorable, amb les següents consideracions jurídiques:

“...
Primera.- En relació a la normativa aplicable al present procediment:

a) Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, 
activitats i serveis dels ens locals.
b) Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic.
c) Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local.
d) Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de 
la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

Segona.-  En relació a l’objecte i  contingut dels avantprojectes,  el  Reglament 
d’obres,  activitats  i  serveis  dels  ens  locals,  en  el  seu  article  21  estableix  el 
següent:

“Quan en una obra local ordinària concorrin circumstàncies especials 
determinades per la  magnitud, la complexitat, el llarg termini  d’execució o la 
possibilitat de diverses solucions, o a l’efecte d’incloure-la en un pla de cooperació 
d’obres i serveis en els ens locals, l’òrgan competent d’aquests podrà acordar la 
redacció d’un avantprojecte de l’obra, amb l’abast i el  contingut que a aquests 
efectes estableixi el mateix acord.

El contingut de l’avantprojecte serà el suficient per tal que dels documents que 
l’integren se’n  puguin  conèixer  els  criteris  de  l’òrgan  que  l’aprovi  sobre  els 
extrems fonamentals i les condicions bàsiques per elaborar el projecte, i, en tot 
cas, hi hauran de constar una memòria, els plànols necessaris per a la definició 
esquemàtica de l’obra, el pressupost i, si s’  escau,  un  estudi  relatiu  a  la 
descomposició de l’avantprojecte en projectes parcials i les etapes per a la seva 
elaboració i execució.”

D’acord  amb  l’informe  de  l’enginyer  municipal,  consta  a  l’expedient  la 
documentació  mínima  que  ha  de  contenir  un  avantprojecte  d’acord  amb  la 
normativa.

Tercera.- Pel que fa a la naturalesa de l’avantprojecte, d’acord amb l’article 21 
del ROAS, no tenen caràcter executiu i només té efectes administratius interns o 
quan calgui interadministratius.

Quarta.- En relació a la tramitació i la competència per l’aprovació  d’un 
avantprojecte,  el ROAS en el seu article 22 estableix el següent: “Els 
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avantprojectes d’obres han de ser aprovats pel mateix òrgan al qual correspon 
aprovar  els  projectes,  d’acord  amb  el  que  estableix l’article 38.1  d’aquest 
Reglament.”

L’article  38  del  ROAS  en  relació  a  la  competència  d’aprovació  estableix  que 
“l’aprovació dels projectes d’obres ordinàries correspon als diferents òrgans dels 
ens locals, segons la distribució de competències en matèria de contractació que 
estableix l’article 264 de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, llevat que 
l’execució d’aquests  comporti  l’expropiació forçosa; en aquest cas han de ser 
aprovats pel ple de la corporació.”

La referència a l’article 264 LMRLC, s’ha d’entendre referida a les disposicions 
contingudes  en  TRLMRLC  (decret  legislatiu  2/2003,  de  28  d’abril,  pel  qual 
s’aprova el Text refós de les disposicions legals vigents en matèria de règim 
local), LRBRL (Llei 7
/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local) i LCSP (Llei 9/2017, de 
8 de novembre, de contractes del sector públic).

D’acord  amb  la  normativa  esmentada,  correspon  a  l’alcaldia  l’aprovació  dels 
projectes  d’obres  i  serveis  quan  sigui  competent  per  la  seva  contractació  o 
concessió  i  estiguin  previstos  en  el  pressupost,  mentre  que  correspon  al  ple 
l’aprovació dels projectes d’obres i serveis quan en sigui competent per la seva 
contractació o concessió i, quan encara no estiguin previstos en el pressupost. 
En el cas que ens ocupa no està  prevista la totalitat en el 
pressupost vigent per tant correspon la seva aprovació al Ple.
…”

Vista la proposta de resolució PR/2025/178 de 12 / de març / 2025.

Resolució:

Primer  –  Aprovar  inicialment  l’avantprojecte  de  digitalització  de  la  xarxa 
d’abastament municipal, redactat per Aigües Vic Enginyeria i Tecnologia, SL amb 
CIF B10721355, de conformitat amb la motivació continguda en la part expositiva 
dels presents acords.

Segon -  Sotmetre  a informació  pública  l’avantprojecte  de digitalització  de la 
xarxa  d’abastament  municipal  pel  termini  de  trenta  dies,  a  comptar  des  de 
l’endemà al  de publicació de l’anunci  en el Butlletí  Oficial  de la Província,  de 
conformitat  amb  allò  que  s’  ha  fixat  en  l’article  83  de  la  Llei  39/2015,  d’1 
d’octubre, del procediment administratiu comú de les administracions, i disposar 
que en el  cas que no es presentin al·legacions durant aquest termini,  l’acord 
d’aprovació inicial esdevindrà definitiu sense necessitat d’adoptar un nou acord 
al respecte.

Així  mateix,  l’avantprojecte  estarà  a  disposició  dels  interessats  a  la  seu 
electrònica d’aquest Ajuntament adreça: http://www.argentona.cat

Tercer- Notificar els presents acords a la persona interessada i als Serveis 
Econòmics de la corporació.

Documents annexos:

 Annex 5. IT Aprovació AP Digitalització
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INTERVENCIONS:

Sra.  alcaldessa.-  El  següent  tema  de  l'ordre  del  dia  és  l'aprovació  de 
l’avantprojecte de digitalització de la xarxa d’aigua per abastiment municipal. En 
aquest cas, torno a donar la paraula al regidor Xavier Collet. 

Sr.  Xavier  Collet.-  Sí,  gràcies,  alcaldessa.  M'agradaria  presentar  el  punt  que 
aprovem ara, fent una mica de visió general del que s'ha estat fent per part del 
govern durant aquests quasi dos anys. Aquest projecte exemplifica, com casi cap 
altre, la importància que des del primer moment vam donar el govern actual a la 
problemàtica, i tornem a parlar del mateix, de la problemàtica de l’escassetat de 
l'aigua  i  de  la  gestió  que  en  fem.  A  Argentona  ens  hem  sentit  sempre  molt 
orgullosos de ser un poble de molta aigua i de moltes fonts. I això tots ja sabem 
que fa  uns  quants  anys,  bastants,  ja,  que ha començat  a  canviar.  Ja  és  hora,  
també, que comencem a canviar la gestió que en fem de l'aigua i el control per 
tornar, si no a recuperar el que teníem, com a mínim a mantenir el que encara ens 
queda. I en aquesta importància, doncs, que deia que el govern li hem donat, una 
de les decisions també importants que es va prendre dels del primer moment, és 
clarificar  com gestionem la xarxa d’aigua.  I  en aquí  es va prendre una decisió 
important, que era, a més a més era de sentit comú, la xarxa d’aigua és propietat 
municipal, per tant, propietat de l'Ajuntament, i és l'Ajuntament qui ha de fer la 
inversió i tenir-la al dia. I qui gestiona aquesta xarxa d’aigua, el seu ús i el control, 
és la companyia d’aigües i ella s'ha de fer càrrec d’aquesta gestió. Segurament, i  
penso que molt encertadament, aquesta importància, aquesta decisió, ha fet que 
comencem a tenir els primers fruits de tota aquesta gestió i el regidor Blanco ho 
explicarà quan jo acabi aquesta exposició. I d’aquesta gestió, en neix també aquest 
projecte de digitalització de la xarxa d’aigua que avui el que fem és presentar un 
avantprojecte. És un projecte molt gran, que transcendeix d’aquest mandat, per 
tant, és un projecte que anirà més enllà d’aquest mandat, i això també vol dir que 
estem fent un projecte per planificar el futur en aquests temes de la gestió de 
l'aigua i de la xarxa, el futur, cap on volem anar Argentona. És un projecte que se’n 
va més enllà d’aquest mandat i que transcendeix també el d’una regidoria, sinó 
que és treball de moltes regidories de l'Ajuntament. És un projecte de digitalització 
que, ara perquè aquest projecte, precisament perquè s'allarga més d’un mandat, 
doncs  necessita  que  s'aprovi  en  el  Ple.  I  avui  és  el  que  farem,  aprovar 
l'avantprojecte de digitalització de la xarxa d’aigua. Aquest projecte, com deia, que 
és molt llarg, té diferents fases. Les primeres que es començaran a treballar és 
tenir  l'inventari  de tota  la  xarxa d’aigua d’Argentona.  La veritat  és que aquest 
inventari està molt antiquat, no està gens actualitzat, no el tenim útil per poder-lo 
fer servir de forma eficient. Per tant, posarem el dia aquest inventari i el situarem 
en un model de gestió de la informació geogràfica, un GIG que es diu, o un GIS,  
amb les sigles en anglès. Per poder tenir aquest inventari, aquesta xarxa d’aigües, 
a  disposició  en qualsevol  moment de l'Ajuntament i  de la  companyia  aigües.  I 
perquè sapiguem en qualsevol moment què tenim i en quina situació està la nostra 
xarxa d’aigua. El primer que farem és això, és posar aquest inventari en un sistema 
GIS. Després, començarem amb el projecte de sectorització, és a dir, separar tota 
la xarxa d’aigua en diferents sectors, de manera que puguem tenir un control més 
exhaustiu del consum, dels hàbits de consum i dels models de consum que hi ha, 
perquè  aquests  hàbits  i  aquests  models  de  consum són  diferents  en  diferents 
zones d’Argentona. I, a més, amb unes condicions físiques també molt diferents: de 
pressions,  d’alçades,  etc.  Per  tant,  aquesta  sectorització  ens permetrà  tenir  un 
major control de tot el consum que es fa en cada zona d’Argentona. Després també 
començarem a  implantar  el  que  se'n  diu  el  telecontrol,  és  a  dir,  controlar  els 
dipòsits d’aigua i part d’aquesta xarxa, d’aquesta sectorització, a distància, amb un 
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sistema de telecontrol  que  s'anirà  implantant,  a  mesura  que,  quan ja  tinguem 
l'inventari i el GIS, aquest serà el següent pas, aquest sistema de telecontrol, que 
puguem saber en cada moment què està passant en un sector, què està passant 
en una vàlvula, què està passant en un dipòsit, si està ple si no està ple si, etc. 
Evidentment, tot això, aquesta gestió de tot això serà la companyia d’aigües que 
l'haurà  de  fer.  I  després  acabarà,  tot  aquest  projecte,  instal·lant  comptadors 
digitals a tots els habitatges d’Argentona, a totes les escomeses d’Argentona, uns 
comptadors  digitals.  Aquests  comptadors  digitals  aniran  també  controlats  a 
distància  a  través  d’una  xarxa  de  comunicació  que  haurà  de  tenir  les  seves 
antenes, que això en l’avantprojecte ja es preveu amb quina tecnologia s'haurà de 
fer, que haurà de cobrir tot el municipi, per tant, que donarem abast a totes les 
propietats del municipi, i  que a poc a poc anirem canviant aquests comptadors 
amb  comptadors  digitals.  I  això  acabarà  de  fer  útil  tot  el  que  haurem  fet 
anteriorment. És a dir, que poguem tenir en control no només l'Ajuntament i la 
companyia d’aigües, sinó cada un dels usuaris, un control al moment del consum 
de l'aigua que s'està fent, i de si  hi pot haver alguna pèrdua o no. No sé si el 
regidor Blanco voldrà explicar casos en els que situacions d’una fuita involuntària 
han causat greus situacions econòmiques, perquè malauradament ni l'Ajuntament 
ni la companyia d’aigües, ni els usuaris ara tenim la xarxa preparada per saber 
quan tenim una fuita. Per tant, si no ens adonem temps, pot estar un mes, dos 
mesos i quasi tres mesos aquesta fuita perdent aigua. Això és el que ens ha passat  
bastantes  vegades.  Aquest  és  el  projecte  que  ara  comencem  a  aprovar, 
l’avantprojecte  i  a  caminar.  A  partir  d’aquest  avantprojecte,  s’aniran 
desenvolupant aquestes fases, cada una amb les seves necessitats, de projecte, de 
memòria valorada, etc. I bé, com he dit, és un projecte que s'allargarà en el temps, 
s'allargarà en els mandats, però que és important començar a fer-ho ara. El Sr. 
Blanco  podrà  completar,  per  la  part  de  la  companyia  d’aigües,  el  que  això 
suposarà. Gràcies. 

Sr. Sergi Blanco.-  Sí, gràcies, Sr. Collet. Bé, justament, entenem que amb més 
inversió hi ha resultats, i ara parlarem dels resultats de rendiments de la xarxa que 
vam començar aquest govern amb unes dades molt dolentes, que eren històriques, 
i  entenem també que si  digitalitzem, tindrem més control.  Però més control  de 
l'aigua.  És  a  dir,  donarem  un  servei  a  l’abonat,  que  ara  mateix  tenim 
aproximadament 5.500 abonats, 5.500 unitats, que si bé sabem que del comptador 
endins, per desgràcia i per normativa, és responsabilitat de l'usuari, també volem 
que la pròpia administració pugui tenir un control i una ajuda. Perquè tot i  que 
tenim un programa de detecció de fuites, tot i que tenim el frau bastant controlat, 
sens dubte, tindre uns comptadors digitals permetrà més precisió, menys consum 
d’aigua pel propi usuari, perquè segur que permetrà un error gairebé zero, i sens 
dubte el control de les fuites. Nosaltres tenim, en aquest sentit, per les pèrdues, 
tenim unes tarifes, però de ben cert que estem tinguent diferents casos on hi ha 
uns  consums  de  3.000,  4.000,  5.000,  10.000  €,  no  controlats,  que  només  els 
podem conèixer quan fem una lectura manual al cap del tercer trimestre. Per tant,  
tot i que després apliquem uns preus a preu de cost, hi ha unes tarifes aprovades 
per reglament, doncs el que volem evitar són, sens dubte, que passin aquestes 
coses, no? En relació a les fases, molt breument, en relació a les fases d’aquesta 
digitalització,  el  GIS,  la  companya  d’aigües  també  facilitarà  molta  informació, 
perquè  així  també  ho  tenim  establert  i  autoritzat  entre  la  informació  entre 
l'Ajuntament i la companyia d’aigües com a mitja apropi. Sobre la sectorització, 
haig d’agrair aquesta coordinació que hi ha ara mateix entre la companyia d’aigües 
i  l'Ajuntament,  perquè  fins  fa  poc  un  estava  a  l'esquena  de  l'altre,  i  això  no 
funcionava. Per tant, puc dir que tenim plena coordinació amb l'Ajuntament des de 
la  companyia  d’aigües,  tenim  els  tècnics,  l’enginyer,  el  cap  de  colla,  tothom 
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absolutament coordinat és a dir, estem tot el dia a l'Ajuntament demanant coses. 
Per tant, aquesta sectorització, qui millor la companyia d’aigües que coneix com es 
pot sectoritzar el municipi d’Argentona, el qual és una mica, en aquest cas és un 
cas concret, perquè no tenim molt d’edifici vertical, sinó que tenim molta extensió i 
més que canonada, que per exemple, imagineu-vos un carrer, no dic de Barcelona, 
ja, dic de Mataró, amb un carrer nostre, nosaltres podem tenir en un carrer de la 
mateixa longitud, que a Mataró 20 abonats i Mataró pot tenir 500. Per tant, hem de 
cobrir molta més xarxa i tenim diferents veïnats amb diferents casuístiques. Per 
exemple, nosaltres funcionem amb els dipòsits per sistema de cota, per alçada, 
com deia el Sr. Collet, per tant, bé el que podem fer és millorar el rendiment dels 
dipòsits, que aprofito per dir que s'està aprovant el projecte per construir-ne un de 
nou, el principal de Rocar d’en Serra, i per tant, aquí la companyia té molt a dir, i 
ho agraeixo, que podem ajudar a decidir sobre les sectoritzacions, juntament amb 
els  professionals  que  se’ls  hi  ha  adjudicat  el  projecte.  I  el  telecontrol  i  els 
comptadors digitals, el mateix que estem dient, més control, en aquest cas, és més 
estalvi d’aigua i una millora per l'usuari i pel bé de tots. I finalment, volia aprofitar  
per donar unes dades, que són, penso, de l'orgull absolutament de tothom, i que 
era  una  de  les  principals,  principals  objectius  d’aquest  govern,  el  qual,  com a 
president de la companyia aigua, també haig d’agrair que en els pressupostos, des 
de l'inici s'han previst unes quantitats molt importants en el sector de l'aigua, i  
haig de parlar  del  rendiment de la xarxa.  El  rendiment de la xarxa,  quan vam 
començar  aquest  govern,  teníem un  rendiment,  o  lo  que  dèiem,  quanta  aigua 
perdíem, quina pèrdua teníem, entre l'aigua que comprem, aigües Ter-Llobregat en 
alta  i  l'aigua  que  venem.  Com  ho  controlem?  Nosaltres  comprem  aigua  Ter-
Llobregat en alta i la venem amb baixa. Doncs la diferència, amb aquesta equació 
de  simple,  amb  la  diferència  sabíem  la  pèrdua.  Estàvem  amb  una  pèrdua  o 
estàvem amb una  xarxa  absolutament  deficitària  d’un  rendiment  de  xarxa  del 
47%. Aquest rendiment de xarxa del 47% volia dir l'eficiència, no la pèrdua, un 
47% només d’eficiència. Al primer trimestre del 2023 el 47%, segon trimestre, el 
47%, el tercer el 53%, el quart trimestre del 23, el 50%. I el 2024, i és el que diem, 
a més inversió, resultats. No falla. Tenim el següent rendiment, primer trimestre un 
47%, segon trimestre un 64%, tercer trimestre un 69%, i quart trimestre un 64%. 
Per acabar, en el primer trimestre del 25, amb un 72,81% d’eficiència. Per tant, són 
unes  dades  sincerament  d’uns  resultats  molt  bons.  Tenim  una  mitjana  d’un 
rendiment del 2024 del 62,58%, per tant, molt superior al 47% de l'any 23, i el 
2025, el primer trimestre, hem acabat amb un 72,81%. Per tant, podem dir que 
tenim una pèrdua aproximada de mitjana d’un 30%. Ens conformem amb aquesta 
pèrdua? No ens conformem. Són dades que les volem estables. Del 2024 veiem 
una estabilitat amb els resultats des del segon trimestre. Veiem una dada molt 
bona al  primer trimestre  del  2025 del  72,  i  volem arribar  a  més.  Això de què 
depèn? Depèn d’uns factors que són les fuites reparades, del frau controlat, de la 
detecció, en aquest cas, del consum il·lícit, de detecció de fuites, la baixada de 
pressions. Es va fer una baixada de pressions al moment de la sequera, les quals 
són unes pressions que fan que la xarxa funcioni i que ens han produït l'estalvi. I 
sobretot, aquí hi ha hagut un programa des de serveis territorials, des del govern, 
que ha estat el de detecció de fuites, que han fet fins a 13 programes de detecció 
de fuites, que bàsicament és que una empresa externa, amb tota la tecnologia 
aplicada, fa una recerca de les fuites per tot el municipi, i, seguidament, quan es 
localitzen  la  companyia  d’aigües,  fa  l'actuació  corresponent.  I  un  fet  molt 
significatiu també, és que, si analitzem les dades dels diferents exercicis, i soc molt 
ràpid, del 21-25, passem d’una mitjana d’unes 300 fuites reparades a l'any, a una 
mitjana en el 2024 de 171. És a dir, es redueixen en un 50% les fuites que ha de 
sortir a reparar la companyia d’aigües. Per tant, s'està veient que a més inversió, 
major  resultat,  i  que  el  rendiment  de  la  xarxa,  que  era  sense  dubte,  un  dels 
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principals problemes que havíem d’afrontar, s'està millorant. I, com hem dit, amb 
l'elaboració de nou dipòsit, amb la digitalització de la xarxa, amb el treball també 
de la  companyia  d’aigües,  i,  sobretot,  amb la  coordinació  absolutament  oberta 
entre l'Ajuntament i la companyia d’aigües, penso que aquest resultat el podrem 
anar millorant. I en aquest sentit, dono les gràcies, evidentment, a totes tècnics i 
treballadors de l'Ajuntament, a serveis territorials, però també a tots els consellers 
de la companyia d’aigües, i a tots els companys, a tots els regidors, perquè tothom 
està preocupat, tothom m'ha preguntat, tothom m'ha donat idees i, com sempre, 
dic,  sí,  portem també una  empresa,  però  d’aigua,  jo  soc  el  primer  que  n’haig 
d’aprendre, i penso que entre tots, amb tota aquesta feina que s’està fent, podem 
aconseguir un resultat encara millor. 

Sra. alcaldessa.- Sí? Acabes d’afegir? Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies, perquè m'he oblidat una dada, i el Sr. Blanco m'hi 
ha  fet  pensar  quan  ha  dit,  amb  millor,  a  més  inversió,  més  resultats.  Doncs 
l'avantprojecte que ara aprovem, aprovarem, preveu que aquest projecte global 
que hem explicat tindrà una inversió d’1.400.000 €. I  per tant,  és una inversió 
important, de la qual una part ve de recursos propis i altres de subvencions que ja  
tenim atorgades, per tant, és un, recursos que els disposem, o els acabarem de 
disposar  perquè  tenim  les  subvencions  per  això,  per  poder-ho  tirar  endavant. 
Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sí, agafo paraules, Sr. Viñas. 

Sr. Isidre Viñas.- A veure, estem molt d’acord, eh? I entenem que és una cosa 
imprescindible, necessària i que és molt important. Però els meus dubtes són més 
que res,  potser  casibé semàntics,  no?  Perquè estem dient  que és un projecte, 
aprovació d’un avantprojecte de digitalització. No, no és això, és l’aprovació d’un 
avantprojecte de redacció d’un projecte de, diguéssim, d’ordenació del que sigui 
de la xarxa d’aigua, perquè en aquest document que volem aprovar, parlem de tot, 
no només de digitalització, parlem de comptadors, de sectorització, parlem de tot, 
del que menys parlem és de digitalitzar. De fet, digitalitzar seria la part més tonta 
del projecte, perquè senzillament és agafar dades i passar-les a un ordinador. Més 
que res que no entenc, ara el Sr. Collet ho ha aclarit una mica quan ja fixa que de 
fet lo que es redactarà és un projecte que valdrà, que dirà que això val 1.400.000 
€, i que després això de, diguéssim, d’alguna manera generarà diferents projectes i  
actuacions.  Imagino  que  vol  dir  això.  Però  clar,  aquest  títol  d’aprovació 
avantprojecte de digitalització, per mi no explica lo que anem a fer. Entenc, eh? 

Sr. Xavier Collet.-  Sí. Bé, potser no he sigut prou clar. Hi ha hagut un moment 
que ho he dit. Aprovem l'avantprojecte, que aquest avantprojecte inclou a dintre 
diferents  projectes.  Algun  serà  un  projecte  d’obres,  i  algun  serà  una  memòria 
valorada, i algun serà un contracte de subministrament. És a dir, que no parlem 
d’un sol projecte de digitalització, diguem-ne, administrativament parlant, podem 
parlar d’un projecte de digitalització com a concepte. Anem a engegar tota una 
sèrie  de  procediments,  projectes,  memòries,  contractes,  etc.,  que  el  podem 
englobar  en  aquest  projecte  de  digitalització.  Però  sí  que  és  un  projecte  que, 
bàsicament, parla de digitalització, perquè introduir l'inventari de la xarxa a un GIS, 
això és digitalitzar. I el telecontrol de la xarxa i dels dipòsits, això és digitalitzar. 

Sr. Isidre Viñas.- No.
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Sr. Xavier Collet.- Això és digitalitzar, perquè es farà amb tecnologia digital. 

Sr. Isidre Viñas.- No, perquè digitalitzar és una acció mecànica.

Sr. Xavier Collet.- I els comptadors digitals també és digitalitzar. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Un moment, Sr. Viñas, acostumis que primer parla un, i després 
li dono la paraula. Ja ho sé, per això li vaig recordant. Per no crear... Digui.

Sr. Isidre Viñas.- No ho vull discutir, això. M’és igual que ens entenguem o no. El 
que vull dir és que aprovació avantprojecte digitalització es queda curt respecte al 
que esteu proposant.  El  que esteu proposant  és molt  més que això.  I  ja  està, 
només volia aclarir això. Però estem totalment d’acord amb que es tiri davant. 

Sra. alcaldessa.-No sé si hi ha més paraules, no? Res, sobretot agrair a tothom, 
perquè això és una aposta no només del govern, que sí que ho estem impulsant, si 
no crec de tot el consistori. Tal com s'ha dit, tenir la companyia i els seus consellers 
al costat per poder arribar a aquests índexs, és molt important i  crec que hem 
caminat tot aquest any per poder-ho aconseguir. I ara en aquí es comença a veure 
el  seu  fruit.  Posem  a  votació  aprovar  inicialment  aquest  avantprojecte  de 
digitalització de la xarxa i sotmetre-ho a exposició pública durant 30 dies.

 

Modificació  de  l’acord  relatiu  al  règim  de  dedicació  dels 
membres de la Corporació: determinació del règim de dedicació 
exclusiva i parcial, per l’exercici del seu càrrec i la resta de drets 
econòmics

Favorabl
e

Tipus de votació: Nominal

A favor: 8, En contra: 7, Abstencions: 1, Absents: 0

A favor Bernat  Calvo  Català,  Joaquin  Juan  Capdevila 
Colominas,  Joan  Garachana  Martin,  Montserrat 
Capdevila  Cañadas,  Maria  Montserrat  Cervantes 
Codina, Mariona Pasqual Villahoz, Sergi Blanco Mora, 
Xavier Collet Diví

En contra Hector  Carlos  Travesa  Gómez,  Isabel  Sunyer  Marfà, 
Isidre Viñas Llebot,  Joan Boba Duran,  Juan Francisco 
Fragoso  Escribano,  Maria  Del  Mar  Rodríguez  Mena, 
Raul Tornay Quintanilla

Abstencion
s

Susana Andrea Lopez Rico

Fets i fonaments de dret:

Modificació de l’acord relatiu al règim de dedicació dels membres 
de la Corporació: determinació del règim de dedicació exclusiva i 
parcial, per l’exercici del     seu     càrrec     i     la     resta     de     drets     econòmics  

i.-

L’article 75 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim 
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Local, regula el règim de retribucions dels membres electes de les corporacions 
locals,  i  estableix tres tipus de drets econòmics dels membres electes de les 
corporacions locals: a) els membres electes que exerceixin el seu càrrec amb 
dedicació exclusiva, en aquest cas tindran dret a percebre retribucions (sou), i a 
ésser donats d’alta al règim de la seguretat social per totes les contingències; 
les  seves  retribucions  podran  ser  diferents  en  proporció  al  seu  grau  de 
responsabilitat  i  dedicació;  b)  els  membres  de  les  corporacions  locals  que 
exerceixin  el  seu càrrec  amb dedicació  parcial,  en aquest  cas  tindran dret  a 
percebre  retribucions  (sou)  però  en  proporció  al  temps  de  dedicació  a  la 
corporació i sempre i quan realitzin determinades funcions- com a ara ostentar 
delegacions o desenvolupin responsabilitats que així ho requereixin-, en aquest 
cas també tindran dret a ésser donats d’alta al règim de la seguretat social però 
en  proporció directa al temps de la seva dedicació a la corporació i es 
requerirà prèvia o simultàniament la compatibilitat amb el seu treball normal i c) 
la resta dels membres electes que no exerceixin el seu càrrec ni amb dedicació 
exclusiva ni parcial, en aquest cas només tindran dret a percebre les quantitats 
que aprovi el Ple corporatiu en concepte d’assistència efectiva a les sessions dels 
òrgans col·legiats de la corporació de que formin part.

L’article 75 apartats 3 i 5 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
de Règim Local assenyalen que el Ple Municipal, a proposta del seu President, 
determinarà les quanties per assistència i despeses ocasionals; i que solament 
els membres que no exerceixin el seu càrrec de regidor o regidora amb caràcter 
de  dedicació  exclusiva  o  parcial,  podran  percebre  quanties  econòmiques  en 
concepte d’assistència als òrgans col·legiats de la corporació dels quals siguin 
membres de ple dret, dins de la quantia que fixi el Ple Municipal.

L’article 13 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual es regula el 
Reglament d’Organització, Funcionament i  Règim Jurídic de les Entitats Locals 
reconeix expressament a tots el membres electes, exerceixen o no el seu càrrec 
amb dedicació exclusiva o parcial, indemnitzacions per assistència efectiva a les 
sessions dels òrgans rectors dels organismes que depenguin de la Corporació i 
tinguin personalitat jurídica pròpia del que formin part, al consells d’administració 
de les societats de capital íntegrament municipal i als tribunals de selecció de 
personal.

L’article 75.4 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, reconeix a tots 
el  membres  de  les  corporacions  locals,  exerceixin  o  no  el  seu  càrrec  amb 
dedicació exclusiva o parcial, el dret a percebre indemnitzacions per les despeses 
efectivament ocasionades en l’exercici del seu càrrec.

L’article 75.5 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, assenyala que 
les  corporacions locals consignaran als seus pressupostos les retribucions, 
indemnitzacions i  assistències a sessions,  dintre  dels límits que amb caràcter 
general s’ estableixin, en el seu cas corresponent al Ple determinar els càrrecs de 
la  corporació que  podran  exercir-lo  amb  caràcter  de  dedicació  exclusiva  o 
parcial,  les  quanties  brutes  anuals  de  retribucions  a  percebre,  així  com  les 
quanties  econòmiques  en  concepte  d’assistència  efectiva  a  les  sessions  dels 
òrgans col·legiats per als/les regidors/es que no exerceixin el  seu càrrec amb 
dedicació exclusiva o parcial.

L’article 75 bis 1 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, estableix que 
els  pressupostos  generals  de  l’Estat  determinaran  anualment,  el  límit  màxim 
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total  que  poden  rebre  els  membres  de  les  corporacions  locals  per  tots  els 
conceptes retributius i assistències, exclosos els triennis als que en el seu cas 
tinguin dret aquells funcionaris de carrera que es trobin en situació de serveis 
especials.  En  funció  de  la  taula  que  s’hi  estableix  i  d’acord  amb el  tram de 
població  que  correspon  al  municipi,  aquest  límit  seria  del  50% del  sou  d’un 
secretari d’Estat.

L’article 75 ter de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, en la redacció 
donada per la Llei 27/2013, de Racionalització i Sostenibilitat de l’Administració 
Local, estableix un seguit de límits al número de càrrecs públics representatius 
de les entitats locals amb dedicació exclusiva, pel cas de municipis entre 15.001 
i 20.000 habitants, els membres que podran prestar els seus serveis en règim de 
dedicació exclusiva no excedirà de cinc.

L’article 73 del Reglament Orgànic Municipal diu:

L’import  màxim,  de les  retribucions brutes anuals  de l’Alcalde i  els  Regidors, 
quan desenvolupin els seus càrrecs amb dedicació exclusiva o parcial,  de les 
assistències per concurrència efectiva dels membres de la corporació als òrgans 
col·legiats de la corporació,  quan no tinguin assignada dedicació exclusiva o 
parcial i del personal eventual, no podrà superar cada any el 2,4% del pressupost 
municipal corresponent.

La retribució bruta anual de l’alcalde, en cas de dedicació exclusiva, no podrà 
superar la quantitat de 46.078 euros; en cas de dedicació parcial, la quantitat 
màxima es reduirà proporcionalment a la dedicació assignada.

En  cap  cas  les  retribucions  de  l’alcalde i  regidors  amb dedicació  exclusiva  o 
parcial i les assistències per concurrència efectiva dels membres de la corporació 
als òrgans col·legiats  de la corporació, quan no tinguin assignada dedicació 
exclusiva o parcial, podran superar els límits previstos a la normativa d’aplicació.

ii.-

Dins l’expedient del  cartipàs municipal  pel  2023-207, Alcaldia va adoptar una 
sèrie de resolucions relatives a l’estructura organitzativa: 2023/1255; 2023/1256; 
2023/1421 i 2023/1966.

Mitjançant resolució número 322 de data 13 de febrer de 2025 es va modificar el 
punt  tercer  de  la  Resolució  d’Alcaldia  2023/1996  relativa  a  l’estructura 
organitzativa,  quedant  la  Regidora  Maria  Mercè  Juan  Loshuertos  sense 
atribucions,  quedant  redistribuïdes  entre  la  resta  de  regidors  i  regidores  de 
l'Ajuntament.

Per  Resolució  2023/1220,  de  data  23  de  juny  es  van  nomenar  els  tinents 
d’alcalde de l’Ajuntament d’Argentona:

Primer.-  Nomenar com a tinents d’alcalde de l’Ajuntament d’Argentona i  per 
l’ordre relacionat, als regidors/es següents:

1r. Xavier Collet Diví

2n. Joan Martín Garachana
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3r. Maria Mercè Juan 

Loshuertos 4t. Mariona  Pasqual 

Villahoz

Posteriorment, per resolució 2023/1949, de data 28 de setembre de 2023, es va 
modificar aquestes nomenaments acordant el següent:

Primer.- Modificar la resolució  d’Alcaldia núm. 1220/2023, de data 23 de 
juny, per la  qual  es  nomenaven  els  tinents  d’alcalde  de  l’Ajuntament 
d’Argentona, quedant configurat per l’ordre relacionat de la següent manera:

1r. Xavier Collet Diví

2n. M. Mercè Joan 

Loshuertos 3r.  Sergi  Blanco 

Mora

4t. Mariona Pasqual Villahoz

Mitjançant resolucions de data 20 de març de 2025 s’ha modificat la composició 
de membres de la Junta de Govern Local  i  s’ha modificar el  nomenament de 
Tinents i tinentes d’Alcaldia d’aquesta corporació.

El Ple Corporatiu en sessió ordinària celebrada el dia 10 de juliol de 2023 adoptà 
acord relatiu al règim de dedicació i retribucions dels membres de la Corporació 
fixant les retribucions brutes anuals a percebre pels membres de la Corporació 
que exerceixin el seu càrrec amb dedicació exclusiva i parcial. En aquesta sessió 
s’acordava, entre d’altres:

a)Fixar en 4 el nombre màxim de membres electes que durant aquest mandat, 
podran exercir el càrrec amb caràcter de dedicació exclusiva, que es concreten 
en:

1.L’Alcaldia Presidència, Montserrat Capdevila Cañadas

2.Primera tinent d’Alcaldia, Xavier Collet Diví

3.Tercera tinent d’Alcaldia, Maria Mercè Juan Loshuertos

4.Regidor de cultura i festes, Joaquim Juan Capdevila Colominas

És necessari, doncs, actualitzar l’acord plenari de data 10 de juliol de 2023.

Davant d’aquesta nova situació, la regidora Maria Mercè Juan Loshuertos ja no 
compta amb les responsabilitats que justificaven la seva dedicació exclusiva a les 
funcions assignades. Tot això sens perjudici dels canvis que puguin donar-se amb 
posterioritat,  com  per  exemple,  per  recuperació  d’atribucions  per  part  de  la 
regidora.

De conformitat amb allò previst als articles 75, 75bis i 75 ter. de la Llei 7/1985, 
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de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local,

Vista la proposta de resolució PR/2025/340 de 20 / de març / 2025.

Resolució:

PRIMER.- Modificar l’apartat a) del punt primer de l’acord plenari de data 10 de 
juliol  de 2023 relatiu a la determinació de la dedicació i  de la retribució dels  
càrrecs municipals, quedant redactat de la següent manera:

a)Fixar en 3 el nombre màxim de membres electes que durant aquest mandat, 
podran exercir el càrrec amb caràcter de dedicació exclusiva, que es concreten 
en:

1. L’Alcaldia Presidència, Montserrat Capdevila Cañadas

2. Primera tinent d’Alcaldia, Xavier Collet Diví

3. Regidor de cultura i festes, Joaquim Juan Capdevila Colominas

SEGON.-  Aquest  acord  tindrà efectes  des de la  data  d’aprovació  del  present 
acord en el Ple Corporatiu.

TERCER.-  Notificar  aquest  acord  a  recursos  humans,  als  efectes  de portar  a 
terme les  actuacions  pertinents,  amb efectes  del  dia  d’aprovació  del  present 
acord en el Ple Corporatiu.

QUART.- Publicar íntegrament aquest acord al Butlletí Oficial de la Província i al 
Tauler d’Anuncis d’aquest Ajuntament en compliment del que disposa l’article 
75.5 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, als efectes legals oportuns i fer públic l’acord 
a la seu electrònica de l’Ajuntament.

CINQUÈ.- Comunicar aquest acord a Comunicació als efectes de donar publicitat 
a  la seu  electrònica  de  l’actualització  de  la  relació  de  càrrecs electes  que 
perceben dedicacions.

SISÈ.- Comunicar aquest acord a Intervenció i a Tresoreria, als efectes adients.

INTERVENCIONS:

Sra.  alcaldessa.-  Doncs passaríem al  següent punt,  que és la modificació  del 
règim  de  dedicació  dels  membres  de  la  corporació.  En  aquí,  els  que  tenim 
dedicació exclusiva en aquest cas.  En aquí,  passem a, es porta a modificar els 
membres  amb  caràcter  de  dedicació  exclusiva,  davant,  doncs,  en  aquest  cas, 
d’una de les situacions que tenim arrel d’una de les regidores, que ja no compta 
amb  responsabilitats  que  justificaven  doncs  aquesta  dedicació  que  tenia 
assignades amb les seves funcions. I, per tant, en aquí és concreta que els que 
queden amb dedicació exclusiva és l’alcaldia,  en aquest cas que ostento jo,  la 
primera tinença d’alcaldia, amb el regidor Xavier Collet i la del regidor de cultura i 
festes, en aquest cas, perquè és un 95% que també es contempla com exclusiva. 
No sé si hi ha alguna pregunta o qüestió? Doncs passaria amb la votació. Ah si? 
Que no havíeu aixecat la mà. Doncs Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso .- Sí, gracias, Sra. alcaldesa. A ver. Es un comunicado que 

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 937970800

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

XN
ER

ZX
C

J4
Q

G
TZ

53
AG

R
W

X4
R

Z2
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
rg

en
to

na
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 4
9 

de
 6

6 



vamos  a  hacer  conjunto,  Unitat,  PSC y  PP.  Y  más  que  todo  por  las  formas,  a 
nosotros personalmente, o a mí, bueno, yo todavía estoy esperando que se me 
conteste aquel WhatsApp explicando un poco lo que había pasado, todavía no sé 
nada.  Y  por  responsabilidad  ética  y  política,  votaremos  en  contra,  ya  se  lo 
adelanto. 

Avui, aquest govern presenta al Ple, una proposta de retirar las competències a la 
regidora, Sra. María Mercè Joan. Ya le adelanto que me da igual que se me María 
Mercè Joan, que se hubiera llamado Montse, que se hubiera llamado Susana, Pedro, 
Juan,  me  da  igual  el  nombre.  Es  la  forma.  Argumentant  que  tracta  d’una 
reorganització provisional a causa de la seva situació de baixa mèdica. Tanmateix, 
les decisions i els gestos que es prenen no es poden desvincular del context en que 
es produeixen, especialment després d’haver tingut coneixement que inspecció de 
treball  ha sancionat a l’Ajuntament, repetim, a l’Ajuntament, per la no correcta 
gestió de la regidoria de recursos humans encapçalada per la Sra. alcaldessa, en 
no  haver  activat  els  protocols  interns  davant  d’un  suposat  cas  d’assetjament 
laboral. El relat no és el que estan venent i la pressió que estan exercint, afectant 
greument la imatge i l’honor i la dignitat de la Sra. Maria Mercè Juan, en imputar-li 
una sèrie de fets sense que existeixi cap acta administrativa ferma al respecte. En 
conseqüència, no resulta complicat llegir entre línies la decisió que han portat avui  
al  Ple.  Buscar  una  sortida  fàcil  per  tapar  una  gestió  que  per  part  de  la  Sra.  
alcaldessa  i  de  tot  l’equip  de  govern  ha  estat  lamentable  des  del  seu  inici  i  
representa una fugida endavant.  La vella política és l’art  de buscar  problemes, 
trobar-los, fer un diagnòstic fals i aplicar-hi els remeis equivocats. I aquest govern 
n’acaba de donar un exemple perfecte. 

Sra. Isabel Sunyer.- El seu gest d’avui converteix la senyora regidora en el cap 
de turc del govern, desviant l’atenció dels veritables responsables, que és l’actual 
equip de govern i,  especialment la Sra. alcaldessa,  com a regidora de recursos 
humans, condemnant a la regidora Sra. Maria Mercè Juan davant l’opinió pública, 
sense respectar el seu dret a la presumpció d’innocència. I sobretot, demostrant 
una hipocresia  del  tot  inacceptable,  ja  que fins  on ens consta,  les  al·legacions 
presentades, a les al·legacions presentades per l'Ajuntament, davant la resolució 
d’inspecció de treball, fa pocs dies, es defensava a ultrança la seva professionalitat 
i  integritat.  Però  ara,  davant  la plaça pública,  han decidit  llançar-la  les brases,  
sense  que  pugui  estar  present  per  poder  defensar-se.  Dit  això,  ens  hem  de 
preguntar, per què actuen ara d’aquesta manera, quan en casos anteriors no van 
prendre mesures similars, fins i tot davant d’acusacions més greus? Si fem una 
mica  de  memòria,  tots  recordarem  que  en  aquest  Ajuntament  s'han  donat 
situacions molt més greus, amb acusacions més fonamentades i processos judicials 
en curs. I mai s'ha actuat d’aquesta forma. Per exemple, quan el Sr. Collet, aquí 
present,  i  un  exalcalde  del  seu  partit,  van ser  acusats  de malversació  i  es  va 
acordar l'obertura de judici oral, ningú va plantejar, Sr. Collet, la seva dimissió ni la 
retirada de competències. Tampoc es va qüestionar la seva presència al govern. 
Sembla que en aquell  moment, la presumpció d’innocència era un valor sagrat. 
Tothom entenia que una acusació no equivalia a una condemna, Sr. Collet. Se’n 
recorda de com va acabar, el procediment judicial? Es va absolent, no? Sembla que 
llavors, la presumpció d’innocència era un valor sagrat pel seu partit. I suposem 
que també per vostè, ja que no ens consta que dimitís. Tot, tothom tenia clar que 
una acusació no equival a una condemna. 

Sra. Mar Rodríguez.- Però avui senyors, amb la situació de la regidora Sra. Maria 
Mercè Juan, tot és diferent. I això que no té ni un simple procediment administratiu 
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o judicial obert. Repetim, ni un simple procediment administratiu o judicial obert. 
Tot són informacions que provenen de comunicats de parts interessades. I el pitjor 
de tot és que els seus propis companys de viatge ja l'han pujat,  ja l'han jutjat, 
perdó, i condemnat, actualment, de manera precipitada. I els seus companys de 
viatge, senyors, són TxArgentona, ERC, Avancem Junts i Ara Argentona. Però, per 
què?  Ens  ha  quedat  clar.  Per  amagar  les  responsabilitats  del  govern  i  de 
l’alcaldessa, que per salvar-se tots han decidit cremar-la a ella. Amb un estil propi 
de la inquisició. L'han decidit cremar a la plaça pública, per tapar les seves pròpies 
vergonyes,  tot  escudant-se  en  una  suposa  de  reorganització  provisional  de 
competències. No fos cas que vostès mateixos en sortissin escaldats. I mentre fan 
això, es venen discursos sobre transparència i bon govern. Transparència de què? 
Si  han gestionat  tot  aquest  assumpte d’amagatotis,  evitant  donar  explicacions, 
prenent  decisions  a  porta  tancades,  comunicant-les  quan  jo  no  hi  havia  volta 
enrere i intentant des del primer moment canviar el relat públic. Com poden parlar  
de bon govern quan no han estat capaços ni de donar la cara amb honestedat? 
Però el més greu no és només el que ha fet avui, sinó el precedent que deixen 
aquests quatre partits de govern i la imatge pública que donen. Aquest no és el 
govern de la  transparència.  Aquest  és el  govern de la  hipocresia  i  de la  mala 
gestió.  Un govern,  que es ven com a garantista,  quan li  convé,  però no dubta 
sacrificar la gent per als seus interessos. Un clar exemple de joc brut de la política.  
Quin poc respecte a la dignitat de la institució que representen. Amb la informació 
limitada que tenim, podem afirmar que, fins ara, l’única sanció existent és contra 
l’Ajuntament. Sí, contra l’Ajuntament i més concretament, contra la gestió feta per 
la regidoria de recursos humans, competència de la Sra. alcaldessa, no contra la 
senyora regidora. Tanmateix, aquest govern ha decidit assenyalar una persona en 
lloc d’assumir la seva responsabilitat. Una maniobra política ruïn i bruta per part 
dels quatre partits de govern. TxArgentona, ERC, Avancem Junts i Ara Argentona. 
Com hem dit,  la  política  també  es  basa  en  gestos.  I  el  seu  gest  d’avui,  està 
carregat  d’hipocresia  i  covardia.  Nosaltres  no  serem  còmplices  d’aquesta 
maniobra. Nosaltres no representem la vella a política. Vostès, sí. 

Sra.  alcaldessa.-  Bueno,  aniré  contestant  una  mica  tot  lo  que  s’ha  anat 
comentant,  que és lícit,  que es fagi,  doncs,  aquest comunicat.  En referència al 
WhatsApp de senyor regidor, igual que trucades, que a vegades doncs s’han fet i  
no s'ha contestat. No diré res, fa temps que vaig decidir que vostè no volia parlar 
amb mi. Per tant, jo a través d’un WhatsApp, a una convocatòria d’una reunió, no 
explicaré  coses  com aquestes  ni  d’altres.  Queda  aixís.  Amb el  tema  de  la  no 
activació en aquest cas del protocol d’assetjament, jo crec que si vostès han pogut 
llegir les al·legacions, que no ho sé, perquè en aquest cas, doncs jo no soc... Jo no  
soc qui dic si es pot veure aquesta informació, o no, hi ha una gent que ho facilita,  
a la casa, uns tècnics, en aquest cas, un cop va haver-hi, doncs, la instància, el  
comunicat, després d’haver fet, durant un temps, unes accions concretes, des de 
recursos humans, sí que es van fer accions i així està posat en les al·legacions, vaig 
ser jo mateixa que vaig portar a treball. I, per tant, sí que en aquest cas no es 
podia activar el protocol a casa i ho vaig enviar a fora. Hi ha hagut un tema de que 
sí  que és cert  i  que s'ha manifestat  en el  comunicat que han dit la informació 
limitada  que  tenen.  Doncs  segur  que  aquest  comunicat  està  fet  davant  del 
desconeixement, no només del fet en qüestió, doncs, que hi ha aquesta acta de 
treball,  que  en  aquest  cas  doncs  hem  anat,  nosaltres  fem  el  seguiment  que 
corresponia en cada cas, sinó un tema de relacions personals de la regidora amb el 
seu grup que pertany. I, per tant, en aquí, jo com alcaldessa i que pertany en el 
meu  grup,  doncs  en  aquest  cas  sí  que  hi  ha  una  pèrdua  de  confiança,  des 
d’aquests dos mesos, doncs no hi ha hagut comunicació. I per tant, en aquest cas,  
tot l’Ajuntament ha de tirar endavant i la potestat en aquest cas també es meva, 
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doncs per poder, i que ho posa en aquest cas, en l’acord que portem, és retirar 
mentre  es  resol  lo  que  s'hagi  de  resoldre,  per  poder  tirar  endavant  totes  les 
regidories  de  l'Ajuntament,  perquè  podran  entendre  que  no  pot  estar  una 
alcaldessa amb més de 10 regidories. I per tant, per això es fa això. I queda ben 
explicat en aquí. A part de que ja, evidentment, doncs amb el grup, que pertany, 
tenim tot el dret, doncs si no hi ha confiança, en retira-li, com altres grups de la 
casa també ho hem fet.  No entraré  amb el  passat  i  coses  que s’han dit  aquí,  
perquè sí que es va posar en aquest cas l'acta sobre els regidors que estaven, de 
TxArgentona, en aquest cas encausats, i en no se’ls hi va acceptar, en aquí. En 
aquí no hi ha hagut aquesta opció de poder discutir això, amb la persona afectada.  
Però aquest cas sí, va sortir a absolt, i si surt absolta la Mercè, jo crec que tots 
estarem contents de que sí s'hagi fet. Nosaltres hem de tirar un govern endavant i 
amb persones  que  hi  tinguem confiança.  L'únic  que  hem fet  és retirar  les,  en 
aquest cas, les regidories que tenia, i ara, retirar-li la dedicació per poder fer front 
dins aquest temps que ens queda fins que no es resolgui, les regidories que hi ha 
en aquest Ajuntament. No diré res més. Sí. Dono paraules, la Sra. López, i agafo 
paraules. 

Sra. Susana López.-Gràcies,  Sra.  alcaldessa.  Bé,  jo volia parlar,  intervenir  per 
justificar el meu vot, des d’una posició que m'han deixat molt còmoda, perquè ni 
pertanyo  a  l’oposició,  ni  pertanyo  al  govern.  Per  tant...  No,  no,  no  pertanyo  a 
l’oposició, perquè la resta de l'oposició ha decidit deixar-me fora de l'oposició, i no 
pertanyo al govern, per moltes coses, també per... igual perquè no... No em ve de 
gust. Bueno, per tant... Jo faré una abstenció, en aquest cas, perquè crec que aquí  
s'estan barrejant diferents coses. Una cosa és la potestat que té l’alcaldessa de 
donar, treure competències, adjudicar dedicacions, o treure dedicacions i una altra 
cosa és la confiança que pot tenir un grup en els seus regidors, i es pot perdre la 
confiança, i es pot maltractar els regidors, o es pot anar de cara, i dir, hem perdut 
la confiança en tu, et traiem les competències. Les dues coses són legítimes, però 
penso  que  la  segona  és  més  legítima  encara,  no?  I  la  tercera  cosa  és  la 
responsabilitat. Si els governs, els grups perdó, de la resta de l'oposició, perquè jo, 
us agradi o no, formo part de l'oposició del govern, necessiten que algú prengui 
responsabilitats que demanin la dimissió de l’alcaldessa si pensen que és qui no ho 
ha fet bé. És així, les responsabilitats es deriven aquí, al Ple. I ja està. Jo li vaig 
demanar a l’anterior Ple que havia de prendre unes mesures, que s'havia de posar 
les piles, i en la darrera documentació que he vist, en els decrets, està clar que 
s'han engegat diferents accions, avui m'he enterat de la darrera, que és traspassar 
el  protocol  d’assetjament  també  en  la  companyia  d’aigües,  cosa  que  també 
celebro, perquè errors que s’han comès fins ara, no torni a passar, o si passen, que 
no siguin, no tinguin una gravetat darrere, i no puguin afectar a persones que, ho 
vaig dir en l’anterior Ple i ho torno a dir ara, hi han dues parts afectades. Aquí  
sembla que només parlem d’una part afectada. Però bueno, és això. Per tot això jo,  
faré una abstenció, perquè crec que no m'hi he de posar, en la confiança que pugui  
tenir, l’alcaldessa en un dels, en una persona que forma part del seu grup. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Bernat Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Moltes gràcies. Crec que és necessari, també, per part del grup 
d’Ara Argentona, faci una explicació al sentit del vot. Us avanço que el meu serà un 
vot favorable en aquest punt, i també crec que és necessari explicar el perquè, no,  
lògicament. Simplement abans de res fer un matís, després de escoltar el legítim 
escrit  que han llegit ara alguns grups de l'oposició.  Simplement, bueno, que es 
mencionava com Ara Argentona, com un grup de govern, vull matisar que la nostra 
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relació amb el govern, és d’un acord de governabilitat, per la qual cosa sí que ens 
van ser d’una regidoria, que és la de patrimoni, cap problema, eh? Això és per lo 
bo i per lo dolent, eh? Simplement és natural que un assumpte d’aquesta indole 
de, tan delicada, naturalment potser és un tema que potser no és un tema tan 
extensiu  als  grups  que  tenen  un  acord  de  governabilitat,  sinó  per  la  seva 
delicadesa, naturalment, es tracta en l’àmbit o del govern, o, directament, des del 
que el dia de regidoria de recursos humans. Simplement aquest matís, perquè jo 
ho entenc, que a vegades costa d’entendre, però que malgrat tenir una regidoria, 
la nostra relació amb el govern depèn d’un acord de governabilitat, més que d’un 
acord de govern, és a dir, no participem de les decisions polítiques de govern, per 
lo  bo  i  per  lo  dolent.  Dit  això,  volia  explicar  el  perquè del  sentit  d’aquest  vot 
favorable.  Bé,  per  una  banda,  jo  entenc  que  hi  ha  un  punt,  que  és  el  que 
l'alcaldessa en el seu moment, per les raons que siguin, que poden ser d’aquest 
cas del tema del protocol d’assetjament, etc., es perd una confiança política entre 
l’alcaldessa  i  un  regidor  o  regidora  que  té  una  dedicació.  A  partir  d’aquí, 
l'alcaldessa decideix treure la regidoria.  I  això la conseqüència que hauria tenir 
implícita automàticament és que perdi la dedicació, òbviament, perquè si tu no 
gestiones cap cartera, tampoc té molt de sentit que tingui una dedicació. Si són 
carteres molt petites, pot ser que no tinguis una dedicació, com és el meu cas,  
però, normalment, el cas de la Maria Mercè, tenia vàries regidories, a més de pes, 
com podien ser recursos humans, recursos econòmics, perdona, hisenda, recursos 
econòmics,  turisme,  eren  regidories  de  pes  que  mereixien  que  tingui  una 
dedicació, realment A partir d’aquí si l'alcaldessa, que és l'única persona que pot 
atorgar o retirar carteres, perquè en un inici són de l'alcaldessa, i és ella la que 
després ho reparteix entre els regidors, a partir  d’aquí, ella, si  per la confiança 
política, amb un regidor o regidora, ho pot fer lliurament sense necessitat ni tan 
sols de que ho hagi de motivar, realment. Però això pot ser pel motiu que s'ha 
donat en aquest cas, o per qualsevol motiu, en qualsevol dels altres regidors. Per 
tant, tampoc vull tractar molt diferent el cas de la Mercè, amb el que podria passar 
potencialment amb qualsevol altra regidor. Fins i tot, a mi em mateix, no? Potser 
en un moment donat, doncs l'alcaldessa, decideix, perd la confiança política amb 
mi, i em retira la cartera. En aquest cas no tindrà més conseqüència, perquè no 
tinc cap dedicació ni cobro pròpiament un sou de l'Ajuntament, més enllà de les 
dietes,  i  a  partir  d’aquí,  doncs,  però  si  tens  una dedicació,  i  no tens carteres, 
genera una situació una mica contradictòria, que no estigui gestionant cap cartera, 
però estigui una dedicació que vol dir que estàs donant d’alta a la seguretat social,  
que cobres un sou per fer aquesta feina, perquè exigeix una dedicació. En aquest 
cas potser per la fórmula una mica potser estranya, que es va fer servir en el Ple 
del cartipàs, per donar aquest, establir aquestes retribucions i dedicacions, potser 
es va fer amb noms i cognoms quan probablement s'hauria fet per càrrecs, no? 
Aquests  regidors,  que tenen aquestes,  sense noms i  cognoms,  però que tenen 
aquestes carteres, tindran una dedicació total i tenen un salari tal. Si fos així, no 
estaríem  votant  ara  aquest  tema,  perquè  hagués  sigut  un  automatisme. 
L’alcaldessa  decideix  retirar  les  carteres,  i  automàticament,  com  que  ja  no  té 
aquestes carteres, ja no té dedicació. Probablement, al Ple del cartipàs es va fer 
servir una fórmula que potser no és la millor, que és posar noms i cognoms, que ha 
portat  que  ara  haguem  de  votar  aquest  punt.  Sinó,  hagués  estat,  estimo  jo, 
innecessari. Dit això, no volia treure prou raó de que és veritat que la regidora, la 
Maria  Mercè,  ha  fet  una  bona  tasca  en  les  seves  regidories,  jo  crec  que, 
pràcticament, aquí tothom hi estarà d’acord, i, per tant, entenc que, el fet de que 
estiguem votant aquest punt és per la retirar confiança política, però tampoc vull 
fer  un,  ara  un judici,  ni  molt  menys negatiu,  de les seves àrees,  de les  seves 
regidories  que  ha portat  perquè  penso que  ha fet  una bona gestió  i  crec  que 
s'hauria d’agrair. I també lo que hauria dit, presumpció d’innocència, per suposat. 

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 937970800

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

XN
ER

ZX
C

J4
Q

G
TZ

53
AG

R
W

X4
R

Z2
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
rg

en
to

na
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 5
3 

de
 6

6 



Inclús  en aquest  cas  encara  més,  per  lo  que heu mencionat,  de que realment 
tampoc  està  ella  allà  ara  mateix  en aquesta  proposta,  llavors,  de tot  d’aquest 
procediment d’inspecció a treball. Per tant, jo penso que, que bé, això pot passar a 
qualsevol regidor que tingui una cartera i una dedicació, que, si l’alcaldessa li retira 
la confiança política,  també perd la retribució.  Per això,  votaré a favor,  perquè 
tampoc vull entrar al fons d’un assumpte que està sota inspecció a treball. Doncs 
aquest és el meu sentit del vot, gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Isa Sunyer. 

Sra. Isabel Sunyer.- Sí, gràcies, Sra. alcaldessa. Miri, és que m'has semblat sentir 
que vostè deia que si surt absolta la regidora Mercè, és que no pot sortir absolta, 
perquè no està acusada. O hi ha alguna informació que desconeixem...

Sra. alcaldessa.- Potser m'he equivocat amb el terme. 

Sra. Isabel Sunyer.- D’acord. És que és important. I després, bé, jo estic sorpresa 
de que podíem llegir les al·legacions. Jo em disculpo, perquè realment, si hi ha uns 
tècnics que ens ho podíem facilitar,  jo no ho vaig entendre. No sé si  els altres 
regidors també ho van entendre així, i, evidentment, doncs, la setmana que ve ens 
agradaria  llegir  les  al·legacions  que  va  presentar  el  govern,  doncs,  arrel  de  la 
resolució d’inspecció de treball. Res més. 

Sra. alcaldessa Respecte la lectura d’aquest expedient o d’informació, jo sé que 
si vostès demanen accés a l'expedient, en aquest cas, els serveis jurídics de la 
casa, allò que sí que es pot veure, no? Doncs en aquest cas ho faciliten. Sí, Sra. 
secretària.

Sra. secretària.-  Gràcies, Sra. alcaldessa.  Com m'he parlat amb alguna de les 
regidores que s'han interessat pel tema, el fet és que, a part de la regidora, aquí hi 
ha una treballadora afectada que ha estat, presumptament assajada. Aleshores, hi 
ha unes dades personals molt especialment reservades, referents a la seva salut, 
referents a la seva situació, que s'han de preservar. I, per tant, és delicat, ensenyar 
depèn de quina documentació que, precisament, es posen de manifestes aquestes 
dades.  No  obstant,  si  tenen,  doncs,  interès,  ens  podem reunir  un  dia  i  sense 
exposar o sense donar lectura a pròpiament depèn de quines parts, jo els hi puc 
explicar l’argumentació que ha fet l'alcaldessa en aquestes al·legacions, si els hi 
sembla bé. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Queda oberta la porta. Sí, Sra. Mar Rodríguez. 

Sra.  Mar  Rodríguez-.  Bé,  jo  eren  dos  coses  que  volia,  perdó,  que  volia 
puntualitzar. Per una banda és cert que nosaltres vam demanar poder accedir a 
l'expedient,  per  veure  quines  al·legacions  s'havien  presentat.  És  ser  que  les 
al·legacions no les hem vist, perquè, bueno, s’han tramitat i no hem tingut accés a 
aquestes al·legacions, d’acord? Vaig tenir una conversa amb la secretària, i, bueno, 
i els motius que em va argumentar, vam parlar de lo que havíem de parlar, i va 
quedar tot molt clar, vull dir que l’accés l’he tingut, no a l’expedient, però si a les 
explicacions, que, bueno, als dubtes que teníem, com a PSC, nosaltres, vale? Per 
una altra banda, donar resposta a lo comentava el Sr. Calvo, sí que és cert, tots 
entenem  que  és  potestat  evidentment  de  l'alcaldia,  el  treure  i  donar  les 
delegacions, i, evidentment, les dedicacions també. El fet és que, donat que per 
una errada, en aquest cas, que bé ha explicat el Sr. Calvo, que es va fer, que es 
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van  fer  aquestes  dedicacions,  es  van  fer  nominals,  es  van  posar  amb noms  i 
cognoms, ha de passar pel Ple per retirar-lo. Per tant, nosaltres trobàvem que era 
l’oportunitat  que teníem d’exposar  que és el  que pensàvem d’aquesta situació, 
d’acord? En resposta a la Sra. López, haig de dir-li que nosaltres, i això és cert, que 
ho hem manifestat constantment, tant amb l’equip de govern, com quan ens han 
fet entrevistes a la ràdio, nosaltres en aquest sentit hem estat molt curosos. En tot 
moment hem manifestat que hi havia, lo que hi havia era una resolució provisional,  
que l'Ajuntament havia presentat al·legacions, incloent-hi les parts interessades, i 
que nosaltres, lo que faríem seria esperar, a que hi hagués una resolució definitiva.  
I, evidentment, que quan arribi el moment d’aquesta resolució definitiva, amb lo 
que s’especifiqui en aquesta resolució, ja prendrem les decisions que prendrem les 
decisions que tinguem que prendre, i ja farem el que toqui. És en resposta a lo que  
ha comentat la Sra. López. Simplement, lo que estem fent és ser respectuosos en 
que arribi el punt, de que arribi la resolució definitiva d’inspecció de treball, i ja 
després es caminarà cap on s’hagi de caminar,  tant vostès, com, bueno, és en 
aquest cas el PCS, com a representant del grup municipal. D’acord? Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Fran Fragoso. 

Sr. Francisco Fragoso.-Sí, gracias, Sra. alcaldesa. No, es solo para contestar a 
Susana, que hace muchos años que la conozco y le tengo aprecio. Mira, Susana, 
cuando, a los dos días de las comisiones informativas, decidimos de reunirnos, y 
más que  todos,  en  las  comisiones  informativas,  tengo aquí,  tanto  el  grupo  de 
gobierno, que lo veo normal, como tú, votaste a favor. Los únicos tres grupos que 
nos abstuvimos fuimos nosotros tres. Por eso decidimos de reunirnos y empezar a 
hablar. No tengo ningún problema, tú lo sabes, te tengo mucho aprecio, en contar 
contigo, bueno, si te quieres reír y no te lo quieres creer pues no te lo creas, hija, 
yo te digo, yo te tengo aprecio. Fue simplemente por esto. Mira, lo hablemos, digo, 
es que ella ha votado a favor, digo, entonces, nos prensentemos los tres grupos 
que nos abstuvimos y estuvimos hablando. Pero que para la próxima, que ojalá que 
no sea temas de estos, vamos, podemos juntarnos los cuatro que no hay ningún 
problema. 

Sra. alcaldessa.- Digui, Sra. López.. 

Sra. Susana López.- Fran, te digo Fran, porque tú me has dicho lo de Susana, 
pues te digo Fran. No, no me río de lo que está diciendo, sino que corroboro con mi 
sonrisa, que sí, que nos tenemos aprecio, que llevamos mucho tiempo en el Pleno y 
que hay un aprecio. I que sona una mica... a mi m’agrada parlar amb tothom quan 
tinc una cosa a presentar. I la gent pot canviar d’opinió, i es pot votar a favor en 
una comissió informativa, i després, si t'argumenten les coses correctament, pots 
canviar d’opinió. Quan no es pot canviar d’opinió, quan no es pot fer que, a ningú 
canviar d’opinió, és quan ja pressuposes que aquesta persona no t'escoltarà, no 
t'entendrà o votarà diferent a tu o té interessos, que és el que esteu pressuposant 
la  resta  de membres  de  l’oposició.  Però  no passa  res,  cadascú  sap  com a fer 
política  i  aquests  grups  polítics  han  pres  aquesta  decisió  de  fer  la  política 
pressuposant  que  sense  parlar  amb  algú,  ja  sabem  què  farà,  què  dirà  i  com 
actuarà. Gràcies. 

Sra.  alcaldessa.-  Bé,  doncs  passarem  a  la  votació.  Sí,  per  modificar  aquesta 
dedicació exclusiva i els membres. 
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Aprovació estudi de vialitat econòmic-financera dels contracte de 
concessió de serveis formatius de ceràmica

Favora
ble

Tipus de votació: Nominal

A favor: 12, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 1

A favor Bernat  Calvo  Català,  Hector  Carlos  Travesa  Gómez, 
Joaquin  Juan  Capdevila  Colominas,  Joan  Garachana 
Martin,  Juan  Francisco  Fragoso  Escribano,  Montserrat 
Capdevila Cañadas, Maria Del Mar Rodríguez Mena, Maria 
Montserrat Cervantes Codina, Mariona Pasqual Villahoz, 
Sergi  Blanco  Mora,  Susana  Andrea  Lopez  Rico,  Xavier 
Collet Diví

Abstencions Isabel Sunyer Marfà, Isidre Viñas Llebot, Joan Boba Duran

Absents  Raul Tornay Quintanilla

Fets i fonaments de dret:

Aprovació  estudi  de  viabilitat  econòmic-financera  del  contracte  de 
concessió de serveis formatius de ceràmica

Des de fa anys, Argentona compte amb el servei de classes de ceràmica. S’havia 
prestat directament per part del Museu del Càntir. Malauradament, des de 2018, 
any en què va finalitzar el  contracte  fins aleshores vigent,  no es va procedir  a 
efectuar una nova licitació.

En  els  últims  anys  s’ha  anat  debatent  sobre  la  millor  manera  per  garantir  la 
prestació del  servei  i  fer-ho en les millors condicions possibles. Finalment, s’ha 
optat per considerar adient estudiar la viabilitat d’una concessió de serveis, la qual 
comportaria traslladar el risc operacional al contractista i aquest, a més, hauria de 
satisfer un cànon a l’administració.

Per valorar la viabilitat d’aquesta opció, és necessari comptar, segons l’establert a 
la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic, amb un estudi de 
viabilitat econòmic-financera.

En  data  22 de gener  de 2025,  alcaldia  va  adjudicar  la  redacció  de l’estudi  de 
viabilitat econòmica de la concessió a SENDERS FINANCERS SL.

Disposant ja de tota la documentació, i malgrat que en una concessió de serveis 
podria  entendre’s  com  a  no  preceptiu  el  tràmit  de  publicació  de  l’estudi,  es 
considera  adient, per  garantir  una  major  transparència  i  participació,  efectuar 
aquest tràmit.

L’estudi de viabilitat econòmica preveu una dura de 5 anys de manera que d’acord 
amb la Disposició Addicional segona de la LCSP el ple és l’òrgan de contractació i, 
per tant, el competent per la seva aprovació.

Vista la proposta de resolució PR/2025/285 de 19 / de març / 2025.

Resolució:
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C) PRECS I PREGUNTES

PRIMER.- APROVAR inicialment l’estudi de viabilitat econòmica-financera elaborat 
per  SENDERS  FINANCERS,  SL  en  relació  contracte  de  concessió  dels  serveis 
formatius de ceràmica, com a document adient per l’anàlisi de la viabilitat de la 
concessió.

SEGON.-  EXPOSAR l’estudi  de viabilitat  econòmic-financera  al  públic  pel  termini 
d’un mes per mitjà d’edicte en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, en 
el tauler d’edictes i en el Perfil del Contractant de l’Ajuntament d’Argentona.

El termini d’informació pública s’inicia a partir de l’endemà de la darrera de les 
publicacions  esmentades  anteriorment.  Durant  aquest  termini  les  persones 
interessades podran presentar les reclamacions i suggeriments que considerin a 
través de qualsevol dels mitjans previstos en l’article 16.4 de la Llei 39/2015, d’1 
d’octubre, del procediment administratiu comú de les Administracions Públiques.

TERCER.- Pel cas que en el tràmit d’informació i exposició pública no es presenti 
cap reclamació o suggeriment, es produirà l’aprovació definitiva de l’Estudi sense 
necessitat d’adoptar una resolució expressa i en aquest sentit es publicarà edicte 
en els mitjans indicats en el punt anterior.

QUART.- Contra el present acord, per tractar-se d’un acte de tràmit no qualificat no 
procedirà la interposició de recursos.

INTERVENCIONS:

Sra. alcaldessa.-Passarem ara a l'últim punt de l'ordre del dia, que és aprovar un 
estudi  de  viabilitat  econòmica  financera,  pel  contracte  i  concessió  al  servei 
formatius de l'escola de ceràmica. Sí. Passo la paraula en el regidor de cultura, en 
Quim Capdevila.

Sr. Joaquim Capdevila.- Sí, bé. Gràcies, Sra. alcaldessa. És un estudi que s'ha fet 
perquè ja portem anys, darrere, molt ràpid, seré, darrere la licitació de l'escola de 
ceràmica,  que fa molts anys que està en un núvol, i  s'havia fet un estudi molt  
apurat  de  viabilitat.  I  és  el  que  s'ha  fet,  s'ha  portat  endavant,  ja  ens  l’han 
presentat,  i  li  hem de donar suport per tirar endavant l'escola sinó, no podrem 
obrir. Res més. 

Sra. alcaldessa.-Doncs sí, ja també vull donar les gràcies, sobretot, a l’equip de 
serveis jurídics, que ens ha ajudat molt, perquè no hi havia manera de treure això 
endavant,  amb  les  casuístiques  de  com  ha  estat  aquests  anys,  doncs,  amb 
diferents formes, des de patronat,  amb tema de concessió i  així.  I  res, us volia 
agrair, doncs que haguem arribat ja en aquest punt, durant tot aquest any. Doncs 
portem, no sé si  alguna cosa en aquí que voleu comentar algo? Doncs s'haurà 
d’aprovar aquest estudi, el que ha elaborat aquesta empresa és per poder després 
fer  la  contractació  o  la  concessió  que  sigui  corresponent  i  estarà  també  en 
exposició pública durant un mes, perquè es puguin fer les seves aportacions, que 
hi cregui oportú.
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Sra. alcaldessa.- Ara passaré la paraula en el regidor Joan Garachana, per una 
qüestió de temes i informació que hi ha. 

Sr. Joan Garachana.-  Moltes gràcies, alcaldessa. Primer de tot,  vull  donar una 
informació per una moció que es va aprovar en el Ple anterior, una moció que ja 
vaig demanar, doncs, que es retirés, que no es presentés, i una mica el timing que 
ara explicaré, justificaré el perquè, i a més a més, donaré la informació que hem 
rebut dels departaments corresponents d’educació. A la junta de portaveus, el 17 
de febrer, es va presentar una moció que presentava el PP, per demanar tota una 
informació,  també a més a més amb una transmissió d’informació que tampoc 
acabàvem de trobar que com a mínim, nosaltres des de l'Ajuntament, tinguessin 
aquesta  informació  i  demanàvem,  doncs,  que  ens  esperéssim,  una  mica  per 
contrastar,  i  sobretot,  doncs,  aquesta  informació  que  ens  venia,  des  del  PP,  i 
sobretot, des de, també que havien consultat amb un diputat, doncs, poder-ho, ja 
dic,  corroborar.  Al  dia  següent  vam  començar  a  enviar  un  correu  a  tots  els 
Ajuntaments que des del PP ens manifestaven que ja s'havien adherit a una llista 
on planificaven tot  el  tema de climatitzacions perquè no ens constava,  no ens 
havia arribat, no sabíem res de tot això. El dia 19 de febrer enviàvem una carta per 
part  meva,  i  demanant  els criteris i  la normativa que s'havia utilitzat,  i,  doncs, 
demanant, sobretot, aquesta informació que marcava la moció. El dia 20 també els 
vaig enviar a tots els regidors del consistori, una mica, tot l'històric que s'havia fet 
amb aquesta regidoria, i tots els passos seguits. I el 24 de febrer aprovem per Ple 
la moció després de debatre, doncs, molt, molta estona, la forma i el redactat. El 
dia 3 de març vam rebre resposta a la carta enviada al dia 19 de febrer, on després  
llegiré, i, evidentment, vam deixar aquest marge de temps perquè ja havíem enviat 
la carta, i el dia 5, doncs tot agraint la resposta vam tornar a enviar, perquè a més 
a més la moció, vam acordar que el redactat era tornar a enviar, perquè ja se sabia 
aquell dia al Ple, que ja havia enviat la primera carta. De tot això, en traíem un 
text, doncs, ja dic, que ho poden, tots els regidors poden accedir, perquè ho tenen 
a l’expedient, i on el propi departament, tal com ja havíem confirmat, no existeix 
aquesta llista que manifestava el PP, no existeix res de tot això. Ens manifesten i 
ens comuniquen que hi ha un pla de clima, un pla de shock davant de les altes 
temperatures, que van planificar, doncs, a curt i mitjà termini, en el 2023 i 2024, i 
que  amb  això  sí,  també  aprofito,  perquè  a  una  moció  que  es  va  entrar 
anteriorment,  que  també  l’havíem  mencionat,  parlàvem  de  fer  un  estudi  de 
climatització,  i  en  aquí  doncs  marca  una  mica  les  pautes  que  ens  deixa  el 
departament fer. Aquestes pautes ja s'havien comunicat en el consell de l'esport, 
on  tots  vosaltres  tenen  representant,  on  evidentment  confirma  que  no  es  pot 
climatitzar les aules posant aires acondicionats, sinó que l'únic que es pot fer és 
posant ventiladors. I els ventiladors, també es va comunicar a les escoles, que era 
una mica el que havia comentat el Sr. Fragoso, on l'escola, Riudemeia, una de les 
escoles, que es va posar, doncs, amb contacte per demanar aquests ventiladors, 
tal com li havíem comunicat en la reunió de direccions, ja que una altra de les 
escoles  d’Argentona  també  havia  fet  la  petició  anys  anteriors.  Ja  dic,  no  m'hi 
estendre massa, poden llegir-ho, està tota la informació, tal com ens l'han passat, 
tots els correus que s'han enviat, la moció enviada, agraint la resposta, els hi puc 
deixar llegir tota la informació, ja dic, no em vull estendre, ens vam estendre molt 
a aquell dia, però sí que, vull fer èmfasi en que jo no tinc cap problema, i així jo 
crec que, doncs,  el PP ho ha pogut comprovar de treballar  amb qui sigui,  però 
aquest  tipus  de  mocions,  de  portar-les  a  Ple,  a  mi  em  va  estranyar,  regidor 
Fragoso, però sí que és cert que, quan hem d’instar una altra institució, doncs, les 
mocions, evidentment que les poden entrar quan vulguin, però no per treballar, 
perquè  hagi  entrat  una moció,  si  a  més  a  més aquella  setmana estan  veient, 
comprovant i tenen accés a tot el que s’està demanant. Jo agrairia, doncs que, amb 
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aquesta línia, puguin comprovar també que tot el que se’ns demani, i el que ens 
vulguin, doncs, compartir o afegir, doncs que estem al seu abast. A banda de la 
resposta sobre aquesta moció, ja els hi dic, eh, tenen accés a tota la informació, 
però també vull donar una altra informació, a nivell municipal, i és que el govern i, 
bueno, molts dels que no estan al govern també, portàvem en campanya, doncs, 
l'objectiu que en algun moment es va perdre a Argentona, malauradament, vam 
perdre algunes línies educatives, i sobretot d’impuls i ampliació d’aquestes línies, 
per donar  una oferta formativa més àmplia.  Nosaltres,  ja dic,  portàvem aquest 
objectiu des del 2023, ja ens van posar al 2023 en contacte amb serveis territorials  
i posar-nos a disposició per intentar, doncs, atraure més PFI, com s’havien perdut. 
També  demanàvem  i  ens  posàvem  a  disposició  per  poder  atraure  línies  de 
formació diferents, diverses, com eren els cicles formatius. El primer any se'ns va 
tancar la porta per diversos motius, tot i haver-ho treballat molt, això també ho 
havíem comentat els consells escolars. I finalment, doncs, la veritat és que estem 
molt, molt contents, perquè podem tenir una ampliació bastant notòria, ampliem a 
dos línies més de PFI. Tenim l'auxiliar de pastisseria i forneria, que és el que ja 
estem fent actualment, però n’ampliem dos més, un d’auxiliars de vivers i jardins, i 
un altre  d’auxiliars  de muntatges d’instal·lacions  electrotècniques en edificis.  A 
més a més, també ens han concedit el grau formatiu de grau mitjà de guia en medi 
natural  i  de temps de lleure, i  un IFE d’auxiliar en manteniment d’instal·lacions 
esportives. Com poden veure, aquestes darreres línies educatives formen part de 
la família d’esports,  i també tenim el compromís de que, en dos anys, tindríem 
també la concessió de tota la família i podríem albergar el cicle formatiu de grau 
superior d’esports. Això evidentment, no ho tenim firmat encara, però sí que és 
veritat  que quan s’accedeix  a  la  família,  des del  departament,  i  doncs  aquí  la 
responsable, la Sra. Pilar Nus, doncs així ens ho transmet, que es voldrà reunificar 
tota la família educativa d’esports. A banda d’això, donar les gràcies també, a la 
Mercè Rubio, la directora de l'Institut, ja que en tot moment ha facilitat aquesta 
feina i el poder posar a disposició les instal·lacions, a l'equip directiu i tota la feina 
que s'ha fet en aquest any i mig. I com dic, molt agraït i molt content, molt satisfet, 
perquè ja dic, crec que això és un ventall i una forma de treballar no només a nivell  
educatiu,  i  sinó  també  pels  joves,  doncs  per  procurar  que  no  hi  hagi  aquest 
abandonament,  i  aquest  absentisme,  doncs  pot  ajudar  molt  que  hi  hagi  una 
diversitat educativa, atractiva i de qualitat. Moltes gràcies. 

Sra. alcaldessa.-Sí, està bé, està bé. Sí? Sra. Sunyer. 

Sra. Isabel Sunyer.- Sí. Bueno, nosaltres celebrem, evidentment, totes aquestes 
apostes que ha fet la Generalitat. Sí que és veritat que la Generalitat està donant 
un impuls bastant gran, a tot el tema de formacions de grau mig, a nivell de, lo que 
entenem  per  formació  professional.  Jo  demanaria,  doncs,  que  segueixi,  que 
segurament em consta que ho farà, ajudant a l'Institut d’Argentona, a la senyora 
directora,  perquè  ja  sabem  com  van  aquestes  coses,  l'Ajuntament,  perdó,  la 
Generalitat,  concedeix aquestes formacions reglades,  però el  problema passa a 
l'Institut, un problema d’espai, un problema, doncs, a nivell de, on ubicar aquests 
dos grups, sobretot, aquest de grau mitjà i aquest grup, aquest itinerari formatiu 
específic, que és l’IFE, que ha dit vostè, que és dedicat als, al perfil de joves entre 
16 i 20 anys, que tenen una discapacitat lleu o moderada, i que, per tant, doncs, 
poden accedir a aquesta formació, i, com a poble i referents sobre aquest tipus de 
formació, ens sembla fantàstic. Però ja sabem què passa, que la Generalitat diu, i 
ara  senyora  directora  de  l'Institut,  espavili  a  buscar  els  recursos,  l'espai,  el 
material,  els  equipaments...  Així  que esperem i  confiem, que l'Ajuntament doni 
suport per poder començar aquesta lluita o manifestació de l'Institut davant de la 
Generalitat, perquè realment s'arribi a aconseguir tots els medis que es necessiten 
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i els mitjans per fer-ho amb una qualitat educativa. Res més. 

Sr. Joan Garachana.-  Sí,  miri,  estem totalment d’acord,  i  és veritat que, quan 
s'engega alguna cosa nova, igual que quan es perden, el però, però, va per davant. 
I, com deia, doncs, vull agrair molt a la directora, ja que ha estat valenta, ha agafat  
un repte majúscul. No portem treballant-ho tres dies, sinó que ja dic, és un treball 
que portem conjuntament, perquè sí que nosaltres a nivell, doncs polític, teníem 
aquesta iniciativa, però ja li dic, quan han vingut el departament, espai, quan la 
directora accepta tirar-ho davant, proposar-ho, ja dic, és un treball que anem de la 
mà. Evidentment, els primers anys, són anys d’anar resolent tota la problemàtica 
que pugui sorgir, però abans del però, volem pensar amb tirant davant i, doncs, el  
benefici  que portarà  als joves del  municipi.  Però gràcies,  ho tindrem present,  i 
intentarem ser-hi el costat. 

Sra. alcaldessa.-Sí, passo la paraula a la regidora Cervantes. 

Sra. Montserrat Cervantes.-Gràcies, alcaldessa. Només per informar que el dia 
24 de març  es va  posar  en marxa  les  esperades noves expedicions del  bus a 
Barcelona, amb una afluència bastant notable. Segons l'operador, el servei es va 
prestar sense masses incidències, o cap, exceptuant alguna despistada per part 
d’algú que al  bellugar-se els horaris,  doncs va arribar  minuts abans o després. 
L’afluència del dia 24 va ser de 240 passatgers, i si ho comparem amb els inicis del  
2023, que eren els inicis, quan duien mig any, 151, anem bé. Estem a punt de 
doblar els passatges des d’aquí que es va començar. 

Sra. alcaldessa.-Doncs ara sí, passaríem al torn de preguntes dels regidors. Digui, 
Sr. Fragoso . 

Sr. Francisco Fragoso.-Sí, gracias, alcaldesa. No, si era para contestarle al Sr. 
Joan  Garachana.  Primera  noticia  que tengo,  la  verdad que no había  informado 
nada, o a mí al menos no me ha llegado ningún correo de esta información de lo 
que me ha dicho que le ha llegado. Y segundo, en el próximo, en el pasado Pleno 
ya lo dejamos bien claro, que a lo mismo no había sido exacta la palabra la bolsa, y 
tengo aquí el acta que hemos aprobado hace dos horas, y pide,  es demana a la 
Generalitat que inclogui els centres educatius argentonencs dins del pla de xoc per 
minimitzar  l’impacte de les altes temperatures  als  centres educatius.  I  tres,  es 
compromet l'Ajuntament a treballar conjuntament amb l’AFA i les direccions...  O 
sea, ya quitemos todo eso. O sea, no sé, y si ha tenido alguna información, igual 
que yo le llamé para reunirnos con Hugo, porque yo creo que es una cosa que 
estamos preocupados todos, así como PSC, Unitat y Susana o quien sea, hemos 
presentado mociones de este tipo, cuando reciba algo de esto también nos pueden 
informar. Gracias. 

Sr. Joan Garachana.- Ah...Regidor Fragoso, tota la raó, però és que quan hi ha 
una moció que passa per Ple, la resolució ha de ser pública, també. Per tant, tota 
aquesta informació, igual que vostè va fer, va voler seguir accedint, quan se li va 
dir treballem-ho conjuntament, fem-ho a nivell com s'està fent el dia a dia que es 
fa a l'Ajuntament, vostè va dir, no, no, no, vull fer-ho com a moció. Jo li vaig dir, 
bueno, jo crec que és una moció innecessària, deixem-ho aquí. Vostè va dir, moció. 
Cap problema. Per tant jo, la meva obligació, el menys aixis és lo que tinc entès, és 
que quan el treball passa a moció i passa en aquest consistori, la resolució s'ha de 
donar també en el consistori. Per això li he dit en aquí, no per remés. Perquè jo 
quan l’he hagut de trucar, vostè mateix ho ha dit aquí, jo l’he trucat dissabtes a les  
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10 de la nit, o dilluns a les 8 del matí, és igual. Però clar, torno a dir-li, quan vostè  
ho passa per una moció i ho passa per Ple, jo haig donar resposta en el Ple, no 
entre vostè i jo. A mi em sap greu, perquè per mi és molt més agradable, còmode i  
fàcil treballar-ho conjuntament, però en aquest cas no va ser així. 

Sra.  alcaldessa.-Ara  sí,  passaria  amb  el  torn  de  preguntes.  Doncs,  Sra.  Mar 
Rodríguez. 

Sra. Mar Rodríguez.- Tinc un prec i una pregunta. Amb el present prec, el PSC 
Argentona vol deixar constància de la preocupació que els veïns i veïnes del veïnat 
del Cros ens han traslladat, per les contínues dificultats que troben per accedir i 
sortir del pàrquing del seu barri a causa de vehicles mal estacionals a les entrades i 
sortides del  mateix. Aquesta situació que s'ha repetit en múltiples ocasions,  no 
només dificulta la mobilitat, sinó que també representa un risc per a la seguretat 
viària i per a la lliure circulació de vianants i vehicles. Malgrat haver-ho comunicat 
en diverses ocasions, els veïns a l’equip de govern, el problema persisteix, sense 
que  s’hagin  implementat  solucions  efectives.  Per  tot  això,  demanem  a 
l'Ajuntament, que intensifiqui la vigilància i el control per exemple, amb càmeres 
de seguretat a les zones d’accés i sortida del pàrquing per evitar que els vehicles 
estacionin de manera indeguda. Instal·li senyalització clara i visible, que prohibeixi 
l'estacionament en aquestes zones, amb la finalitat de garantir l’accés i la sortida 
del pàrquing de manera segura i fluida. I estudiïn la possibilitat de millores viàries 
que facilitin l’accés i evitin aquests problemes de manera definitiva. Aquest és el 
prec,  que  faig  a  l’equip  de  govern,  però,  perdoneu,  tinc,  faig  prec  i  ja  faig  la 
pregunta, també. Sí? Gràcies, Sra. alcaldessa. Aquesta pregunta és pel Sr. Collet, 
perquè li vaig enviar un WhatsApp, el dia de 19 de març, preguntant que uns veïns 
ens havien, ja havien manifestat en diverses ocasions a aquest equip de govern i a 
l’anterior, que hi havia el torrent d’en Bo i hi havien canonades d’aigües fecals que 
estaven trencades. Li vaig passar fotos i un vídeo, crec, en el que es veia, pues 
com les aigües fecals, filtraven dins de la terra i de, bueno, i es barrejaven amb la 
vegetació. Si havien fet alguna acció, o si han anat a veure-ho, o que em donguin 
resposta si us plau. 

Sra. alcaldessa.-Sí, començo jo pel prec. Després ja contesa el regidor Collet. En 
aquest cas, vam anar a una reunió amb l'associació de veïns, els quals, doncs, hi 
havia també la tècnica de cohesió i vaig anar-hi jo i el regidor Collet i ens vam fer  
arribar, tot de casuístiques i inquietuds de que allà al barri succeeixen. Una era 
aquesta, que ja també ens l’havien fet arribar. Estem pendents de veure quina és 
la millor solució. No només aquesta, que vostès han comentat, sinó també de què 
hi  havia  també en  un  tema amb la  zona industrial  i  aixis,  i  hem de  mirar  de 
treballar a veure de quina manera se solventa. Vull dir que aquest prec, el tenim 
sobre  la  taula  de  que  ja  hi  era,  però  de  la  reunió  també.  Digui,  digui,  Sra. 
Rodríguez.

Sra. Mar Rodríguez.- A veure, aquest prec l’hem presentat perquè hi han veïns 
que  no  devien  anar  a  la  reunió  de  l'associació  de  veïns  del  Cros  i  no  estan 
assabentats de què s'havia fet aquesta petició, en aquesta reunió d’associació de 
veïns i per això ho traslladem, perquè ens ho han demanat, d’acord?

Sra. alcaldessa.- No, no, està bé, està bé. Igualment també, en contacte amb 
l’alcaldessa arriben aquestes coses i les trasllado a mobilitat. 

Sra. Mar Rodríguez.- Perfecte. Moltes gràcies. 
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Sr.  Xavier Collet.-  Sí,  gràcies,  Sra.  Mar  Rodríguez.  Sí,  em va enviar  aquestes 
fotos. Aquest és, aquesta problemàtica fa molts anys que dura, molts anys. I els 
expedients, n'hi ha uns quants, de fa anys i el que estem fent és recuperar-los,  
actualitzar-los i veure si cal fer alguna actuació en allà de més a més o continuem 
amb els que hi havien oberts en el seu moment. Per tant, el tenim sobre la taula, hi  
estem treballant i s'actuarà ràpid, perquè ho estem fent amb altres casos, i amb 
aquest també és un important, però recalcar que fa molts anys que dura això. No 
són ni dos, ni tres, ni quatre. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Isidre Viñas. 

Sr. Isidre Viñas.- Gràcies, Sra. alcaldessa. És un prec. Sr. Garachana, fa uns dies 
vam veure amb agradable sorpresa que estaven posant fanals de llum a les pistes 
de  la  zona esportiva,  que  estan  construint  a  la  zona  esportiva.  Diem sorpresa 
perquè recordarà que era una de les al·legacions que vam fer al projecte i que 
vostès, de forma vehement, van rebutjar. Fins i tot abans de contestar-les. Ja van 
anunciar al document de licitació de l’obra que la rebutjarien, el que no és més que 
una evidència més de la seva forma de procedir amb nosaltres. Malauradament, el 
projecte segueix sent dolent, per raons que ja hem explicat sobradament i que no 
repetirem.  Però  mirin,  encara  que  sabem  que  no  ho  reconeixeran,  ni  que  ho 
explicaran, pensem que d’alguna cosa ha servit la nostra crítica al projecte. Crítica 
expressada  en  aquesta  mateixa  sala,  amb moments  desagradables  també  per 
nosaltres, doncs no ens agrada haver de retreure constantment males praxis. Els 
esportistes  per  això  ens  ho  agrairan.  No  sabem  si  canviaran  més  coses  del 
projecte. Tenen les nostres al·legacions com a índex. Ja ho anirem veient, si és així,  
benvingudes siguin. Ens agradaria més, però que per evitar aquest ridícul d’anar 
fent canvis sobre la marxa, ens expliquessin les projectes abans a tancar-los i en la 
mesura del possible ens escoltessin. Perdoneu, però és que estic en constipat i 
m'ofego. Potser d’algunes coses ens sabem més que vostès. Podríem evitar, per 
exemple, que canviïn d’amagat la mida dels arbres del projecte T, que també els hi  
van dir, aquí mateix, que eren ridículament petits. També podríem evitar l’enèsim 
error  que  estan  a  punt  de  cometre  amb  la  urbanització  de  Can  Raïmi  o  la 
modificació del POUM, a la Velcro. Gràcies, però, per a fer-nos cas encara que sigui 
d’amagat, haurà valgut la pena sobretot perquè Argentona hi guanya i tots podem, 
si tots podem contribuir a la millora del poble. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Gràcies pel prec. Vols dir, algo?

Sr. Xavier Collet.- Sí. Sí, si em permet, encara que sigui un prec, li contestaré. 
Vostè ha posat en evidència que sí  que els escoltem, perquè...  perquè algunes 
coses les canviem i, des de l’aprovació inicial... No, és igual, no cal que segueixi, 
gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Boba.

Sr. Joan Boba.- Sí, contestar-li al Sr. Collet. El problema és que no reconeixen. Ho 
canvien però no reconeixen. Vostè, posen més llum, canvien la mida dels arbres, 
però  no  ho  reconeixen.  Nosaltres  presentem-les  a  l'acció  i  no  ho  reconeixen. 
Simplement és aquest problema. És igual. Deixem-ho fins aquí. Jo li vull fer un prec 
a la Sra. alcaldessa i després dues preguntes. Miri, vostè moltes vegades, quan 
estem intervinguent, ens diu, no facin debat del tema. Potser hem de regular el 
torn de paraules, però debat és on estem. El Ple és per fer un debat. I jo penso que,  
potser, no és l'adjectiu correcte. Vull dir, regulem potser el torn de paraules, però 
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hem de fer debat, en aquí, hem de fer debat dels temes que parlem. I per això 
estem aquí.

Sra. alcaldessa.- Sí, però quan dic això, és que no es pot estar parlant un i l'altre 
tots  dos alhora.  O sigui,  en aquest  cas,  el  ROM, el  que diu,  és que el  torn  de  
paraules es pot demanar quan hi ha una discussió o un debat, i és l’alcaldessa qui 
el dona primer en un, parla, i després l'altre. No perquè es vagin interrompent, és 
aquest, el punt. 

Sr. Joan Boba.- Sí, però, dins d’aquí, no trepitgeu la paraula l’un a l’altre, això 
correcte, però això que no fem debat, estem aquí per debatre. I això és normal. 
Correcte. Són formalitats, però que queda bé a vegades deixar-les clares. Un altre 
tema, volia saber si  s’ha avançat amb el tema de l’aparcament de la ronda de 
Llevant, si hi ha alguna novetat, si ens la pot explicar la Sra. Cervantes. I llavors, el  
Sr.  Collet,  a l’anterior Ple, i  aquesta és la tercera vegada que li  dic,  hi han els  
famosos esvorancs del carrer Riudemeia. En l’anterior Ple vostè em va dir en dos 
setmanes està arreglat. Això s’està convertint una mica com els precs que li fa el 
Sr. Tornay, del Cros, de sots, i de les fustes de la Pablo Picasso. Voldria que ho 
solucionés, són dos forats, posem-hi una mica de material, i deixem-lo una mica 
llis, si us plau. Gràcies.

Sra. Montserrat Cervantes.- Gràcies, alcaldessa. No, de moment, estem fent la 
valoració de lo què ens costa l'obra. S'ha de fer una petita actuació, i ens queda, 
ens falta el pressupost, però ja tenim el permís.

Sr. Xavier Collet.- Sí, no sé per què ha fet referència a les al·legacions del Sr. 
Tornay,  que fa mesos que em sembla que no en fa,  perquè jo crec que anem 
avançant amb les feines, que en el Cros ens vam comprometre a fer, i que ell ens 
va demanant. Miri, és que aquestes actuacions no es poden planificar exactament 
quin dia es faran perquè hi han imprevistos. I les pluges que hi han hagut durant 
aquestes  setmanes,  la  veritat  és  que  han  provocat  encara  més  forats  més 
perillosos que aquests que hi han al Bernat de Riudemeia, i han provocat que els 
carrers de Madà estiguin altra vegada malament, que l'accés de les escoles velles 
del Cros estiguin malament, i tot això ho hem d’anar arreglant, i passa per davant 
d’altres petits forats, que no passen de 5 cm, que està a la zona d’aparcament dels 
cotxes i que no suposen un perill. Per tant, ens hem d’adaptar les circumstàncies, 
no perquè tinguem ganes de fer una cosa abans la podem fer. I l'important amb 
això, ja ho sap, que les voreres i els carrers estan molt malament des de fa molt de 
temps, l'important és anar avançant. El que em sembla que no podem fer és dir i  
per què no fas aquella en comptes de fer l'altra, no? Si anem fent, al final, doncs, 
els  carrers  acabaran  estant  millor,  però  les  prioritats,  moltes  vegades  no  les 
decidim nosaltres, sinó són qüestions de seguretat i de les inclemències del temps i 
altres temes sobrevinguts. Però no es preocupi que ho acabarem fent, perquè ho 
estem fent, perquè la brigada està fent molta feina, i em sembla que a diferents 
llocs del municipi es nota aquesta feina que s'està fent. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Senyora Sunyer. 

Sra. Isabel Sunyer.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Bueno, jo tinc tres precs. Per un 
costat, resulta que els veïns del barri de Can Barrau, des de fa, diria, dos mesos o 
tres, que anaven avisant, potser un dia al jardiner que fa manteniment, perdó, el 
jardiner, el personal de manteniment de l'Ajuntament, després al jardiner que fa tot 
el  tema de manteniment de plantes del  municipi,  i  potser no sabien on havien 
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d’anar, perquè hi havia un arbre a la ronda de Ponent que estava a punt de caure. 
Finalment, aquest arbre ha caigut, ha caigut a sobre un cotxe d’una veïna, que 
suposo que haurà de fer una queixa a l'Ajuntament. Lo que ens preguntem des 
d’Unitat és quin és el protocol, perquè quan hi ha un arbre que està a punt de  
caure, es pugui activar d’una manera àgil la comunicació amb l'Ajuntament. No sé 
si és que existeix un protocol o quina seria la manera de ser el màxim d’eficaç. 
Aquest seria el primer prec. El segon és que en el Ple anterior, vostè ens va parlar 
quan el Sr. Fragoso va parlar de que havien talat dos arbres també de Can Barrau, 
del Carrer Colón. Bueno, no n'han talat dos, n'han talat com sis o set, perquè vostè 
deia  que  les  arrels  doncs  malmetien  el  paviment,  de  la  cera,  i  els  panots,  i  
aixecaven els panots. També va parlar de la illeta del carrer Massot i Tetas, que 
també havien d’arreglar, evidentment, perquè és veritat que aixequen totes les 
arrels. El que ens preguntàvem és quan es reposaran, o sigui, quan es plantaran 
aquests arbres, que ara s'han talat. I una tercera, en aquesta... Bueno, és un prec, 
que li faig però perquè en el Ple de febrer, el Sr. Collet, davant la moció presentada 
per Unitat ara fa més d’un any, no, perdó, davant la moció presentada per Unitat 
ara fa més d’un any aprovada per unanimitat, li vam demanar en quin moment 
estàvem respecte a l'execució de la moció, era la moció sobre els habitatges buits 
que  hi  havia  a  Argentona.  Ens  va  dir  que  no  se'ls  havia  concedit  l’ajut  de  la 
Diputació per fer el recompte d’habitatges buits. Després, a la comissió Informativa 
per preparar aquest Ple del mes de març, ens va exposar que, bueno, no, vostè, 
perdó, en el mes de febrer ens va dir que incorporaria al pressupost del 2025, el 
que quedava de l'any anterior, i  tindríem diners per fer política d’habitatge i es 
podria encarregar aquest estudi d’habitatges buits a Argentona. Però a la comissió 
informativa per preparar el Ple del mes de març, que va ser la setmana passada, 
vostè, al tornar a sortir el tema, ens diu que ja no s'ha presentat aquest any la 
petició  de la  subvenció de la  Diputació  per  fer  el  recompte  d’habitatges  buits,  
perquè resulta que no ens  donarien la  subvenció doncs  primer hem de fer  un 
projecte local d’habitatge. Nosaltres ens preguntem, si aquesta és l’opció que va 
donar la Diputació o les condicions que va posar la Diputació quan se li va demanar 
la  primera vegada,  que  volien una subvenció  per  fer  el  recompte  d’habitatges 
buits,  per  què no ens va donar  aquesta informació?  No se’ns va donar  tota  la 
informació  de  resposta  de  la  Diputació.  Llavors,  tant  els  costa  explicar-nos  les 
coses. No sé, tenim dret a estar informat, som els polítics que estem aquí, que ens 
preocupem per les coses del poble. I si el cas és aquest, de que necessitem un pla  
local  d’habitatge per  poder  tirar  endavant  una acció,  doncs  en lloc de fer  una 
despesa per part de l'Ajuntament de diners que van destinats a aquesta moció, 
perquè es pugui tirar endavant el recompte d’habitatges buits, potser ens sortiria 
més  a  compte,  fer  un  pla  local  d’habitatge  per  poder  després,  tenir  accés  a 
subvencions, i a part seria un pla necessari per poble. Gràcies. 

Sr. Xavier Collet.- Jo em sembla que cada vegada que han plantejat algun tema 
els he explicat tot el que en aquell moment sortia sobre la taula. Mai sense cap 
voluntat d’amagar-los res. I si vostès creuen que algun moment no els he explicat 
alguna cosa, és perquè tampoc s'ha posat sobre la taula. Em van preguntar per 
què no s'havia donat, com estava la situació els hi vaig dir, la subvenció no ens 
l’han  donat,  si  haguessin  preguntat  el  motiu,  li  hagués  explicat.  No,  perdoni, 
perdoni, perdoni, perdoni un moment. No, si vostè es pensa que quan parlem, m'ha 
de posar un examen a veure si els he explicat tot el que tinc en el cap, van molt 
equivocats. He fet tots els esforços que he pogut sempre per explicar-los i tot. I  
vostès segueixen amb el mateix discurs i encara a més a més, amb rialles, com si  
això no fos veritat. I això, i això, l'únic que comportarà és que, el que em demanin,  
els hi demanaré que m’ho demanin per escrit i punt, i s'haurà acabat aquí. Per què 
és que parlant amb vostès no ens en sortim. Sempre troben alguna cosa que els hi  
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sembla  que jo  els  hi  he amagat.  Escolti’m,  quan m'ho han preguntat  i  quan... 
L’altre dia en parlava amb la regidora Mar Rodríguez i li vaig explicar el que en la 
conversa va anar sortint,  i  sense cap més problema. I  ja està.  No poden estar 
buscant sempre, allò que els hi faltava, a vostès, sempre hi ha alguna cosa que els  
hi falta, perquè no puguin estar contents. Escolti’m, miri, no ho sé, potser hauríem 
de fer això, m’ho presenten per escrit i els hi contestaré per escrit. I aixis estarem 
tots convençuts del que ens diuen, del que ens pregunten i del que volen saber. 
Sobre la reposició dels arbres, suposo que han vist que anem estar reposant uns 
quants, bastants, en tot el terme. I el que em pregunten de Can Barrau, a la part 
de dalt Can Barrau, del carrer Sant Ferran, allà no es reposen, perquè la vorera és 
estreta. A la part de baix, ara no recordo si es reposen o no, no ho sé. I el que em 
pregunta sobre la illeta del carrer Massot i Tetas, doncs l’hem d’arreglar, no li puc 
dir  quan,  perquè,  precisament,  la  brigada,  doncs,  està  fent  altres  temes  més 
urgents, i aquest ara no és el que tenim com a prioritari, però és veritat que ho 
hem de fer-ho. I l'altre tema que ha tret, i sobre l’arbre que ha caigut, l’accés a 
l'Ajuntament, jo penso que és molt fàcil, poden trucar a l'Ajuntament, hi ha correus 
electrònics en els que contestem bastant ràpidament, hi ha telèfons, i contestem al 
telèfon  moltes vegades  de  particulars  que ens presenten  les  seves  inquietuds, 
inclús venen a l'Ajuntament i els atenem, i pel carrer també els atenem. Per tant, 
per arribar a l'Ajuntament, jo crec que és molt fàcil. Jo no recordo que hi hagués 
hagut cap avís d’aquest arbre que em diu vostè que va caure, no dic que no hi hagi  
sigut, però no recordo. Em disculparà si m’equivoco, perquè potser també això li 
hauria donat per escriure. Jo no recordo que hi sigui, però podria ser, no ho sé. En 
tot  cas,  si  ha  passat  això,  que  és  veritat  que  va  passar,  doncs  s’actuarà  en 
conseqüència, i es prendran les mesures adients. Quan hi ha algun avís d’algun 
tema com aquest, d’algun arbre que pot caure, s’envia de seguida a un tècnic per 
analitzar-lo i veure l’abast d’aquest perill, no? Però ja li dic que no recordo que en 
aquest cas ens hagués arribat amb antelació aquest avís. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Raúl Tornay. 

Sr. Raúl Tornay.-  Gracias, Sra. alcaldesa. Solamente, pues, añadir que, bueno, 
pues, según el prec de la Sra. Rodríguez y el comentario de Xevi, del Sr. Collet, me 
gustaría añadir que, bueno, que en la última reunión que tuvimos, que estuvimos 
con  la  Sra.  alcaldesa  y  el  Sr-  Collet,  bueno,  pues  quedan  reflejadas,  pues, 
aproximadamente 40 peticiones, más o menos. Teníamos como dos documentos. 
Añadir que, en principio, teníamos como 20, digamos, un poco en gestión, que ya 
se  estaban  un  poco  mirando,  gestionando  de  alguna  manera.  Habían  20  que 
estaban con un poco paradas, evidentemente, son muchas deficiencias y muchas 
cosas  que  faltan.  O  sea,  se  tiene  que  trabajar  bastante  todo  este  tema.  Y 
simplemente, pues, añadir que haremos un seguimiento, como ya quedemos en la 
reunión,  y  ver  cómo  evolucionan,  pues,  todo  este  tipo  de  cosas.  Me  gustaría 
también  añadir  otra  cosita,  ya  que  se  ha  hablado  de  podas  y  tal,  es  que, 
precisamente un vecino me ha comentado esta tarde, que, que pasaba con el tema 
de las, en el parque de las Moreras, con los árboles que se estaban cortando, que si 
se van a reponer, que si.. 

Sr. Xavier Collet.- Sí. No, no, no, s’han tallat arbres, s’han tallat soques. Era en 
soques,  no?  Eren  arbres  que  estaven  tallats  de  feia  molts,  que  quedaven  les 
soques en allà que feien mal aspecte, i el que hem fet és treure aquestes soques. I  
alguns, alguns d’aquests es reposaran... Sí, sí. Jo crec que alguns es reposaran, no 
sé si m'equivoco, també, però jo crec que alguns sí que reposaran. 
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Sra. alcaldessa.- Doncs si no hi ha més preguntes, sí que donaríem per finalitzat 
tal Ple, ens ha passat el torn de preguntes del públic, i gràcies a la secretària per 
haver estat fins ara.
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